Титульний аркуш

05.08.2025	
(дата реєстрації особою електронного документа)	
№20/1877	
(вихідний реєстраційний номер електронного документа)	

Підтверджую ідентичність та достовірність інформації, що розкрита відповідно до вимог Положення про розкриття інформації емітентами цінних паперів, а також особами, які надають забезпечення за такими цінними паперами (далі - Положення).	

Голова правлiння				Колеснiков Дмитро Дмитрович	
(посада)		(місце для накладання електронного підпису уповноваженої особи емітента/особи, яка надає забезпечення, що базується на кваліфікованому сертифікаті відкритого ключа)		(прізвище та ініціали керівника або уповноваженої особи)	

Річний звіт
Приватне акцiонерне товариство "Лекхiм-Харкiв" (22676945)
за 2024 рік

Рішення про затвердження річного звіту: Рішення загальних зборів акціонерів від 25.04.2025, Протокол № 1
Особа, яка здійснює діяльність з оприлюднення регульованої інформації: Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України", 21676262, Україна, DR/00001/APA
Особа, яка здійснює подання звітності та/або звітних даних до Національної комісії з цінних паперів та фондового ринку: Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України", 21676262, Україна, DR/00002/ARM

Дані про дату та місце оприлюднення річної інформації:
Річну інформацію розміщено на власному вебсайті емітента	http://lekhimkharkiv.pat.ua/emitents/reports/year	06.08.2025	
	(URL-адреса вебсайту)	(дата)	

Пояснення щодо розкриття інформації
Iнформацiя щодо усiх випускiв цiнних паперiв, за якими надається забезпечення (якщо рiчний звiт подається особою, яка надає забезпечення (незалежно вiд того, чи є особа емiтентом) вiдсутня оскiльки  емiтент не має випускiв цiнних паперiв, за якими надаються забезпечення iншими особами.

Iнформацiя щодо всiх осiб, якi на дають забезпечення за його зобов'язаннями (якщо за зобов'язаннями емiтента надаються забезпечення) вiдсутня оскiльки  емiтент не має випускiв цiнних паперiв, за якими надаються забезпечення iншими особами.

Iнформацiя про рейтингове агентство не надається у зв'язку з тим, що у статутному фондi Товариства немає державної частки, Товариство не має стратегiчного значення для економiки та безпеки держави, Товариство не здiйснило випуску боргових цiнних паперiв та не займає монопольного (домiнуючого) становища.

Протягом звiтного перiоду Товариство не було стороною в судових справах, за якими розглядаються позовнi вимоги у розмiрi на суму 1 та бiльше вiдсоткiв активiв емiтента.

Товариство не займається видами дiяльностi, що класифiкуються як переробна, добувна промисловiсть або виробництво та розподiлення електроенергiї, газу та води за класифiкатором видiв економiчної дiяльностi, а також дохiд (виручка) вiд реалiзацiї продукцiї за звiтний перiод складає менше нiж 5 млн. грн., в зв'язку з чим iнформацiя про обсяги виробництва та реалiзацiї основних видiв продукцiї i про собiвартiсть реалiзованої продукцiї вiдсутня.

Iнформацiя щодо корпоративного секретаря  вiдсутня оскiльки станом на звытну дату посада корпоративного секретаря в Товариствi не була передбачена. Рiшення про  призначення   Ашурової Алiни Рашидiвни на посаду корпоративного  секретаря прийнято Наглядовою  радою ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" вiд 14.01.2025, Протокол № 1 

Протягом звiтного перiоду Товариство не приймало  участi в iнших юридичних особах.

Товариство немає фiлiалiв або iнших вiдокремлених структурних пiдроздiлiв.

Iнформацiя щодо змiни прав на акцiї вiдсутня у зв'язку з вiдсутнiстю змiн. 01.05.2024 р. рiшенням рiчних Загальних зборiв акцiонерiв ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "ЛЕКХIМ-ХАРКIВ" було прийнято рiшення про внесення змiн до статуту, шляхом викладення його у новiй редакцiї. Дата набрання чинностi змiн до статуту станом на дату розкриття особливої iнформацiї - вiдсутня. У зв'язку з приведенням статуту у вiдповiднiсть до вимог чинного законодавства, а саме Закону України "Про акцiонернi товариства", були внесенi змiни в частинi прав акцiонерiв на скликання позачергових загальних зборiв та призначення своїх представникiв для нагляду за реєстрацiєю акцiонерiв, проведенням загальних зборiв, голосуванням та пiдбиттям його пiдсумкiв. Згiдно нової редакцiї статуту, вищезазначенi права вiдтепер мають акцiонери, якi сукупно є власниками 5 i бiльше вiдсоткiв простих акцiй.

Протягом звiтного перiоду Товариство не здiйснювало випуску  облiгацiй, iнших цiнних паперiв,  деривативних цiнних паперiв, у зв'язку з чим iнформацiя щодо випуску в/з цiнних паперiв, а також iнформацiя про забезпечення випуску боргових цiнних паперiв та звiт про стан об'єкта нерухомостi (у разi емiсiї цiльових корпоративних облiгацiй, виконання зобов'язань за якими здiйснюється шляхом об'єкта (частини об'єкта) житлового будiвництва) вiдсутнi.

Протягом звiтного перiоду Товариство не здiйснювало викупу власних акцiй.

Iнформацiя про наявнiсть у власностi працiвникiв особи цiнних паперiв (крiм акцiй) такої особи вiдсутня у зв'язку з тим, що Товариство не здiйснювало емiсiї iнших цiнних паперiв крiм акцiй. 

Iнформацiя про будь-якi обмеження щодо обiгу цiнних паперiв емiтента, в тому числi необхiднiсть отримання вiд емiтента або iнших власникiв цiнних паперiв згоди на вiдчуження таких цiнних паперiв вiдсутня у зв'язку з вiдсутнiстю обмежень.

Iнформацiя про особи емiтента, що володiють 5 i бiльше вiдсотками акцiй емiтента: станом на звiтну дату Приватне акцiонерне товариство "Лекхiм", код ЄДРПОУ 20029017, мiсцезнаходження: 01023, м. Київ, вул.Шота Руставелi, володiє 19727299 шт. простих iменних акцiй, що становить 98,1767 % вiд загальної кiлькостi акцiй емiтента. Фiзичнi особи емiтента не володiють 5% i бiльше акцiями емiтента. 

Iнформацiя про змiну акцiонерiв, яким належать голосуючi акцiї, розмiр пакета яких стає бiльшим, меншим або дорiвнює пороговому значенню пакета акцiй вiдсутня у зв'язку з вiдсутнiстю змiн.

Iнформацiя  про осiб, заiнтересованих у вчиненнi емiтентом правочинiв iз заiнтересованiстю, та обставини, iснування яких створює заiнтересованiсть вiдсутня .

Звiт про платежi на користь держави вiдсутнiй оскiльки Товариство не здiйснює дiяльнiсть у видобувних галузях, та не  здiйснює заготiвлю деревини.

Товариство власного кодексу корпоративного управлiння не розробляло, практики корпоративного управлiння, застосовуваної понад визначенi законодавством вимоги не мав.  В питаннях корпоративного управлiння емiтент керується, правилами та процедурами прийняття рiшень щодо дiяльностi Товариства та здiйснення контролю, а також розподiлом прав i обов'язкiв мiж органами Товариства та його акцiонерами стосовно управлiння Товариством, що передбаченi Законами України "Про акцiонернi товариства" та "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки", а також статутом Товариства, затвердженим рiшенням загальних зборiв акцiонерiв та внутрiшнiми положеннями Товариства. У  зв'язку з в/з Iнформацiя про кодекс корпоративного управлiння, яким керується особа та  Iнформацiя про практику корпоративного управлiння особи, застосовувану понад визначенi законодавством вимоги вiдсутня. 

Iнформацiя про збори власникiв облiгацiй та загальний опис прийнятих на таких зборах рiшень вiдсутня у зв'язку з тим, що емiтент не здiйснював випуску облiгацiй.

Комiтети  наглядової ради  звiти про свою дiяльнiсть не складали.

Комiтети в складi колегiального виконавчого органу  не утворювались, у зв'язку з чим Iнформацiя про проведенi засiдання комiтетiв колегiального виконавчого органу з загальним описом прийнятих рiшень та  звiтом про свою дiяльнiсть  - вiдсутня.

Протягом звiтного року засiдання  колегiального виконавчого органу не проводились, звiт колегiального виконавчого органу не робився. 

Iнформацiя про одноосiбний виконавчий орган,  загальний опис прийнятих рiшень та звiт  одноосiбного виконавчого орган - вiдсутня оскiльки Товариство має колегiальний виконавчий орган.

Спецiального документу, яким би описувалися характеристики систем внутрiшнього контролю та управлiння ризиками в Товариствi не створювалось та не затверджувалося. Проте при здiйсненнi внутрiшнього контролю використовуються рiзнi методи, вони включають в себе такi елементи, як:  1) бухгалтерський фiнансовий облiк (iнвентаризацiя i документацiя, рахунки i подвiйний запис);  2) бухгалтерський управлiнський облiк (розподiл обов'язкiв, нормування витрат);  3) аудит, контроль, ревiзiя (перевiрка документiв, перевiрка вiрностi арифметичних розрахункiв, перевiрка дотримання правил облiку окремих господарських операцiй, iнвентаризацiя, усне опитування персоналу, пiдтвердження i простежування).  Всi перерахованi вище методи становлять єдину систему i використовуються в цiлях управлiння пiдприємством.  Метою управлiння ризиками є їхня мiнiмiзацiя або мiнiмiзацiя їхнiх наслiдкiв. Управлiнський персонал Товариства приймає рiшення з мiнiмiзацiї ризикiв, спираючись на власнi знання та досвiд, та застосовуючи наявнi ресурси. У зв'язку з в/з Опис основних характеристик систем внутрiшнього контролю особи, а також перелiк структурних пiдроздiлiв особи, якi здiйснюють ключовi обов'язки щодо забезпечення роботи систем внутрiшнього контролю - вiдсутнiй.

Iнформацiя щодо будь-яких обмежень прав участi та голосування акцiонерiв (учасникiв) на загальних зборах особи - вiдсутня. Права акцiонерiв на участь та голосування у загальних зборах акцiонерiв визначенi Законом України "Про акцiонернi товариства" та статутом Товариства. 

Обмеження щодо врахування цiнних паперiв, що належать акцiонеру при визначеннi кворуму та обмеження щодо права участi акцiонера при голосуваннi на загальних зборах акцiонерiв встановлюється депозитарними установами вiдповiдно до законодавства про депозитарну систему України.

Iнформацiя щодо порядку призначення/звiльнення посадових осiб (крiм ради та виконавчого органу) особи - вiдсутня, оскiльки протягом звiтного року фактiв призначення/звiльнення посадових осiб не вiдбувалося. Звiльнення посадових осiб за контрактної форми вiдбувається згiдно умов контракту, в iнших випадках - згiдно КзПП України.

Емiтент розкриває регульовану iнформацiю вiдповiдно до вимог дiючого законодавства. Спецiального документу для встановлення порядку розкриття iнформацiї емiтентом не приймалося. У зв'язку з в/з Iнформацiя про полiтику розкриття iнформацiї особою - вiдсутня.

Протягом звiтного перiоду послугами радника з корпоративних прав емiтент не користувався, у зв'язку з чим Iнформацiя про радника - вiдсутня.

Iнформацiя, передбачена законодавством про дiяльнiсть та регулювання дiяльностi на ринку фiнансових послуг вiдсутня, оскiльки Товариство  не є фiнансовою установою.

В структурi власностi емiтента немає фiзичних осiб, якi мають громадянство iноземної держави  або мiсцем реєстрацiї яких є iноземна держава  зони ризику,  у зв'язку з чим в/з iнформацiя вiдсутня.

В структурi власностi емiтента немає юридичних осiб,  мiсцем реєстрацiї яких є iноземна держава  зони ризику; в органах управлiння емiтента  немає фiзичних осiб, якi мають громадянство iноземної держави   зони ризику,  у зв'язку з чим в/з iнформацiя вiдсутня.

Станом на звiтну дату емiтент не має дочiрнiх компанiй, фiлiй, представництв та/або iнших вiдокремлених структурних пiдроздiлiв емiтента, якi розташованi на територiї держави зони ризику.

Юридичнi особи, засновником, учасником, акцiонером яких є емiтент разом з фiзичними особами, якi мають громадянство iноземної держави  або мiсцем реєстрацiї яких є iноземна держава  зони ризику чи с юридичними особами, мiсцем реєстрацiї яких є iноземна держава  зони ризику - вiдсутнi. У зв'язку з в/з Iнформацiя щодо наявностi в/в юридичних осiб та Перелiк засновникiв акцiонерiв, учасникiв, що вiдносяться до Iнформацiя щодо наявностi в/в юридичних осiб  - вiдсутня.

Станом на звiтну дату емiтент не має корпоративних прав в юридичнiй особi, зареєстрованiй в iноземнiй державi зони ризику, цiнними паперами (крiм акцiй) юридичної особами, мiсцем реєстрацiї яких є iноземна держава  зони ризику не володiє.

Iнформацiя про акцiонернi або корпоративнi договори, укладенi акцiонерами (учасниками) такого емiтента, яка наявна в емiтента,  Iнформацiя про будь-якi договори та/або правочини, умовою чинностi яких є незмiннiсть осiб, якi здiйснюють контроль над емiтентом не входить до складу звiту у зв'язку з вiдсутнiстю таких фактiв протягом звiтного перiоду. 

Протягом звiтного року факти звiльнення посадових осiб вiдсутнi, будь-якi винагороди  або компенсацiї не виплачувалися. Звiльнення посадових осiб за контрактної форми вiдбувається згiдно умов контракту, в iнших випадках - згiдно КзПП України.

Дивiдендна полiтика Товариства  - це   компромiс мiж приватними iнтересами акцiонерiв та загальними iнтересами пiдприємства. На дивiденди може бути спрямована частина чистого прибутку Товариства.  Прийняття рiшення про виплату дивiдендiв вiдноситься до виключної компетенцiї Загальних зборiв.  Товариство не має затвердженого внутрiшнього документу, який визначає дивiдендну полiтику.

Протягом звiтного року рiшення про виплату дивiдендiв не приймалось,  дивiденди не нараховувались та не виплачувались.

Протягом звiтного перiоду промiжна та iнша регульована iнформацiя не надавалась.

Протягом звiтного року Товариство не здiйснювало випуску боргових цiнних паперiв, у  зв'язку з  чим  Рiчна фiнансова звiтнiсть поручителя (страховика/гаранта), що здiйснює забезпечення випуску боргових цiнних паперiв - вiдсутня.

Унiкальний номер запису в Єдиному державному демографiчному реєстрi (УНЗР) посадових осiб та  працiвникiв Товариства не вказаний у зв'язку з  вiдсутнiстю у фiзичних осiб ID-картки.

Зміст
до річного звіту
I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
3. Структура власності
4. Опис господарської та фінансової діяльності
II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
3. Цінні папери
III. Фінансова інформація
1. Інформація про розмір доходу за видами діяльності особи
2. Річна фінансова звітність
3. Аудиторський звіт до річної фінансової звітності
4. Твердження щодо річної інформації
5. Значні правочини та правочини із заінтересованістю
IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1) звіт про корпоративне управління
2) звіт про сталий розвиток
5. Перелік посилань на внутрішні документи особи, що розміщені на вебсайті особи
VI. Список посилань на регульовану інформацію, яка була розкрита протягом звітного року

I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
1	Повне найменування	Приватне акцiонерне товариство "Лекхiм-Харкiв"	
2	Скорочене найменування	ПрАТ "Лекхiм-Харкiв"	
3	Ідентифікаційний код юридичної особи	22676945	
4	Дата державної реєстрації	18.01.1995	
5	Місцезнаходження	61115, Україна, Харківська обл., м. Харкiв, вул. Северина Потоцького,36	
6	Адреса для листування		
7	Особа, яка розкриває інформацію	V	Емітент
	Особа, яка надає забезпечення	
8	Особа має статус підприємства, що становить суспільний інтерес	V	Так
	Ні	
9	Категорія підприємства	V	Велике
	Середнє
	Мале
	Мікро	
10	Адреса електронної пошти для офіційного каналу зв'язку	alla@lekhim.net.ua	
11	Адреса вебсайту	 http://lekhimkharkiv.pat.ua/emitents/reports/year	
12	Номер телефону	(057) 7543556	
13	Статутний капітал, грн	5023415	
14	Відсоток акцій (часток/паїв) у статутному капіталі, що належить державі	0	
15	Відсоток акцій (часток, паїв) статутного капіталу, що передано до статутного капіталу державного (національного) акціонерного товариства та/або холдингової компанії	0	
16	Середня кількість працівників за звітний період	404	
17	Витрати на оплату праці, тис. грн (для розрахунку фіктивності для суб'єктів малого підприємництва)	129200	
18	Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	21.20 - ВИРОБНИЦТВО ФАРМАЦЕВТИЧНИХ ПРЕПАРАТIВ I МАТЕРIАЛIВ
11.07 - ВИРОБНИЦТВО БЕЗАЛКОГОЛЬНИХ НАПОЇВ; ВИРОБНИЦТВО МIНЕРАЛЬНИХ ВОД ТА IНШИХ ВОД, РОЗЛИТИХ У ПЛЯШКИ
38.20 - НАДАННЯ В ОРЕНДУ Й ЕКСПЛУАТАЦIЮ ВЛАСНОГО ЧИ ОРЕНДОВАНОГО НЕРУХОМОГО МАЙНА"	
19	Структура управління особи		Однорівнева
V	Дворівнева
	Інше	

Банки, що обслуговують особу:
1	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО 'КРЕДI АГРIКОЛЬ БАНК', м. Київ	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14361575	
	IBAN	UA713006140000026005500295567	
	Валюта рахунку	UAH	
2	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО 'КРЕДI АГРIКОЛЬ БАНК', м. Київ	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14361575	
	IBAN	UA713006140000026005500295567	
	Валюта рахунку	USD	
3	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО 'КРЕДI АГРIКОЛЬ БАНК', м. Київ	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14361575	
	IBAN	UA713006140000026005500295567	
	Валюта рахунку	EUR	
4	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	Харкiвське ГРУ АТ КБ 'ПриватБанк' "	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14360570	
	IBAN	UA283515330000029241052111700	
	Валюта рахунку	UAH	
5	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	Харкiвське ГРУ АТ КБ 'ПриватБанк' "	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14360570	
	IBAN	UA563515330000026007035908177	
	Валюта рахунку	USD	
6	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	Харкiвське ГРУ АТ КБ 'ПриватБанк' "	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14360570	
	IBAN	UA873515330000026001035903167	
	Валюта рахунку	EUR	
7	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "Укрексiмбанк", м. Київ	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	00032112	
	IBAN	UA983223130000026005000036601	
	Валюта рахунку	UAH	
8	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "Укрексiмбанк", м. Київ	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	00032112	
	IBAN	UA983223130000026005000036601	
	Валюта рахунку	USD	
9	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "Укрексiмбанк", м. Київ	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	00032112	
	IBAN	UA983223130000026005000036601	
	Валюта рахунку	EUR	

Штрафні санкції щодо особи:
№ з/п	Номер та дата рішення, яким накладено штрафну санкцію	Орган, який наклав штрафну санкцію	Суть санкції (та її розмір, якщо застосовується)	Підстава для накладення санкції (з посиланням на відповідні норми законодавства)	Інформація про виконання	
1	2	3	4	5	6	
5	№ 0/71747/0416
27.12.2024	ДПС	Порушення граничних строкiв реєстрацiї податкових накладних (35921,85 грн)	Визначених пунктом 201.10 статтi 201 роздiлу V, пункт 89 пiдроздiлу 2 роздiлу ХХ ПКУ 	Сплачено	
1	№ 0/41607/0416
20.12.2023	ГУ ДПС у Харкiвськiй областi	Порушення граничних строкiв реєстрацiї в ЄРПН податкових накладних/розрахункiв коригування до податкових накладних. Штраф у розмiрi 5 359,56	 Акт про результати камеральної перевiрки щодо дотримання порядку реєстрацiї податкових накладних та розрахункiв коригування в ЄРПН. Порушено пункт 201.20 статтi 201 ПК України 	Сплачено 03.04.2024 року	
3	№ 64
20.08.2024	Головне управлiння Пенсiйного Фонду України в Харкiвськiй областi	Неправомiрно витрачена сума страхових коштiв, сума 4 305,94 грн.	Акт № 2000-1103-3/65 вiд 16.08.2024 р. 	Сплачено 23.08.2024	
2	№ 00209540402
19.04.2024	ГУ ДПС у Харкiвськiй областi	Несвоєчасна сплата орендної плати за землю, штраф у розмiрi 8 317,44 грн	Акт про результати камеральної перевiрки щодо порушення правил (термiнiв) сплати податкiв, платежiв, зборiв. Порушено пункт 287,3 статтi 287 Податкового кодексу.	Сплачено 26.04.2024 року.	
4	№ 64
20.08.2024	Головне управлiння Пенсiйного Фонду України в Харкiвськiй областi	Штраф 50 % за порушення порядку використання страхових коштiв - 2152,97грн.	Акт № 2000-1103-3/65 вiд 16.08.2024 р. 	Сплачено 23.08.2024	

2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
Органи управління
№ з/п	Назва органу управління (контролю)	Кількісний склад органу управління (контролю)	Персональний склад органу управління (контролю)	
1	2	3	4	
1	Правлiння	Голова правлiння, 6 членiв правлiння
	Голова правлiння - Колеснiков Дмитро Дмитрович, 
член правлiння, Директор з якостi  - Лiтвинова Олександра Миколаївна; 
член правлiння, Комерцiйний директор -  Цветкова Ольга Андрiївна;
член правлiння, Директор з виробництва - Лозова Ксенiя Вiкторiвна; 
член правлiння, головний бухгалтер  - Шестопал Алла Анатолiївна; 
член правлiння, Директор з розвитку - Колеснiков Дмитро Дмитрович;
член правлiння, Директор технiчний - Кушнаренко Юрiй Федорович.
	
2	Загальнi збори акцiонерiв	Згiдно перелiку на дату облiку	Всi акцiонери товариства	
3	Наглядова рада	Голова наглядової ради, 2 члени наглядової ради.	Голова Наглядової ради - Печаєв Валерiй Костянтинович, члени наглядової ради - Мазурик Валентина Степанiвна, Нiкiтiна   Анжела  Анатолiївна  

Інформація щодо посадових осіб
Рада
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Голова наглядової ради	Печаєв Валерiй Костянтинович			1949	Вища	52	УНПО "Укрмедбiопром" (Генеральний директор), ПрАТ "Лекхiм" (Голова правлiння)
д/н, 20029017
Генеральний директор, Голова правлiння	20.12.2022
3 роки	Ні	
2	Член наглядової ради	Мазурик Валентина Степанiвна			1955	Вища	46	 АТ "Лекхiм" 
20029017
 старший консультант	20.12.2022
3 роки	Ні	
3	Член наглядової ради	Нiкiтiна Анжела Анатолiївна			1983	Вища	34	ПрАТ "Лекхiм"
20029017
Директор з логiстики та закупiвель	20.12.2022
3 роки	Ні	
Виконавчий орган
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Член правлiння, комерцiйний директор	Цветкова Ольга Андрiївна			1977	Вища	23	АТ "Лекхiм-Харкiв"
22676945
Директор комерцiйний	20.12.2022
3 роки	Ні	
2	Голова правлiння	Колеснiков Дмитро Дмитрович			1968	Вища	36	ПрАТ "Лекхiм-Харкiв"
22676945
Голова правлiння	20.12.2022
3 роки	Ні	
3	Член правлiння, головний бухгалтер	Шестопал Алла Анатолiївна			1972	Вища	33	ПрАТ "Лекхiм-Харкiв"
22676945
заступник начальника вiддiлу бухгалтерського облiку i звiтностi.	20.12.2022
3 роки	Ні	
4	Член правлiння, директор з виробництва	Лозова Ксенiя Вiкторiвна			1975	Вища	33	ПрАТ "Лекхiм-Харкiв"
22676945
Начальник цеху лiкарських засобiв	20.12.2022
3 роки	Ні	
5	Член правлiння, директор з якостi	Лiтвiнова Олександра Миколаївна			1983	Вища	12	ПрАТ "Лекхiм-Харкiв"
22676945
начальник вiддiлу управлiння якiстю	20.12.2022
3 роки	Ні	
6	Член правлiння, директор з розвитку	Колеснiков Дмитро Дмитрович			1990	Вища	14	ПрАТ "Лекхiм-Харкiв"
22676945
Директор з розвитку	20.12.2022
3 роки	Ні	
7	Член правлiння, директор технiчний	Кушнаренко Юрiй Федорович			1958	Вища	40	 ПрАТ "Лекхiм-Харкiв. 
22676945
Технiчний директор 	20.12.2022
3 роки	Ні	

Інформація щодо володіння посадовими особами акціями особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Кількість акцій, шт.	Від загальної кількості акцій (у відсотках)	Кількість за типами акцій	
							прості іменні	привілейовані іменні	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	
3	Член правлiння, комерцiйний директор	Цветкова Ольга Андрiївна			0	0	0	0	
8	Голова Наглядової ради	Печаєв Валерiй Костянтинович			0	0	0	0	
9	Член Наглядової ради	Мазурик Валентина Степанiвна			10 301	0,05126492635	10 301	0	
10	Член Наглядової ради	Нiкiтiна   Анжела  Анатолiївна			0	0	0	0	
1	Голова правлiння	Колеснiков Дмитро Дмитрович			54 776	0,272603	54 776	0	
6	Член правлiння, головний бухгалтер	Шестопал Алла Анатолiївна			0	0	0	0	
4	Член правлiння, директор з виробництва	Лозова Ксенiя Вiкторiвна			0	0	0	0	
2	Член правлiння, директор з якостi	Лiтвiнова Олександра Миколаївна			0	0	0	0	
7	Член правлiння, директор з розвитку	Колеснiков Дмитро Дмитрович			0	0	0	0	
5	Член правлiння, директор технiчний	Кушнаренко Юрiй Федорович			0	0	0	0	

Організаційна структура
http://lekhimkharkiv.pat.ua/emitents/reports/year

3. Структура власності
http://lekhimkharkiv.pat.ua/emitents/reports/year

4. Опис господарської та фінансової діяльності
1. Належнiсть особи до будь-яких об'єднань пiдприємств, повне найменування та мiсцезнаходження об'єднання, опис дiяльностi об'єднання, строк участi особи у вiдповiдному об'єднаннi, роль особи в об'єднаннi, посилання на вебсайт об'єднання.

Товариство не належить до будь-яких об'єднань пiдприємств.

2. Спiльна дiяльнiсть, яку особа проводить з iншими органiзацiями, пiдприємствами, установами, при цьому зазначаються сума вкладiв, мета вкладiв (отримання прибутку, iншi цiлi) та отриманий фiнансовий результат за звiтний рiк з кожного виду спiльної дiяльностi.

У звiтному  роцi Товариство не проводило спiльної дiяльнiстi з iншими органiзацiями, пiдприємствами та установами.

3. Опис обраної облiкової полiтики (метод нарахування амортизацiї, метод оцiнки вартостi запасiв, метод облiку та оцiнки вартостi фiнансових iнвестицiй тощо).
При вiдображеннi в бухгалтерському облiку господарських операцiй i подiй застосовувались норми вiдповiдних положень (стандартiв) бухгалтерського облiку - МСБО, затверджених Мiнiстерством фiнансiв України.
Основнi засоби
Визнання, оцiнка та облiк основних засобiв  здiйснюється вiдповiдно до Мiжнародного стандарту бухгалтерського облiку 16 (МСБО 16) "Основнi засоби", з урахуванням положень ст.146.5 4 Податкового Кодексу України №2755.
Основнi засоби - це матерiальнi об'єкти, що їх:
а) утримують для використання у виробництвi або постачаннi товарiв чи наданнi послуг для надання в оренду або для адмiнiстративних цiлей;
б) використовуватимуть, за очiкуванням, протягом бiльше одного перiоду.
в) є ймовiрнiсть, що пiдприємство отримає пов'язанi з ним майбутнi економiчнi вигоди, собiвартiсть об'єкта можна достовiрно оцiнити, враховуючи критерiй суттєвостi.
Об'єкт основних засобiв, який вiдповiдає критерiям визнання активу, пiд час визнання оцiнюється за його собiвартiстю. Собiвартiсть - це сума сплачених грошових коштiв чи їх еквiвалентiв або справедлива вартiсть iншої форми компенсацiї, наданої для отримання активу на час його придбання або створення
Пiсля визнання активом, об'єкт основних засобiв облiковується за його собiвартiстю мiнус будь-яка накопичена амортизацiя та будь-якi накопиченi збитки вiд зменшення корисностi.
Нарахування амортизацiї основних засобiв вiдбувається вiдповiдно до вимог  МСБО 16 "Основнi засоби" прямолiнiйним методом,  на протязi строку корисного використання (експлуатацiї) об'єкта.
Кожна частина об'єкта основних засобiв, собiвартiсть якої є суттєвою стосовно загальної собiвартостi об'єкта, амортизується окремо.
Строк корисної експлуатацiї активу визначається, виходячи з очiкуваної корисностi активу для Пiдприємства.
Малоцiннi та швидкозношуванi предмети
Предмети, термiн використання яких менше одного року, що супроводжують виробничий процес про-тягом звiтного перiоду, облiковуються на рахунку 22 "Малоцiннi та швидкозношуванi предмети". У момент передачi таких активiв в експлуатацiю списуються з балансу (у розмiрi 100% вiд їх вартостi) з одночасною органiзацiєю їх оперативного кiлькiсного облiку за мiсцями експлуатацiї i вiдповiдальних особах протягом строку фактичного використання таких предметiв.
Малоцiннi необоротнi активи.
В складi малоцiнних необоротних активiв облiковуються об'єкти з урахуванням критерiю суттєвостi, можливiстю отримання майбутнiх економiчних вигод та очiкуваним термiном використання (експлуатацiї) бiльше одного року (або операцiйного циклу).  Малоцiннi необоротнi активи списуються з балансу в мiсяцi введення їх в експлуатацiю.
Нематерiальнi активи
Визнання, оцiнку та облiк нематерiальних активiв здiйснюється згiдно iз положеннями Мiжнародного стандарту бухгалтерського облiку 38 (МСБО 38) "Нематерiальнi активи" з урахуванням  ст.145.1.1  Податкового Кодексу України №2755 вiдповiдно до визначених груп. Одиницею облiку вважати окремий об'єкт  нематерiальних активiв. 
Нематерiальний актив визнається, якщо i тiльки якщо:
а) є ймовiрнiсть того, що майбутнi економiчнi вигоди, якi вiдносяться до активу, надходитимуть до суб'єкта господарювання; та
б) собiвартiсть активу можна достовiрно оцiнити.
Пiсля первiсного визнання нематерiальний актив вiдображається за його собiвартiстю за вирахуванням будь-якої накопиченої амортизацiї та будь-яких накопичених збиткiв вiд зменшення корисностi.
Проводиться оцiнка, чи є визначеним або невизначеним строк корисної експлуатацiї нематерiального активу, та якщо вiн є визначеним, оцiнюється його тривалiсть. 
Нематерiальний актив розглядається як такий, що має невизначений строк корисної експлуатацiї, якщо (виходячи з аналiзу всiх вiдповiдних чинникiв) немає передбачуваного обмеження перiоду, протягом якого такий актив буде (за очiкуванням) генерувати надходження чистих грошових потокiв до Пiдприємства.
Нематерiальнi активи, створенi в рамках Пiдприємства, крiм капiталiзованих витрат на розробку, не капiталiзуються, i витрати вiдображаються у звiтi про прибутки i збитки в тому перiодi, в якому були понесенi вiдповiднi витрати.
Нематерiальнi активи мають обмеженi термiни корисної служби та амортизуються протягом термiну експлуатацiї i аналiзуються на предмет зменшення корисностi у разi наявностi ознак можливого зменшення корисностi. Амортизацiя нематерiальних активiв з обмеженими термiнами корисної служби визнається у звiтi про прибутки i збитки в категорiї витрат, що вiдповiдають функцiям нематерiальних активiв. Для розподiлу вартостi активу, яка амортизується на систематичнiй основi протягом строку його корисної служби використовується метод рiвномiрного нарахування. Термiни та порядок амортизацiї нематерiальних активiв з обмеженими термiнами служби переглядаються, як мiнiмум, щорiчно наприкiнцi кожного звiтного року. Змiни очiкуваного термiну корисної служби або очiкуваного характеру отримання майбутнiх економiчних вигод, втiлених в активi, вiдображаються шляхом змiни перiоду або методу нарахування амортизацiї, i розглядаються як змiни в облiкових оцiнках.Нематерiальний актив з невизначеним строком корисної експлуатацiї - не амортизується. 
Строк корисної експлуатацiї нематерiального активу, який походить вiд договiрних чи iнших юридичних прав, не повинен перевищувати перiод чинностi договiрних або iнших юридичних прав.
Лiквiдацiйна вартiсть нематерiального активу з визначеним строком корисної експлуатацiї  приймається за нуль.
Запаси
Товарно-матерiальнi цiнностi визнаються, оцiнюються та облiковуються згiдно з вимогами Мiжнародного стандарту бухгалтерського облiку 2 (МСБО 2) "Запаси". 
Запаси - це активи, якi:
а) утримуються для продажу у звичайному ходi бiзнесу;
б) перебувають у процесi виробництва для такого продажу
в) iснують у формi основних чи допомiжних матерiалiв для споживання у виробничому процесi або при наданнi послуг.
Одиницею запасiв вважається кожне найменування цiнностей. 
Собiвартiсть запасiв включає всi витрати на придбання, витрати на переробку та iншi витрати, понесенi пiд час доставки запасiв до їх теперiшнього мiсцезнаходження та приведення їх у теперiшнiй стан.
Собiвартiсть одиниць запасiв, якi, як правило, не є взаємозамiнними, та товарiв чи послуг, призначених для конкретних проектiв, визначається шляхом використання конкретної iдентифiкацiї їх iндивiдуальної собiвартостi.
Собiвартiсть запасiв, за винятком наведених вище, визначається за формулою - "перше надходження - перший видаток" (ФIФО). Формула ФIФО припускає, що одиницi запасiв, якi були придбанi або виробленi першими, продаються першими, а отже, одиницi, якi залишаються в запасах на кiнець перiоду, є тими, що були придбаними або виробленими останнiми.
Пiдприємство не проводило переоцiнку товарно-матерiальних цiнностей. Матерiальнi цiнностi, якi не мають реалiзацiйної вартостi, не визнанi активами.
Грошовi кошти
Грошовi кошти включають суму грошей в касi, на поточних рахунках i депозитах до запитання.
Пiдприємство використовує прямий метод, згiдно з яким розкривається iнформацiя про основнi класи валових надходжень грошових коштiв чи валових виплат грошових коштiв.
Грошовi потоки, якi виникають вiд операцiй в iноземнiй валютi, вiдображаються у функцiональнiй валютi Пiдприємства, iз застосуванням до суми в iноземнiй валютi такого курсу обмiну функцiональної валюти на iноземну валюту, який був на дату грошового потоку. Грошовi потоки, деномiнованi в iноземнiй валютi, вiдображаються способом, який вiдповiдає вимогам МСБО 21 "Вплив змiн валютних курсiв".
Грошовi кошти, що вiдображаються за статтею балансу "Грошовi кошти та їх еквiваленти" завжди доступнi для оплати поточних зобов'язань i не є предметом будь-яких договiрних обмежень щодо їх використання для погашення боргових зобов'язань.
Дебiторська заборгованiсть
Визнання, оцiнка та облiк дебiторської  заборгованостi  на пiдприємствi ведеться у вiдповiдностi до вимогами Мiжнародних стандартiв бухгалтерського облiку. 
Торгова та iнша дебiторська заборгованiсть, що виникла у Пiдприємства, облiковується за первiсною вартiстю за вирахуванням резерву сумнiвної заборгованостi. Резерв сумнiвної заборгованостi створюється у разi, коли одержання повної суми заборгованостi в подальшому не представляється можливим. Керiвництво визначає ймовiрнiсть вiдшкодування дебiторської заборгованостi, г'рунтуючись на оцiнцi платоспроможностi основних дебiторiв i на аналiзi строкiв непогашення заборгованостi.  
Фiнансовi  iнструменти вiдображаються в облiку i звiтностi вiдповiдно до Мiжнародного стандарту фiнансової звiтностi 9 (МСФЗ 9) "Фiнансовi iнструменти".
Пiдприємство визнає фiнансовий актив або фiнансове зобов'язання у своєму звiтi про фiнансовий стан тодi й лише тодi, коли Пiдприємство стає стороною договiрних положень щодо iнструмента. Коли Пiдприємство вперше визнає фiнансовий актив, вiн класифiкує його та оцiнює.
Пiдприємство класифiкує фiнансовi активи як такi, що надалi оцiнюються за амортизованою собiвартiстю, справедливою вартiстю через iнший сукупний дохiд або справедливою вартiстю через прибуток або збиток, на основi обох таких критерiїв:
(а) бiзнес-моделi суб'єкта господарювання з управлiння фiнансовими активами; та
(б) установленими договором характеристиками грошових потокiв за фiнансовим активом.
Фiнансовий актив оцiнюється за амортизованою собiвартiстю в разi одночасного дотримання обох зазначених нижче умов:
(а) фiнансовий актив утримується в рамках бiзнес-моделi, метою якої є утримання фiнансових активiв для одержання договiрних грошових потокiв; i
(б) договiрнi умови фiнансового активу генерують у певнi дати грошовi потоки, котрi є суто виплатами основної суми та процентiв на непогашену частку основної суми.
Фiнансовий актив оцiнюється за справедливою вартiстю через iнший сукупний дохiд у разi одночасного дотримання обох зазначених нижче умов:
(а) фiнансовий актив утримується в рамках бiзнес-моделi, мета якої досягається як шляхом одержання договiрних грошових потокiв, так i шляхом продажу фiнансових активiв, i
(б) договiрнi умови фiнансового активу генерують у певнi дати грошовi потоки, котрi є суто виплатами основної суми та процентiв на непогашену частку основної суми.
Основна сума - це справедлива вартiсть фiнансового активу при первiсному визнаннi. 
Проценти складаються з компенсацiї за часову вартiсть грошей, за кредитний ризик, пов'язаний iз заборгованiстю за основною сумою протягом певного перiоду, а також за iншi основнi ризики кредитування та витрати, а також iз маржi прибутку.
Фiнансовий актив оцiнюється за справедливою вартiстю через прибуток або збиток, якщо вiн не оцiнюється за амортизованою собiвартiстю або за справедливою вартiстю через iнший сукупний дохiд. Однак, можливо прийняти пiд час первiсного визнання певних iнвестицiй в iнструменти власного капiталу, якi в iншому випадку оцiнювалися б за справедливою вартiстю через прибуток або збиток, безвiдкличне рiшення про вiдображення подальших змiн справедливої вартостi в iншому сукупному доходi. 
Можливiсть призначення фiнансового активу як такого, що оцiнюється за справедливою вартiстю через прибуток або збиток
Пiдприємство пiд час первiсного визнання має право безвiдклично призначити фiнансовий актив як такий, що оцiнюється за справедливою вартiстю через прибуток або збиток, якщо таке рiшення усуває або значно зменшує невiдповiднiсть в оцiнцi або визнаннi, що в iншому випадку виникла б при оцiнцi активiв або зобов'язань, або при визнаннi прибуткiв i збиткiв за ними на рiзних основах.
Припинення визнання фiнансових зобов'язань
Пiдприємство виключає фiнансове зобов'язання (або частину фiнансового зобов'язання) зi свого звiту про фiнансовий стан тодi й лише тодi, коли воно погашається: тобто тодi, коли зобов'язання, передбачене договором, виконано або анульовано, або коли сплив термiн його виконання.
Списання
Пiдприємство безпосередньо зменшує валову балансову вартiсть фiнансового активу, якщо Пiдприємство не має обгрунтованих очiкувань щодо вiдновлення фiнансового активу в цiлому або його частини. Списання являє собою подiю припинення визнання
Резерви (забезпечення)
Резерви (забезпечення) вiдображаються в облiку i звiтностi вiдповiдно до Мiжнародного стандарту бухгалтерського облiку 37 (МСБО 37) "Забезпечення, умовнi зобов'язання та умовнi активи". 
Забезпечення визнаються, якщо:
а) Пiдприємство має iснуюче зобов'язання (юридичне чи конструктивне) внаслiдок минулої подiї;
б) ймовiрно, що вибуття ресурсiв, якi втiлюють у собi економiчнi вигоди, буде необхiдним для  виконання зобов'язання;
в) можна достовiрно оцiнити суму зобов'язання.
У разi невиконання зазначених умов забезпечення не визнається.
Сума, визнана як забезпечення, визначається за найкращою оцiнкою видаткiв, необхiдних для погашення iснуючого зобов'язання на кiнець звiтного перiоду.
Компенсацiї
Якщо очiкується, що деякi або всi видатки, потрiбнi для погашення забезпечення, компенсуватимуться iншою стороною, компенсацiю слiд визнавати тодi i тiльки тодi, коли iснує цiлковита впевненiсть, що компенсацiя буде отримана, якщо пiдприємство погасить зобов'язання. Компенсацiю слiд розглядати як окремий актив. Сума, визнана для компенсацiї, не повинна перевищувати суму забезпечення.
У звiтi про прибутки та збитки витрати, пов'язанi iз забезпеченням, можна наводити за вирахуванням суми, визнаної для компенсацiї.
Iснуюче зобов'язання
Iнколи не ясно, чи є iснуюче зобов'язання. У таких випадках минулу подiю вважають такою, що спричиняє iснуюче зобов'язання, якщо, беручи до уваги всi наявнi свiдчення, є скорiше можливим, анiж неможливим те, що iснуюче зобов'язання є на кiнець звiтного перiоду.
Резерви
Резерви переоцiнюються щорiчно, а змiни в резервах, обумовленi часом, вiдображаються у звiтi про прибутки i збитки щороку в складi операцiйних доходiв i витрат. 
Ризики та невизначеностi
Для отримання найкращої оцiнки забезпечення слiд враховувати ризики та невизначеностi, якi неминуче пов'язанi з багатьма подiями та обставинами.
Умовнi активи
Умовнi активи не визнаються у фiнансовiй звiтностi, оскiльки це може спричинити визнання доходу, який може бути нiколи не отриманим. Проте, коли з'являється цiлковита впевненiсть у отриманнi доходу, тодi пов'язаний з ним актив не є умовним активом i його визнання є належним.
Витрати за позиками 
Витрати на позики ведуться вiдповiдно до Мiжнародного стандарту бухгалтерського облiку 23 (МСБО 23) "Витрати на позики".
Витрати на позики, що безпосередньо вiдносяться до придбання, будiвництва або виробництва квалiфiкованого активу, є частиною собiвартостi такого активу. Iншi витрати на позики визнаються як витрати.
Витрати на позики - витрати на сплату вiдсоткiв та iншi витрати, понесенi суб'єктом господарювання у зв'язку iз запозиченням коштiв.
Квалiфiкований актив - це актив, який обов'язково потребує суттєвого перiоду для пiдготовки його до використання за призначенням чи для реалiзацiї.
Використання прибутку (дивiденди) 
Дивiденди нараховуються за рахунок прибутку Пiдприємства за пiдсумками за звiтний рiк. Оголошенi дивiденди вiдображаються у поточних зобов'язаннях. Дивiденди, оголошенi пiсля звiтної дати, описуються в Примiтках як подiя пiсля дати балансу. Розподiл прибутку на формування резервного капiталу здiйснюється на основi бухгалтерської звiтностi Пiдприємства, складеної за українськими правилами. За українським законодавством основою розподiлу є нерозподiлений прибуток. 
Iнший додатковий капiтал 
Iнший додатковий капiтал Пiдприємства збiльшується (зменшується) на суми, пов'язанi з дооцiнкою (уцiнкою) основних засобiв (примiщень та обладнання). Дооцiнка основних засобiв (примiщень та обладнання) проводиться на пiдставi ведення облiкової полiтики iз застосуванням переоцiненою вартiстю основних засобiв згiдно з МСБО 16. 
Визнання доходу
Пiдприємство визнає дохiд у вiдповiдностi з нормами Мiжнародного стандарту фiнансової звiтностi 15 (МСФЗ 15) "Дохiд вiд договорiв з клiєнтами".
Пiдприємство облiковує договiр з клiєнтом, який належить до сфери застосування цього стандарту, тiльки тодi, коли виконуються всi перелiченi далi критерiї:
а) сторони договору схвалили договiр (письмово, усно чи у вiдповiдностi з iншою звичною практикою ведення бiзнесу) i готовi виконувати свої зобов'язання; 
б) суб'єкт господарювання може визначити права кожної сторони вiдносно товарiв або послуг, якi будуть передаватися; 
в) суб'єкт господарювання може визначити умови оплати за товари або послуги, якi будуть передаватися; 
г) договiр має комерцiйну сутнiсть (тобто очiкується, що ризик, час або сума майбутнiх грошових потокiв суб'єкта господарства змiняться внаслiдок договору); та 
д) цiлком iмовiрно, що суб'єкт господарювання отримає компенсацiю, на яку вiн матиме право в обмiн на товари або послуги, якi будуть переданi клiєнту. 
Оцiнюючи, чи достатньо високою є ймовiрнiсть отримання суми компенсацiї, суб'єкт господарювання повинен розглянути лише здатнiсть клiєнта та його намiр виплатити таку суму компенсацiї, коли настане час її сплати. Сума компенсацiї, на яку суб'єкт господарювання матиме право, може бути меншою, нiж цiна, вказана у договорi, якщо компенсацiя є змiнною величиною через те, що суб'єкт господарювання запропонував клiєнтовi цiнову концесiю
Договiр - це угода мiж двома або бiльше сторонами, яке породжує права та обов'язки, якi є юридично обов'язковими. Юридична обов'язковiсть прав i обов'язкiв у договорi є питанням законодавства. Договори можуть бути письмовими, усними чи прийнятими у звичнiй практицi ведення бiзнесу суб'єкта господарювання. Практика та процеси, що застосовуються для укладення договорiв з клiєнтами, рiзна залежно вiд юрисдикцiї, галузi та суб'єкта господарювання. Крiм того, i суб'єкт господарювання може укладати рiзнi договори (наприклад, це може залежати вiд типу клiєнтiв або характеру обiцяних товарiв чи послуг). Суб'єкт господарювання має проаналiзувати цi практики та процеси, щоб визначити, чи створює договiр з клiєнтом права та обов'язки, виконання яких є юридично обов'язковим (i якщо створює, то коли).
Задоволення зобов'язань щодо виконання
Суб'єкт господарювання визнає дохiд вiд звичайної дiяльностi, коли (або у мiру того, як) суб'єкт господарювання задовольняє зобов'язання щодо виконання, передаючи обiцяний товар або послугу (тобто актив) клiєнтовi. Актив передається, коли (або у мiру того, як) клiєнт отримує контроль над таким активом.
Для кожного зобов'язання щодо виконання, Пiдприємство визначає на момент укладення договору, чи задовольнить вiн це зобов'язання щодо виконання з плином часом, чи ж вiн задовольнить це зобов'язання щодо виконання у певний момент часу. Якщо суб'єкт господарювання не задовольнить зобов'язання щодо виконання з плином часу, то це зобов'язання щодо виконання задовольняється у певний момент часу.
Контроль над активом означає здатнiсть керувати використанням активу та отримувати практично всю решту вигiд вiд нього. Контроль включає в себе спроможнiсть заборонити iншим суб'єктам господарювання керувати використанням активу та отримувати вигоди вiд нього.
Вигоди вiд активу - це потенцiйнi грошовi потоки (надходження грошових коштiв або економiя грошових коштiв, якi вибувають), якi можуть бути отриманi безпосередньо чи опосередковано багатьма способами, наприклад, шляхом:
(a) використання активу для виробництва товарiв або надання послуг (у тому числi державних послуг);
(б) використання активу для пiдвищення вартостi iнших активiв;
(в) використання активу для погашення зобов'язання або зменшення витрат;
(г) продажу або обмiну активу;
(д) надання активу у заставу як забезпечення позики; та
(е) утримання активу.
Оцiнюючи, чи отримує клiєнт контроль над активом, суб'єкт господарювання бере до уваги всi домовленостi щодо викупу активу..
Витрати:
Собiвартiсть реалiзованої продукцiї (робiт, послуг) складається з виробничої собiвартостi продукцiї (робiт, послуг), яка була реалiзована протягом звiтного перiоду.
До виробничої собiвартостi продукцiї (робiт, послуг) включаються: 
прямi матерiальнi витрати; 
прямi витрати на оплату працi; 
iншi прямi витрати; 
розподiленi загальновиробничi витрати.
До адмiнiстративних витрат вiдносяться такi загальногосподарськi витрати, спрямованi на обслуговування та управлiння товариством: 
-загальнi корпоративнi витрати (органiзацiйнi витрати, витрати на проведення рiчних зборiв, представницькi витрати тощо); 
-витрати на службовi вiдрядження i утримання апарату управлiння товариством та iншого загальногосподарського персоналу; 
-витрати на утримання основних засобiв, iнших матерiальних необоротних активiв загальногосподарського використання (амортизацiя, ремонт, опалення, освiтлення, водопостачання, водовiдведення, охорона); 
-винагороди за професiйнi послуги (юридичнi, аудиторськi, з оцiнки майна тощо); 
-витрати на зв'язок (поштовi, телеграфнi, телефоннi, телекс, факс тощо); 
-амортизацiя активiв загальногосподарського використання; 
-витрати на врегулювання спорiв у судових органах; 
-податки, збори та iншi передбаченi законодавством обов'язковi платежi (крiм податкiв, зборiв та обов'язкових платежiв, що включаються до виробничої собiвартостi продукцiї, робiт, послуг); 
-плата за розрахунково-касове обслуговування та iншi послуги банкiв; 
-iншi витрати загальногосподарського призначення. 
До iнших операцiйних витрат включаються: 
-собiвартiсть реалiзованих виробничих запасiв, iноземної валюти та iнших, яка для цiлей бухгалтерського облiку складається з їх облiкової вартостi та витрат, пов'язаних з їх реалiзацiєю; 
-сума безнадiйної дебiторської заборгованостi та вiдрахування до резерву сумнiвних боргiв; 
-втрати вiд знецiнення запасiв; 
-нестачi й втрати вiд псування цiнностей; 
-визнанi штрафи, пеня, неустойка; 
-iншi витрати операцiйної дiяльностi. 
До фiнансових витрат вiдносяться витрати на проценти (за користування кредитами отриманими, тощо) та iншi витрати товариства, пов'язанi iз залученням позикового капiталу.
До складу витрат на збут включаються витрати обiгу, за винятком адмiнiстративних, iнших операцiйних i фiнансових витрат
Податок на прибуток
Податок на прибуток вiдображається в облiку i звiтностi вiдповiдно до Мiжнародного стандарту бухгалтерського облiку 12 (МСБО 12) "Податки на прибуток".
Податкова база
Податкова база актива - це сума, яка буде вирахувана для цiлей оподаткування iз суми оподаткованих економiчних вигiд, що надходитимуть пiдприємству, коли воно вiдшкодує балансову вартiсть актива. Якщо такi економiчнi вигоди не пiдлягатимуть оподаткуванню, тодi податкова база актива дорiвнюватиме його балансовiй вартостi.
Визнання поточних податкових зобов'язань та поточних податкових активiв
Поточний податок за поточний i попереднi перiоди визнаються, як зобов'язання на суму, що не була сплачена. Якщо вже сплачена сума податкiв за поточний та попереднiй перiоди перевищує суму, яка пiдлягає сплатi за цi перiоди, то перевищення визнається як актив.
Вигоду, пов'язану з податковим збитком, який можна зараховувати для вiдшкодування поточного податку попереднього перiоду, визнаються як актив.
Тимчасовi рiзницi, що пiдлягають оподаткуванню
Вiдстрочене податкове зобов'язання визнаються щодо всiх тимчасових рiзниць, що пiдлягають оподаткуванню, крiм тих випадкiв, коли такi рiзницi виникають вiд:
а) первiсного визнання гудвiлу, або
б) первiсного визнання актива чи зобов'язання в операцiї, яка:
i)не є об'єднанням бiзнесу; та
ii)не має пiд час здiйснення жодного впливу нi на облiковий, нi наоподатковуваний прибуток (податковий збиток).
Вiдстрочений податковий актив визнається щодо всiх тимчасових рiзниць, що пiдлягають вирахуванню, якщо є ймовiрним що буде отримано оподатковуваний прибуток, до якого можна застосовувати тимчасову рiзницю, яка пiдлягає вирахуванню, за винятком ситуацiй, коли вiдстрочений податковий актив виникає вiд первiсного визнання актива або зобов'язання в операцiї, яка:
а) не є об'єднанням бiзнесу; та
б) не впливає пiд час здiйснення операцiї нi на облiковий прибуток, нi на оподатковуваний прибуток (податковий збиток).
Вiдстрочений податковий актив визнається для перенесення на наступнi перiоди невикористаних податкових збиткiв i невикористаних податкових пiльг за умови, якщо є ймовiрною наявнiсть майбутнього оподаткованого прибутку, за рахунок якого можна використати невикористанi податковi збитки та невикористанi податковi пiльги.
Поточнi податковi зобов'язання (активи) за поточний i попереднiй перiоди оцiнюється за сумою, яку передбачається сплатити податковим органам (вiдшкодувати у податкових органiв) iз застосуванням ставок оподаткування та податкового законодавства, що дiють або превалюють до кiнця звiтного перiоду.
Вiдстроченi податковi активи та зобов'язання оцiнюються за ставками оподаткування, якi передбачається використовувати в перiод реалiзацiї актива чи погашення зобов'язання, на основi ставок оподаткування та податкового законодавства, що дiють або превалюють до кiнця звiтного перiоду.
Оцiнка вiдстрочених податкових зобов'язань i вiдстрочених податкових активiв вiдображає податковi наслiдки, якi вiдповiдали б способу, яким пiдприємство передбачає на кiнець звiтного перiоду вiдшкодувати або погасити балансову вартiсть своїх активiв i зобов'язань.
Балансову вартiсть вiдстроченого податкового актива переглядається в кiнцi кожного звiтного перiоду. Пiдприємство зменшує балансову вартiсть вiдстроченого податкового актива в тих межах, у яких бiльшене буде ймовiрною наявнiсть оподаткованого прибутку, достатнього, щоб дозволити використати вигоду вiд вiдстроченого податкового актива повнiстю або частково. Будь-яке таке зменшення сторнується за умови, якщо стає ймовiрною наявнiсть достатнього оподаткованого прибутку.
Поточнi та вiдстроченi податки визнаються як дохiд або витрати i включати до прибутку або збитку за перiод, окрiм випадкiв, коли податки виникають вiд:
а) операцiї або подiї, яка визнається, в тому самому або в iншому перiодi поза прибутком або збитком чи в iншому сукупному прибутку або безпосередньо у власному капiталi; або
б) об'єднання бiзнесу.
Поточнi та вiдстроченi податки визнаються поза прибутком або збитком, якщо податок вiдноситься до статей, що визнаються в тому самому або iншому перiодi поза прибутком або збитком. Отже, поточнi та вiдстроченi податки, якi вiдносяться до статей, що визнаються в тому самому або в iншому перiодi:
а) в iншому сукупному прибутку, слiд визнавати в iншому сукупному прибутку;
б) безпосередньо у власному капiталi, слiд визнавати безпосередньо у власному капiталi.
Згортання
Пiдприємство згортає поточнi податковi активи та поточнi податковi зобов'язання тодi i тiльки тодi, коли:
а) Пiдприємство має юридично забезпечене право згортати визнанi суми; та
б) Пiдприємство має намiр погасити зобов'язання на нетто-основi або продати актив i одночасно погасити зобов'язання.
Податковi витрати (дохiд), що вiдносяться до прибутку або збитку вiд звичайної дiяльностi.
Податковi витрати (дохiд), що вiдносяться до прибутку або збитку вiд звичайної дiяльностi, подаються як частина прибутку або збитку у звiтi (звiтах) про прибутки та збитки та iнший сукупний дохiд.
Подiї пiсля звiтного перiоду 
Подiї пiсля звiтного перiоду вiдображаються в облiку i звiтностi вiдповiдно до Мiжнародного стандарту бухгалтерського облiку  10 (МСБО 10) "Подiї пiсля звiтного перiоду".
Подiї пiсля звiтного перiоду - це сприятливi та несприятливi подiї, якi вiдбуваються з кiнця звiтного перiоду до дати затвердження фiнансової звiтностi до випуску. Можна визначити два типи подiй:
а) подiї, якi свiдчать про умови, що iснували на кiнець звiтного перiоду (подiї, якi вимагають коригування пiсля звiтного перiоду); та
б) подiї, якi свiдчать про умови, що виникли пiсля звiтного перiоду (подiї, якi не вимагають коригування пiсля звiтного перiоду).
Визнання та оцiнка
1)Коригуються суми, визнанi в його фiнансовiй звiтностi, для вiдображення подiй, якi вимагають коригування пiсля звiтного перiоду.
2)Не коригуються суми, визнанi в його фiнансовiй звiтностi для вiдображення подiй, якi не вимагають коригування пiсля звiтного перiоду.
Подiї, якi не вимагають коригування пiсля звiтного перiоду
Якщо подiї, якi не вимагають коригування пiсля звiтного перiоду, є суттєвими, нерозкриття iнформацiї може впливати на економiчнi рiшення користувачiв, прийнятi на основi фiнансової звiтностi. Вiдповiдно Пiдприємство розкриває таку iнформацiю про кожну суттєву категорiю подiй, якi не вимагають коригування пiсля звiтного перiоду:
а) характер подiй; та
б) попередня оцiнка їх фiнансового впливу або констатацiя, що така оцiнка неможлива.
Пiдприємство не складає свою фiнансову звiтнiсть на основi припущення безперервностi, якщо управлiнський персонал визначає пiсля звiтного перiоду, що вiн має намiр лiквiдувати суб'єкт господарювання чи припинити операцiї або не має нiякої реалiстичної альтернативи цьому. 

4. Опис обраної полiтики щодо фiнансування дiяльностi особи, достатнiсть робочого капiталу для поточних потреб, можливi шляхи покращення лiквiдностi.

 Фiнансування дiяльностi пiдприємства здiйснюється за рахунок власних ресурсiв, а також використовуються можливостi залучення кредитiв банкiв та iнших позикових коштiв. Для забезпечення безперервного функцiонування пiдприємства, як суб'єкта господарювання, Товариство придiляло значну увагу ефективнiй маркетинговiй полiтицi, пошуку резервiв зниження накладних витрат та погашення поточних зобов'язань. Можливими шляхами покращення лiквiдностi за оцiнками фахiвцiв емiтента є зменшення собiвартостi послуг.

5. Опис полiтики щодо дослiджень та розробок, сума витрат на дослiдження та розробку за звiтний рiк.

В Товариствi створено колектив професiоналiв, який може вирiшувати задачi, направленi на удосконалення технологiчних процесiв, впровадження нових препаратiв, i в змозi проводити дiяльнiсть, направлену на забезпечення фармацевтичного ринку життєво необхiдними препаратами.
Економiчна ситуацiя в Українi в значнiй мiрi впливає на результати фiнансово-господарчої дiяльностi пiдприємства. Для отримання позитивних результатiв виробничої дiяльностi ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" щорiчно здiйснює значну iнновацiйну та iнвестицiйну дiяльнiсть, що забезпечує  удосконалення технологiчних процесiв, розширення i оновлення номенклатури продукцiї, збiльшення обсягiв виробництва,  реалiзацiї  продукцiї та промислових послуг. Щорiчний зрiст виробничих потужностей забезпечує збiльшення темпiв зросту виробництва та надає можливiсть вписуватись в рiвень ринкових цiн на товари фармацевтичного ринка.
У зв'язку з розширенням виробництва, ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" у попереднiх роках було спроектовано i зведено нове складське примiщення для зберiгання готових лiкарських засобiв, сировини i матерiалiв. Зберiгання матерiальних цiнностей здiйснюється в умовах, якi забезпечують вiдповiдний клас чистоти складських примiщень.
Введення до експлуатацiї нових виробничих потужностей та реконструкцiя дiючих дає можливим вводити новiтнi технологiї виробництва, здiйснити автоматизацiю виробничих процесiв, збiльшити продуктивнiсть працi та створювати новi робочi мiсця.
Для виконування завдань поставлених перед пiдприємством колективом постiйно впроваджуються новiтнi технологiї виробництва, пiдприємство має сертифiкати дотримання системи управлiння якостi вiдповiдно до якостi виробництва лiкарських засобiв, стандартам якостi ISO 9001 та дотримання вимог належної виробничої практики.
Приватне акцiонерне товариство "Лекхiм-Харкiв" постiйно придiляє велику увагу якостi препаратiв. Для органiзацiї високого рiвня контролю якостi продукцiї виготовленої пiдприємством продукцiї були створенi сучаснi лабораторiї: контрольно-аналiтична, мiкробiологiчна та вивчення стабiльностi препаратiв, якi в останнi роки були переведенi в новiтнi примiщення та оснащенi сучасним iмпортним лабораторним обладнанням нiмецьких, iталiйських, польських, китайських та iнших маючих признання виробникiв.
В цiлях здiйснення заходiв спрямованих на розвиток виробничої дiяльностi ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" у 2024 року проводено роботи з пiдготовки до атестацiї лабораторiї вiддiлу дослiджень i розробок державним регуляторним органом, введенно в дiю примiщення лабораторiї вiддiлу дослiджень i розробок та виконано дооснащення данної лабораторiї вiдповiдним сучасним обладнанням, продовжено роботи з подальшого впровадження i освоєння   нових лiкарських препаратiв. В сiчнi 2024 року на пiдприємствi було ведено в експлуатацiю Дiльницю попередньо наповнених шприцiв. 

6. Iнформацiя щодо продуктiв (товарiв або послуг) особи.   

 ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" входить до Групи компанiй "Лекхiм",  яка становить  потужну сучасну високотехнологiчну виробничу компанiю, одну з провiдних фармацевтичних компанiй України з розробки, виробництва та продажу якiсних i доступних лiкарських препаратiв. Група компанiй "Лекхiм" пропонує широкий асортимент (понад 250 найменувань) генеричних препаратiв майже всiх терапевтичних груп: кардiологiчнi, гастоентерологiчнi, гiнекологiчнi, урологiчнi, нейролептичнi, пульмонологiчнi, неврологiчнi, дерматологiчнi, антибактерiальнi, противiруснi, протигрибковi, протитуберкульознi, протизапальнi, анальгетичнi, спазмолiтичнi, нейротропнi, антигiстамiннi, протитромботичнi, гiпотензивнi, гормональнi, вiтамiни. Щорiчно Група компанiй реєструє близько 10 новинок, створених за передовими технологiями.
Позицiї на ринку України (за версiєю "SMD", "Pharmstandard"):
-1-е мiсце з продажу ферментних препаратiв серед понад 130 українських фармвиробникiв 
-1-е мiсце з продажу супозиторних форм серед понад 130 українських фармвиробникiв 
-1-е мiсце з продажу гранульованих препаратiв серед бiльш нiж 130 українських фармвиробникiв 
3-тє мiсце з продажу антибiотикiв серед бiльш нiж 130 українських фармвиробникiв 
5-те мiсце за обсягом продажiв серед бiльш нiж 130 українських фармвиробникiв 
Одним з основних досягнень ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" є запуск першого в Українi виробництва лiкарських препаратiв у виглядi супозиторiїв. Виробнича потужнiсть (понад 30 млн шт. на рiк) на повнiстю автоматизованiй iталiйськiй лiнiї з випуску та фасування супозиторiїв дає змогу в повному обсязi задовольнити потреби всiєї України в цiй лiкарськiй формi, а також забезпечити всi експортнi замовлення. 
Основними видом дiяльностi ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" є виробництво фармацевтичних препаратiв i матерiалiв.   Пiдприємство випускає лiкарськi засоби у формi: таблеток, саше, супозиторiїв, iн'єкцiйних розчинiв, а також мiнеральну воду.  На кiнець звiтного року загальна кiлькiсть освоєних лiкарських препаратiв складає 134 найменувань, у тому числi у формi: таблеток - 48, супозиторiїв - 23, iн'єкцiйних розчинiв - 63. 
Основними видами продукцiї, якi складають бiльше 5% вiд загального обсягу виробленої продукцiї в звiтному роцi була продукцiя препаратов лiкарських:  iн'єкцiйнi препарати в ампулах - 67%,  супозиторiїв - 16%, таблетки - 17%.          
По результатам дiяльностi за 2024 рiк обсяг виробництва продукцiї в натуральнiй формi досяг 12,9 млн. упаковок. Загальний обсяг реалiзацiї склав   761 150,2  тис.грн. Чистий дохiд вiд реалiзацiї товарiв (робiт, послуг) за звiтнiй перiод становить 766 221 тис. грн. Валовий прибуток, який розраховується як рiзниця мiж чистим доходом i собiвартiстю реалiзованої продукцiї дорiвнює 396 831 тис. грн.
Для виконування завдань поставлених перед пiдприємством, колективом постiйно впроваджуються новiтнi технологiї виробництва, пiдприємство має сертифiкати дотримання системи управлiння якостi вiдповiдно до якостi виробництва лiкарських засобiв, стандартам якостi ISO 9001 та дотримання вимог належної виробничої практики.  
Пiдприємство у своїй дiяльностi при виконаннi технологiчного процесу забезпечує дотриманням якостi продукцiї, при здiйсненням при цьому полiтики цiлiсностi даних. Для виконання цiєї  задачi створюється та пiдтримується належна органiзацiя культури у виробництвi з забезпеченням документованої процедури технологiчного процесу. Приватне акцiонерне товариство "Лекхiм-Харкiв" постiйно придiляє велику увагу якостi виготовленої препаратiв. Для органiзацiї високого рiвня контролю якостi продукцiї, пiдприємством продукцiї були створенi сучаснi лабораторiї: контрольно-аналiтична, мiкробiологiчна та вивчення стабiльностi препаратiв, якi в останнi роки були переведенi в новiтнi примiщення та оснащенi сучасним iмпортним лабораторним обладнанням.
Фармацевтична система якостi, що дiє на пiдприємствi постiйно вдосконалюється i спрямована на неухильне  полiпшення якостi, з одночасним розширенням номенклатури продукцiї з орiєнтацiєю на вимоги споживачiв.  . 
Економiчна ситуацiя в Українi в значнiй мiрi впливає на результати фiнансово-господарчої дiяльностi пiдприємства. Для отримання позитивних результатiв виробничої дiяльностi ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" щорiчно здiйснює значну iнновацiйну та iнвестицiйну дiяльнiсть, що забезпечує  удосконалення технологiчних процесiв, розширення i оновлення номенклатури продукцiї, збiльшення обсягiв виробництва,  реалiзацiї  продукцiї та промислових послуг.
Пiдприємство постiйно вдосконалює Фармацевтичну систему якостi всiх процесiв i якостi продукцiї, вiдповiдно до вимог стандартiв GMP. Регулярно здiйснює полiтику органiзацiї аудитiв виробникiв i постачальникiв сировини i матерiалiв у вiдповiдностi до вимог мiжнародних стандартiв.  
Щорiчний зрiст виробничих потужностей забезпечує збiльшення темпiв зросту виробництва та надає можливiсть вписуватись в рiвень ринкових цiн на товари фармацевтичного ринка. 

У  поточному роцi проводяться подальшi роботи з модернiзацiї виробничих, лабораторних, складських примiщень вiдповiдно до дiючих умов.
Основним ринком збиту ПрАТ  "Лекхiм-Харкiв" є ринок України, однак, дуже важливе значення придiляється зовнiшньоекономiчнiй дiяльностi компанiї.   Розподiлення реалiзованої продукцiї по загальних ринкам постачання в . 2024 року складалось наступним чином: ринок Україна - чистий дохiд складав :564 612 098,45 грн без ПДВ, що становило 81,2 % вiд всiєї  реалiзованої продукцiї. Реалiзацiя  продукцiї в країнах дальнього зарубiжжя складала 50 843 824,04 грн без ПДВ, що становило 7,3 % вiд всiєї  реалiзованої продукцiї. Реалiзацiя  продукцiї в країнах ближнього зарубiжжя складала 80 207 585,90 грн без ПДВ, що становило 11,5% вiд всiєї  реалiзованої продукцiї.
В звiтному роцi продукцiя була реалiзована в країнах дальнього зарубiжжя: Iрак, Монголiя,  та в в країнах ближнього зарубiжжя: Азербайджан, Вiрменiя, Молдова, Туркменiстан,  Узбекистан.
Залежнiсть вiд сезонних змiн незначна. 
Основними клiєнтами (бiльше 5 % у загальнiй сумi виручки) в 2024 року були ПрАТ "Лекхiм" (виручка складала  546 843 566,41 грн, що становило :78,61 % вiд загальної виручки) та ТОВ "ГЕРАНД ФАРМ". (виручка складала  84 510 615,00 грн, що становило 12,15.% вiд загальної виручки).
Основними каналами збуту є укладання довгострокових договорiв поставки, основними методами продажу є адресна та загальна реклама. 
Стан розвитку галузi, у якiй здiйснює свою дiяльнiсть емiтент характеризується перевищенням пропозицiї над попитом, положення емiтента на ринку характеризується як стабiльне. Емiтент передбачає у перспективi розширення виробничих потужностей. Сучасний ринок фармацевтичної продукцiї є складним, багатофункцiональним та багаторiвневим iз високими темпами зростання виробництва i продажiв. Причинами такого зростання є особливостi лiкарських засобiв, якi задовольняють специфiчнi потреби споживачiв, i, попит на якi збiльшується незалежно вiд економiчних, полiтичних та iнших видiв чинникiв.
Основними конкурентами Товариства є: АТ "ФАРМАК"; ТОВ "ФАРМАЦЕВТИЧНА КОМПАНIЯ "ЗДОРОВ'Я"";  ПрАТ "ФАРМАЦЕВТИЧНА ФIРМА "ДАРНИЦЯ""; ТОВ "ЮРIЯ-ФАРМ"; ПАТ "НАУКОВО - ВИРОБНИЧИЙ ЦЕНТР БОРЩАГIВСЬКИЙ ХIМIКО - ФАРМАЦЕВТИЧНИЙ ЗАВОД"; Корпорацiя "АРТЕРIУМ".
Постачальником за основними видами сировини та матерiалiв, що займають бiльше 10 вiдсоткiв в загальному об'ємi постачання є АТ "Лекхiм" - 80% всього обсягу постачання.
Перспективнiсть виробництва полягає в якiсному та кiлькiсному розширеннi асортименту. У зв'язку з повномаштабним вiйськовим вторгненням РФ на територiю України 24 лютого 2022 року та ведення вiйськових дiй стратегiчнi плани Товариства щодо розвитку та розширення дiяльностi, а також виконання планiв щодо отримання прибутку зазнали значних змiн. ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" активно розширює та модернiзує виробництво для забезпечення потреби в якiсних та ефективних лiкарських препаратах населення України та iнших країн.

7. Оскiльки Товариство не є фiнансовою установою, то не вказується iнформацiя передбачена пунктами 1 (в тому числi перелiк банкiвських та фiнансових послуг, якi фактично надавались такою фiнансовою установою протягом звiтного перiоду).

8. Опис ризикiв, як притаманнi дiяльностi особи, пiдходи до управлiння ризиками, заходи особи щодо зменшення впливу ризикiв.
У ринковiй економiцi ризик є невiд'ємним атрибутом господарювання.
Основнi ризики пiдприємства можна подiлити на:
1.Фiнансовi ризики - ризики, пов'язанi зi структурою капiталу Товариства, строками активiв та пасивiв, зниженням прибутковостi, коливаннями валютних курсiв. До фiнансових ризикiв можна вiднести ризики лiквiдностi, кредитнi, валютнi.
2.Комерцiйнi ризики - ризики збиткiв торгiвельної та логiстичної дiяльностi. Ця група ризикiв включає в себе цiновi ризик та ризик контрагентiв.
3.Регуляторнi ризики - ризики виникнення збиткiв у результатi змiни законiв чи регулятивних актiв, невиконання вимог нормативних правових актiв та укладених договорiв, допущених правових помилок при здiйсненнi дiяльностi, недосконалостi правової системи, порушення контрагентами нормативних правових актiв та умов укладених договорiв. До регуляторних ризикiв вiдносяться юридичнi, ризики державного регулювання та нагляду, репутацiйнi, корупцiйнi.
4. Операцiйнi ризики - ризики збиткiв через проблеми з ресурсами, порушення або недосконалiсть виробничих процесiв, органiзацiї внутрiшнiх процесiв, навмисних або ненавмисних дiй працiвникiв або iнших осiб, або внаслiдок впливу зовнiшнiх факторiв. До зовнiшнiх факторiв можна вiднести клiматичнi, кадровi, технологiчнi, екологiчнi, логiстичнi, пов'язанi з IТ, ризик ведення вiйськових дiй/запровадження воєнного стану, пандемiї тощо.
Невизначенiсть призводить до того, що уникнути ризику неможливо. ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" не шукає такi рiшення, в яких завчасно вiдомий результат, вони, як правило, неефективнi. Пiдприємство навчилося передбачати ризик, оцiнювати його розмiри, планувати заходи по його запобiганню та не перевищувати допустимих меж. 
Податковий ризик: неможливiсть використання з тих або iнших причин податкових пiльг, встановлених законодавством; змiну податкового законодавства та рiшення податкової служби, якi знижують податковi переваги.
Зовнiшнi ризики пiдприємства:
-заходи державного впливу у сферi оподаткування, цiноутворення, землекористування, фiнансово-кредитнiй сферi, охорони навколишнього середовища, вплив органiв експертизи та iн.;
-кримiнальнi та економiчнi злочини (тероризм та iн.);
-полiтичнi (заборона на дiяльнiсть та iн.), економiчнi (зрив постачання, банкрутство партнерiв, клiєнтiв), екологiчнi (аварiї)
- ринковий ризик (змiна цiн, валютних курсiв, вимог споживачiв, кон'юнктури, конкуренцiя, iнфляцiя та iн.);
Внутрiшнi ризики пiдприємства:
- зриви робiт через нестачi робочої сили, матерiалiв, затримки постачань, помилок у плануваннi та проектуваннi, незадовiльного оперативного управлiння, змiна ранiше узгоджених вимог та поява додаткових вимог з боку замовникiв та партнерiв та iн.;
-перевитрати, що виникли внаслiдок: зриву планiв робiт проекту, низької квалiфiкацiї розробникiв проекту, помилок у складаннi кошторисiв та бюджетiв, неефективної стратегiї постачання та збуту, виявлення претензiй з боку партнерiв, постачальникiв та споживачiв
До iнших ризикiв пiдприємство вiдносить транспортнi, митнi iнциденти, ризики, пов'язанi зi здоров'ям людей, пошкодженням майна, та правовi, якi виникають при придбаннi лiцензiй, патентiв, авторських прав та iн.
ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" використовує наступнi методи управлiння ризиками: 
-  скасування ризику,
- запобiгання та контролювання ризику
- страхування ризику
- поглинання ризикiв.
Скасування ризику означає вiдмову вiд певної дiяльностi чи таку iстотну (радикальну) її трансформацiю, у результатi якої ризик зникає.
Запобiгання та контролювання ризику - це ефективна органiзацiя проектної дiяльностi, тобто коли її учасники мають змогу ефективно впливати на чинники ризику i зменшувати можливiсть настання несприятливої подiї. Контролювання ризику полягає в реалiзацiї комплексу заходiв, спрямованих на мiнiмiзацiю збиткiв пiсля настання несприятливої подiї. 
Страхування ризику передбачає зменшення збиткiв вiд дiяльностi за рахунок фiнансової компенсацiї зi спецiальних страхових фондiв.
Поглинання ризику - це такий спосiб дiяльностi, коли при матерiалiзацiї ризику збитки повнiстю несе його учасник (учасники). Цей метод управлiння ризиками застосовують тодi, коли можливiсть ризику невелика чи збитки в разi його настання неiстотно впливають на учасникiв проектної дiяльностi.

9. Стратегiя подальшої дiяльностi особи щонайменше на рiк (щодо розширення виробництва, реконструкцiї, полiпшення фiнансового стану, опис iстотних факторiв, якi можуть вплинути на дiяльнiсть особи в майбутньому).

Товариство продовжує свiй активний розвиток, розширює та модернiзує дiюче виробництво вiдповiдно до вимог стандартiв GMP, проводить науково-дослiдну роботу з розробки нових лiкарських форм, бере участь у соцiальних програмах та активно надає благодiйну допомогу. Введення та продовження воєнного стану суттєво вплинуло i на дiяльнiсть Товариства як виробника фармацевтичних лiкарських засобiв, створюючи складнощi в багатьох сферах - виробництвi, логiстицi, безпецi працiвникiв, попитi на продукцiю тощо. Проте Товариство, реалiзовуючи заходи по забезпеченню iнформацiйної та енергетичної безпеки протягом звiтного року, готове до змiн в умовах воєнного конфлiкту та спроможне забезпечити стабiльне функцiонування Товариства та захист своїх працiвникiв. 
Економiчна ситуацiя в Українi в значнiй мiрi впливає на результати фiнансово-господарчої дiяльностi пiдприємства. Для отримання позитивних результатiв виробничої дiяльностi Товариство щорiчно здiйснює значну iнновацiйну та iнвестицiйну дiяльнiсть, що забезпечує  удосконалення технологiчних процесiв, розширення i оновлення номенклатури продукцiї, збiльшення обсягiв виробництва,  реалiзацiї  продукцiї та промислових послуг. Вдосконалення технологiчних процесiв, прирiст виробничих потужностей забезпечує збiльшення темпiв росту виробництва та надає можливiсть бути конкурентоспроможним на фармацевтичному ринку.
Сучасний ринок фармацевтичної продукцiї є складним, багатофункцiональним та багаторiвневим iз високими темпами зростання виробництва i продажiв. Причинами такого зростання є особливостi лiкарських засобiв, якi задовольняють специфiчнi потреби споживачiв, i, попит на якi збiльшується незалежно вiд економiчних, полiтичних та iнших видiв чинник.
Стратегiчною задачею ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" в нинiшнiх умовах нестабiльностi є мiри пов'язанi з реалiзацiєю наступних заходiв:
- збереження свого положення серед українських фармацевтичних пiдприємств;
- реалiзацiя стратегiй розвитку, якi дозволять пiдвищити рiвень конкурентоспроможностi українських фармкомпанiй в рамках iнтенсифiкацiї розвитку технологiчних процесiв;
- поглиблення мiжнародної кооперацiї вiтчизняних виробникiв фармацевтичної продукцiї iз зарубiжними, для обмiну досвiдом, технологiями та залучення iнвестицiй у розвиток;
- забезпечення iнвестування вiтчизняних виробникiв медпрепаратiв у проведення НДДКР, що може призвести до кращої результативностi дiяльностi, зменшення часу впровадження продукцiї фармацевтичної промисловостi вiд етапу клiнiчних дослiджень до створення кiнцевого продукту;
- оптимiзацiя логiстичних ланцюгiв постачання, виробництва та збуту фармацевтичної продукцiї;
- використання в виробництвi високоякiсних субстанцiй, основних i допомiжних матерiалiв на основi постiйного 
- удосконалення системи цiноутворення вiдповiдної внутрiшнiм i зовнiшнiм факторам функцiонування фармацевтичних компанiй;
- удосконалення маркетингової дiяльностi українських фармкомпанiй, спрямованої на зменшення ризикiв;
- участь в процесi реалiзацiї завдань поставлених перед фармацевтичною галуззю. 

Цiлi на 2025 рiк ПрАТ "Лекхiм-Харкiв":
-	Пiдтримка в робочому станi та постiйне вдосконалення фармацевтичної системи якостi, всiх її процесiв i якостi продукцiї вiдповiдно до нормативних вимог стандартiв GMP, ДСТУ ISO;контроль за дотриманням усiма спiвробiтниками впровадженої на пiдприємствi Полiтики цiлiсностi даних.
-	Контроль за проведенням навчання та дотримання спiвробiтниками пiдприємства вимог стратегiї контроля контамiнацiї для забезпечення надiйної гарантiї запобiгання контамiнацiї стерильних лiкарських засобiв. 
-	Завершити роботи з перегляду технологiчної документацiї пiдприємства на українську мову.
-	Проведення регулярних аудитiв, у тому числi дистанцiйних, виробникiв i постачальникiв критичної сировини i матерiалiв, а також iнших стороннiх органiзацiй, що виконують дiяльнiсть з аутсорсингу, згiдно з графiком на пiдставi оцiнки ризикiв, їх квалiфiкацiя та постiйний аналiз вiдповiдно до вимог GMP.
-	Закiнчити роботи вiдповiдно до змiн з технiчного переоснащення дiльницi №1 цеху IЛЗ вiдповiдно до вимог СТ-Н МОЗУ 42-4.0/1:2023.
-	Розпочати роботи вiдповiдно до графiку робiт за змiною щодо технiчного переоснащення Дiльницi пiдготовки сировини у вiдповiдностi до чинних регуляторних вимог.
-	Завершити роботи вiдповiдно до змiни з органiзацiї окремої пральнi для пiдготовки технологiчного одягу.
-	Для збiльшення обсягу випуску готової продукцiї, збiльшення прибутку пiдприємства, продовжити роботи в напрямку розширення номенклатури лiкарських засобiв: за рахунок розробки препаратiв-генерикiв; за рахунок розширення дiяльностi у сферi контрактного виробництва; за рахунок реєстрацiї лiкарських засобiв в iнших країнах.
-	Для ефективного контролю якостi продукцiї, що випускається повної її вiдповiдностi нормативним вимогам, доустаткувати в 2025 роцi лабораторiї Вiддiлу контролю якостi, в тому числi i вiддiл вивчення стабiльностi, одиницями обладнання: рiдинний хроматограф - 1 од., прилад для визначення деформацiї супозиторiїв - 1 од., мiкроскоп для iдентифiкацiї мiкроорганiзмiв - 1 од., ваги з принтером - 3 од., холодильник лабораторний - 2 од., сушильна шафа - 1од.,  рН-метр. - 1 од.
-	Для проведення робiт з валiдацiї та квалiфiкацiї доустаткувати вiддiл валiдацiї у 2025 роцi наступними одиницями обладнання: тензометр - 1 од., вiзуалiзатор повiтряних потокiв в санiтарному виконаннi - 1 од., портативний калiбратор - 1 од., мобiльний аналiзатор медичних газiв - 1 од.

10. Основнi придбання або вiдчуження активiв за останнi п'ять рокiв, а також якщо плануються будь-якi значнi iнвестицiї або придбання, то також необхiдно надати їх опис, включаючи суттєвi умови придбання або iнвестицiї, їх вартiсть i спосiб фiнансування. 

В цiлях здiйснення заходiв спрямованих на розвиток виробничої дiяльностi ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" у 2024 роцi були здiйсненi значнi iнвестицiї,  якi були направленi на розвиток, вдосконалення, реконструкцiю, модернiзацiю, полiпшення i розвиток виробничих фондiв.

За останнi п'ять рокiв Товариством було придбано активiв: 2019 рiк - 22 855 тис.грн,  2020 рiк - 23 049 тис.грн, 2021 рiк - 57 006 тис.грн., 2022 рiк - 68 426 тис.грн, 2023 рiк - 35 317 тис. грн, 2024 рiк - 119 921 тис.грн.
За останнi п'ять рокiв Товариством було вiдчужено активiв: 2020 рiк - 441 тис.грн, 2021 рiк - 1 646 тис.грн., 2022 рiк - 425тис.грн, 2023 рiк - 262 тис. грн., 2024 рiк -   6 118 тис. грн.
В сiчнi 2024 року на пiдприємствi було ведено в експлуатацiю Дiльницю попередньо наповнених шприцiв. 

11. Основнi засоби особи, включаючи об'єкти оренди та будь-якi значнi правочини особи щодо них; виробничi потужностi та ступiнь використання обладнання, спосiб утримання активiв, мiсцезнаходження основних засобiв. Крiм того, необхiдно описати екологiчнi питання, що можуть позначитися на використаннi активiв пiдприємства, плани капiтального будiвництва, розширення або удосконалення основних засобiв, характер та причини таких планiв, суми видаткiв, у тому числi вже зроблених, методи фiнансування, прогнознi дати початку та закiнчення дiяльностi та очiкуване зростання виробничих потужностей пiсля її завершення.

До основних засобiв емiтента належать рухомi та нерухомi основнi фонди, у тому числi будiвлi та споруди, прилади, устаткування, меблi, обчислювальна технiка тощо. Способи утримання активiв Товариства: активи пiдприємства щорiчно iнвентаризуються, їх вартiсть вiдображається в балансi пiдприємства. При цьому витрати на ремонт i обслуговування основних засобiв здiйснюються для вiдновлення або пiдтримання очiкуваних вiд них майбутнiх економiчних вигод та списуються на витрати в момент їх виникнення. Витрати, пов'язанi з полiпшенням стану основних засобiв, що приводять до збiльшення очiкуваних майбутнiх економiчних вигод, включаються до балансової вартостi основних засобiв. Основнi засоби емiтента знаходяться за його мiсцем розташування. 
Пiдприємство, для забезпечення потреб фармацевтичного ринку в якiсних i ефективних лiкарських засобах, постiйно здiйснює дiяльнiсть, яка направлена на розвиток виробництва лiкарських препаратiв i надання промислових послуг. Для чого щороку виконуються роботи з розширення i модернiзацiї виробничих потужностей.
На початку дiяльностi розвиток пiдприємства здiйснювався вiдповiдно до Iнвестицiйного проекту "Виробництво лiкарських засобiв", якiй дiяв на територiї мiста Харкова. Згiдно з цим Проектом було виконано запуск першого в Українi виробництва лiкарських препаратiв у виглядi супозиторiїв на повнiстю автоматизованiй iталiйськiй лiнiї з випуску i фасування супозиторiїв. Продуктивнiсть лiнiї бiльш 30 млн. шт. на рiк. Можливiсть цiєї виробничої потужностi дозволяє в повному обсязi задовольнити потреби всiєї України в данiй лiкарський формi, також забезпечити всi експортнi замовлення.  
 В подальшому у рамках цього Проекту були спроектованi та збудованi виробничi примiщення цеху з виробництва препаратiв у формi стерильних iн'єкцiйних лiкарських розчинiв, згiдно з вимогами належної виробничої практики, чистотою вiд класу Д до класу А включно. Дiльницi цеху оснащенi новим сучасним обладнанням провiдних європейських виробникiв: нiмецьких, iталiйських, польських, китайських та iнших маючих признання виробникiв. Виробнича потужнiсть цеху становить понад 130 млн. ампул на рiк.
Щорiчний зрiст виробничих потужностей забезпечує збiльшення темпiв зросту виробництва та надає можливiсть вписуватись в рiвень ринкових цiн на товари фармацевтичного ринка. 
У  звiтному роцi проводяться подальшi роботи з модернiзацiї виробничих, лабораторних, складських примiщень вiдповiдно до дiючих умов.
Екологiчнi питання не позначаються на використаннi активiв пiдприємства. Товариство на постiйнiй основi здiйснює оновлення та удосконалення основних засобiв з метою пiдтримання виробництва на високому технологiчному рiвнi та зниження накладних витрат на виробництво.
Введення до експлуатацiї нових виробничих потужностей та реконструкцiя дiючих, дає можливим вводити новiтнi технологiї виробництва, здiйснювати автоматизацiю виробничих процесiв, збiльшувати продуктивнiсть працi та створювати новi робочi мiсця.
Для виконання поставлених завдань, пiдприємство має сертифiкати дотримання системи управлiння якостi стандарту ISO 9001 та дотримання вимог належної виробничої практики.
ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" планує та веде свою дiяльнiсть у контекстi збереження екологiчної безпеки. Цей контекст включає зменшення техногенного впливу пiдприємства на навколишнє середовище та утилiзацiю вiдходiв, тобто пiдприємство екологiчно-вiдповiдально працює таким чином, щоб не призвести до нанесення прямих або опосередкованих збиткiв навколишньому природному середовищу.
При проектуваннi, розмiщеннi, будiвництвi, введеннi у дiю нових i реконструкцiї дiючих споруд та iнших об'єктiв, удосконаленнi iснуючих i впровадженнi нових технологiчних процесiв та устаткування, а також у процесi експлуатацiї цих об'єктiв товариством забезпечуються екологiчна безпека навколишнього середовища, рацiональне використання природних ресурсiв, дотримання нормативiв шкiдливих впливiв на навколишнє природнє середовище. 

12. Проблеми, якi впливають на дiяльнiсть особи, в тому числi ступiнь залежностi вiд законодавчих або економiчних обмежень.

Економiчна ситуацiя в Українi в значнiй мiрi впливає на результати фiнансово-господарчої дiяльностi пiдприємства. Сучасний ринок фармацевтичної продукцiї є складним, багатофункцiональним та багаторiвневим iз високими темпами зростання виробництва i продажiв. Причинами такого зростання є особливостi лiкарських засобiв, якi задовольняють специфiчнi потреби споживачiв, i попит на якi збiльшується незалежно вiд економiчних, полiтичних та iнших видiв чинникiв. 24 лютого 2022 року Росiйська Федерацiя розпочала воєнне вторгнення в Україну. У результатi, Уряд України запровадив воєнний стан на всiй територiї країни. Введення та продовження воєнного стану суттєво вплинуло i на дiяльнiсть Товариства як виробника фармацевтичних лiкарських засобiв, створюючи складнощi в багатьох сферах - виробництвi, логiстицi, безпецi працiвникiв, попитi на продукцiю тощо. Сукупнiсть обставин, пов`язаних з вiйною, якi не залежали вiд Товариства, суттєво ускладнили роботу пiдприємства у звiтному  перiодi. На дiяльнiсть Товариства також впливає нестабiльнiсть цiнової та економiчної полiтики держави, зростання iндексу iнфляцiї, що приводить до зростання цiн на послуги, енергоносiї  i обумовлює платоспроможнiсть замовникiв; значний податковий тиск на результати дiяльностi пiдприємства та фонд оплати працi; нестабiльнiсть законодавства України, а також негативний вплив макроекономiчних процесiв на загальний стан в країнi, що в результатi призводить до зниження дiлової активностi емiтента. Викладенi проблеми свiдчать про високий ступiнь залежностi вiд законодавчих та економiчних обмежень. Вирiшення цих проблем можливо лише у разi змiн в економiцi та податковiй полiтицi  держави, а звiдси полiтичнi та макроекономiчнi ризики емiтента тобто: полiтична нестабiльнiсть, зниження темпiв економiчного розвитку, податкове навантаження.

13. Вартiсть укладених, але ще не виконаних договорiв (контрактiв) на кiнець звiтного перiоду (загальний пiдсумок) та очiкуванi прибутки вiд виконання цих договорiв (контрактiв).

На кiнець звiтного перiоду Товариство не має невиконаних договорiв, всi договори виконанi в повному обсязi. 

14. Середньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв особи, середня чисельнiсть позаштатних працiвникiв та осiб, якi працюють за сумiсництвом, чисельнiсть працiвникiв, якi працюють на умовах неповного робочого часу (дня, тижня), розмiр фонду оплати працi. Крiм того, зазначається про факти змiни розмiру фонду оплати працi, його збiльшення або зменшення вiдносно попереднього року.

Протягом звiтного перiоду середньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв облiкового складу становить 398 осiб, середня чисельнiсть позаштатних працiвникiв та осiб, якi працюють за сумiсництвом 7осiб, чисельнiсть працiвникiв, якi працюють на умовах неповного робочого часу (дня, тижня) - 7.осiб. Витрати на оплату працi в звiтному перiодi становили 129 200 тис.грн. . i в порiвняннi з попереднiм роком в/з витрати  збiльшилися.  
Вiдповiдно з програмою внутрiшнього i зовнiшнього навчання ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" постiйно здiйснює заходи, направленi на пiдвищення квалiфiкацiї спiвробiтникiв i навчанню новим професiям, провадить набiр молодих квалiфiкованих фахiвцiв, випускникiв Нацiонального фармацевтичного унiверситету и других навчальних закладiв.
Щомiсячно на пiдприємствi проводиться оцiнка результатiв дiяльностi персоналу та перегляд розмiрiв винагороди спiвробiтникам органiзацiї. Товариство роздiляє свiй успiх з персоналом та iнвестує в працiвникiв, якi дозволяють їй зберiгати свої позицiї на ринку.  Товариство проводить аналiз результатiв оглядiв заробiтної плати на ринку i пiдтримує систему оплати працi своїх працiвникiв на такому рiвнi, який забезпечує її конкурентоспроможнiсть у порiвняннi з iншими компанiями.
Для досягнення найкращого поєднання iнтересiв працiвника i пiдприємства використовуються два види грошової винагороди: фiксовану винагороду у виглядi заробiтної плати та премiальну винагороду за досягнутi результати. Найбiльш важливим напрямком в органiзацiї роботи з кадрами пiдприємства стають постiйне i всебiчний розвиток кадрiв, вдосконалення їх знань, професiйних навичок i умiнь. Суть роботи в цьому напрямку полягає в органiзацiї механiзму, заснованого на особистому iнтересi працiвника, економiчних стимулах i соцiальних гарантiях, що спонукають персонал пiдприємства постiйно пiдвищувати свою квалiфiкацiю i професiоналiзм, що, зокрема, дозволяє створити резерв для замiщення вищих посад або ротацiї кадрiв вiдповiдно до потреб виробництва.

Товариство роздiляє свiй успiх з персоналом та iнвестує в працiвникiв, якi дозволяють йому зберiгати свої позицiї на ринку.

15. Будь-якi пропозицiї щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб, що мали мiсце протягом звiтного перiоду, умови та результати цих пропозицiй.

В звiтному роцi будь-якi пропозицiї щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб, що мали мiсце протягом звiтного перiоду, умови та результати цих пропозицiй  не надходило.

16. Iнша iнформацiя, яка може бути iстотною для оцiнки стейкхолдерами фiнансового стану та результатiв дiяльностi особи.

Триваюча полiтична та економiчна невизначенiсть зберiгається внаслiдок вiйськового вторгнення Росiї в Україну з лютого 2022 року, i вона продовжує впливати на економiку України та бiзнес пiдприємства у 2024 роцi.
Емiтент здiйснює дiї, спрямованi на розширення своєї дiяльностi як у грошовому так i в якiсному виразi. Введення та продовження воєнного стану суттєво вплинуло i на дiяльнiсть Товариства як виробника фармацевтичних лiкарських засобiв, створюючи складнощi в багатьох сферах - виробництвi, логiстицi, безпецi працiвникiв, попитi на продукцiю тощо. Проте Товариство, реалiзовуючи заходи по забезпеченню iнформацiйної та енергетичної безпеки протягом звiтного року, готове до змiн в умовах воєнного конфлiкту та спроможне забезпечити стабiльне функцiонування Товариства та захист своїх працiвникiв.  Iншої iнформацiї, яка може бути iстотною для оцiнки iнвестором фiнансового стану та результатiв дiяльностi емiтента немає.

Інформація щодо отриманих особою ліцензій
Вид діяльності	Номер ліцензії	Дата видачі	Орган державної влади, що видав ліцензію	Дата закінчення строку дії ліцензії (за наявності)	
1	2	3	4	5	
Виробництво лiкарських засобiв.	АВ № 501356	18.02.2011	Державна iнспекцiя з контролю якостi лiкарських засобiв МОЗ України		
Придбання, зберiгання, використання прекурсорiв (списку 1 таблицi  IV та списку 2 таблицi  IV) "Перелiку наркотичних засобiв, психотропних речовин i прекурсорiв"	№ б/н	02.06.2016	Державна служба України з контролю за наркотиками.	03.06.2026	

Інформація про основні засоби (за залишковою вартістю)
Найменування основних засобів	Власні основні засоби, тис. грн	Орендовані основні засоби, тис. грн	Основні засоби, усього, тис. грн	
	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	
1. Виробничого призначення:	237 884	368 537	0	0	237 884	368 537	
  будівлі та споруди	133 208	180 242	0	0	133 208	180 242	
  машини та обладнання	96 971	179 984	0	0	96 971	179 984	
  транспортні засоби	879	683	0	0	879	683	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інші	6 826	7 628	0	0	6 826	7 628	
2. Невиробничого призначення:	0	0	0	0	0	0	
  будівлі та споруди	0	0	0	0	0	0	
  машини та обладнання	0	0	0	0	0	0	
  транспортні засоби	0	0	0	0	0	0	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інвестиційна нерухомість	0	0	0	0	0	0	
  інші	0	0	0	0	0	0	
Усього	237 884	368 537	0	0	237 884	368 537	
Додаткова інформація	Термiни та умови користування основними засобами (за основними групами): будiвлi, споруди та передавальнi засоби  - 20 рокiв; машини та обладнання - 5 рокiв;  iншi iнформацiйнi системи - 2 роки; транспортнi засоби - 5 рокiв; iнструменти, прилади, iнвентар, меблi - 4 роки. Первiсна вартiсть основних засобiв становить 680 500. тис. грн. Ступiнь зносу основних засобiв становить  46%  та по групах: будiвель та споруд 27%,  машин та обладнання - 61%, транспортних засобiв - 82 %, iнших - 44 %. Ступiнь використання основних засобiв становить:  100%. Сума нарахованого зносу: 311 963 тис.  грн.  Обмеження на користування майном вiдсутнi.

Інформація щодо вартості чистих активів
Найменування показника	За звітний період	За попередній період	
Розрахункова вартість чистих активів, тис.грн	61 789	637 791	
Статутний капітал, тис.грн	5 023	5 023	
Скоригований статутний капітал, тис.грн	5 023	5 023	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до розміру зареєстрованого статутного капіталу особи	1 230,12	12 697,41	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до вартості чистих активів за попередній звітний період	98,86	102,42	
Висновок	Вартiсть чистих активiв акцiонерного товариства не менша вiд статутного капiталу (скоригованого). Вимоги п.3 ст.155 Цивiльного кодексу України дотримуються.	

Інформація про зобов'язання та забезпечення особи
Види зобов’язань	Дата виникнення	Непогашена частина боргу (тис. грн)	Відсоток за користування коштами (відсоток річних)	Дата погашення	
Кредити банку	X	0	X	X	
у тому числі:		
Зобов’язання за цінними паперами	X	0	X	X	
у тому числі:		
за облігаціями (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за іпотечними цінними паперами (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за сертифікатами ФОН (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за векселями (всього):	X	0	X	X	
за іншими цінними паперами (у тому числі за деривативами) (за кожним видом):	X	0	X	X	
за фінансовими інвестиціями в корпоративні права (за кожним видом):	X	0	X	X	
Податкові зобов'язання	X	1 620	X	X	
Податок на прибуток	31.12.2024	133	X	10.03.2025	
Податки державного i мiсцевого значення	31.12.2024	1 487	X	07.01.2025	
Фінансова допомога на зворотній основі	X	0	X	X	
Інші зобов'язання та забезпечення	X	187 769	X	X	
Поточна кредиторська заборгованiсть	01.10.2024	151 915	X	30.09.2025	
Розрахунки зi страхуванням	31.12.2024	1 278	X	07.01.2025	
Розрахунки з оплати працi	31.12.2024	5 047	X	07.01.2025	
Поточнi i iншi зобов'язання	31.12.2024	29 529	X	30.09.2025	
Усього зобов'язань та забезпечень	X	189 389	X	X	

Інформація про обсяги виробництва та реалізації основних видів продукції
№ з/п	Основний вид продукції	Обсяг виробництва	Обсяг реалізованої продукції	
		у натуральній формі (фізична одиниця виміру)	у грошовій формі, тис.грн	у відсотках до всієї виробленої продукції	у натуральній формі (фізична одиниця виміру)	 у грошовій формі, тис.грн	у відсотках до всієї реалізованої продукції	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	Iн"єкцiї	40589 тис.шт.	470543	67	 38800 тис.шт.	520506	69	
2	Супозиторiї	12192 тис.шт.	112698	16	 12276 тис.шт.	112472	15	
3	Таблетки	69347 тис.шт.	121582	17	77159 тис.шт.	125299	16	

Інформація про собівартість реалізованої продукції
№ з/п	Склад витрат	Відсоток від загальної собівартості реалізованої продукції (у відсотках)	
1	2	3	
1	Матерiальнi витрати	38	
2	Загальновиробничi витрати	14	
3	Адмiнiстративнi витрати	14	
4	Витрати на збут	25	
5	Iншi операцiйнi витрати	9	

Інформація про осіб, послугами яких користується особа
Повне найменування або ім'я	Публiчне акцiонерне товариство "Нацiональний депозитарiй України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Публічне акціонерне товариство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	30370711	
Місцезнаходження	04107, Україна, м. Київ, вул. Тропiнiна, 7-г	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	Рiшення № 2092	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	НКЦПФР	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	01.10.2013	
Міжміський код та телефон	(044) 363-04-00	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть
62.01 - Комп'ютерне програмування
62.02 - консультування з питань iнформатизацiї	
Вид послуг, які надає особа	Депозитарна дiяльнiсть центрального депозитарiю	

Повне найменування або ім'я	ДУ "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Державна організація (установа, заклад)	
Ідентифікаційний код юридичної особи	21676262	
Місцезнаходження	03150, Україна, м. Київ, вул. Антоновича, 51, оф. 1206	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	DR/00002/ARM	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	НКЦПФР	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	18.02.2019	
Міжміський код та телефон	(044) 287-56-70	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть.	
Вид послуг, які надає особа	Дiяльнiсть з надання iнформацiйних послуг на фондовому ринку	

Повне найменування або ім'я	ТОВАРИСТВО З ОБМЕЖЕНОЮ ВIДПОВIДАЛЬНIСТЮ "КРОУ ЕРФОЛЬГ УКРАЇНА"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Товариство з обмеженою відповідальністю	
Ідентифікаційний код юридичної особи	36694398	
Місцезнаходження	01015, Україна, . р-н, м. Київ, вул. Редутна, буд. 8	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	4316	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	АПУ	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	01.12.2016	
Міжміський код та телефон	+380-504486128, +380-957397495	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	69.20 - Дiяльнiсть у сферi бухгалтерського облiку й аудиту; консультування з питань оподаткування.	
Вид послуг, які надає особа	Аудитор (аудиторськa фiрмa), якa надає аудиторськi послуги емiтенту	

II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
№ з/п	Тип та/або клас акцій	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Кількість акцій, шт.	Номінальна вартість, грн	Права та обов'язки	Наявність публічної пропозиції та/або допуску до торгів на організованих ринках капіталу	Облік часток особи в обліковій системі часток	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	Акцiї простi iменнi	№30/20/1/09	20 093 660	0,25	Вiдповiдно до статуту та чинного законодавства України	Публiчна пропозицiя вiдсутня, до бiржового реєстру не включенi.	Iнформацiя щодо облiку часток Товариства в облiковiй системi часток вiдсутня у зв'язку з тим, що Емiтент не є  товариством з обмеженою або додатковою вiдповiдальнiстю.	

3. Цінні папери
Інформація про випуски акцій особи
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Найменування органу, що зареєстрував випуск	Міжнародний ідентифікаційний номер	Тип цінного папера	Форма існування та форма випуску	Номінальна вартість, грн	Кількість акцій, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Частка у статутному капіталі (у відсотках)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
29.09.2009	№30/20/1/09	Харкiвське територiальне управлiння Державної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку	UA4000061311	Акція проста бездокументарна іменна	Електронні іменні	0,25	20 093 660	5 023 415	100	
Додаткова інформація	Товариство здiйснило приватне розмiщення акцiй. Торгiвля цiнними паперами емiтента на внутрiшньому та зовнiшньому ринках, зокрема, на бiржовому ринку, органiзацiйно оформлених позабiржових ринках цiнних паперiв, не здiйснювалася. Заяв або намiрiв  про подання заяв для допуску на бiржi не подавалися. Товариство у лiстингу у жодної з фондових бiрж не знаходилося,  процедури делiстингу не проходило. Протягом звiтного перiоду Товариство не здiйснювало випускiв акцiй та iнших видiв цiнних паперiв.	

Уточнення щодо наявності обмежень за акціями
Міжнародний ідентифікаційний номер	Кількість акцій (з них голосуючих), шт.	Кількість викуплених акцій (кількість акцій прирівняних до викуплених), шт.	Кількість інших не голосуючих акцій, шт.	
1	2	3	4	
UA4000061311	20093660	0	0	

Інформація про наявність у власності працівників особи акцій у розмірі понад 0,1 % розміру статутного капіталу
Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Кількість акцій, шт.	Від загальної кількості акцій (у відсотках)	Кількість за типами акцій	
					прості іменні	привілейовані іменні	
1	2	3	4	5	6	7	
Колеснiков Дмитро Дмитрович			54 776	0,272603	54 776	0	
Тiмченко Наталiя Борисiвна			301 284	1,49939831768	301 284	0	
Усього			356 060	1,77200131768	356 060	0	

Інформація про загальну кількість голосуючих акцій та кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, а також кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Міжнародний ідентифікаційний номер	Кількість акцій у випуску, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Загальна кількість голосуючих акцій, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі, шт.	
1	2	3	4	5	6	7	8	
29.09.2009	30/20/1/09	UA4000061311	20 093 660	0,25	20 093 660	0	0	
Додаткова інформація	Характеристика обмеження: Обмеження вiдсутнi. Права акцiонерiв на участь та голосування у загальних зборах акцiонерiв визначенi Законом України "Про акцiонернi товариства" та статутом Товариства. Обмеження щодо врахування цiнних паперiв, що належать акцiонеру при визначеннi кворуму та обмеження щодо права участi акцiонера при голосуваннi на загальних зборах акцiонерiв встановлюється депозитарними установами вiдповiдно до законодавства про депозитарну систему України.	

III. Фінансова інформація
1. Інформація про розмір доходу за видами діяльності особи
Вид діяльності особи із зазначенням найменування та коду за КВЕД	Розмір доходу особи від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг), тис.грн	Відсоткове вираження по відношенню від сукупного доходу особи за результатами звітного року	
1	2	3	
21.20 - Виробництво фармацевтичних препаратiв i матерiалiв	763647	99,6	
11.07 - Виробництво безалкогольних напоїв; виробництво мiнеральних вод та iнших вод, розлитих у пляшки	2873,5	0,4	
38.20 - Надання в оренду й експлуатацiю власного чи орендованого нерухомого майна	0	0	

2. Річна фінансова звітність
http://lekhimkharkiv.pat.ua/emitents/reports/year

3. Аудиторський звіт до річної фінансової звітності
Довідка щодо відомостей про аудиторський звіт щодо фінансової звітності за звітний рік:
1	Повне найменування	Приватне акцiонерне товариство "Лекхiм-Харкiв"	
2	Ідентифікаційний код юридичної особи	22676945	
3	Найменування суб'єкта аудиторської діяльності	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Кроу  Ерфольг Україна"	
4	Ідентифікаційний код суб'єкта аудиторської діяльності	23731031	
5	Реєстраційний номер облікової картки платника податків / серія (за наявності) та номер паспорта (для фізичних осіб, які через свої релігійні переконання відмовляються від прийняття реєстраційного номера облікової картки платника податків відповідно до закону) для аудитора, який одноосібно провадить аудиторську діяльність		
6	Реєстровий номер та дата внесення реєстрової інформації до Реєстру аудиторів та суб'єктів аудиторської діяльності аудиторської фірми	 	
7	Реєстровий номер аудитора, який одноосібно провадить аудиторську діяльність в Реєстрі аудиторів та суб'єктів аудиторської діяльності	№4316	
8	Розділ Реєстру аудиторів та суб'єктів аудиторської діяльності (аудитори - "1"; суб'єкти аудиторської діяльності - "2"; суб'єкти аудиторської діяльності, які мають право проводити обов'язковий аудит фінансової звітності - "3"; суб'єкти аудиторської діяльності, які мають право проводити обов'язковий аудит фінансової звітності підприємств, що становлять суспільний інтерес - "4")	4 - суб'єкти аудиторської діяльності, які мають право проводити обов'язковий аудит фінансової звітності підприємств, що становлять суспільний інтерес	
9	Звітний період, за який проведено аудит фінансової звітності	з 01.01.2024 по 31.12.2024	
10	Думка аудитора (немодифікована - "01"; із застереженням - "02"; негативна - "03"; відмова від висловлення думки - "04")	01 - немодифікована	
11	Номер та дата договору на проведення аудиту	№ 26/12/24-ЛХХ від 26.12.2024	
12	Дата початку та дата закінчення аудиту	з 26.12.2024 по 28.04.2025	
13	Дата аудиторського звіту	28.04.2023	
14	Інформація про виявлені факти аудитором або ключовим партнером при виконанні завдання з обов'язкового аудиту фінансової звітності підприємства, що становить суспільний інтерес, що могли мати місце або мали місце порушення, зокрема шахрайство щодо фінансової звітності такого підприємства, та інформація про вжиття відповідних заходів щодо усунення цих порушень органом управління підприємства	Порушень не виявлено.	

Аудиторський звіт до річної фінансової звітності:
ЗВIТ НЕЗАЛЕЖНОГО АУДИТОРА
Акцiонерам та Наглядовiй радi ПрАТ "Лекхiм-Харкiв"	
Нацiональнiй комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку
ЗВIТ ЩОДО АУДИТУ ФIНАНСОВОЇ ЗВIТНОСТI 
Думка 
Ми провели аудит фiнансової звiтностi Приватного акцiонерного товариства "ПрАТ "Лекхiм-Харкiв"" (далi - "Компанiя"), що складається з балансу (звiту про фiнансовий стан) Компанiї станом на 31 грудня 2024 року, звiту про фiнансовi результати (звiту про прибутки i збитки), звiту про рух грошових коштiв та звiту про власний капiтал за рiк, що закiнчився зазначеною датою, i примiток до фiнансової звiтностi, включаючи стислий виклад значущих облiкових полiтик.
На нашу думку, фiнансова звiтнiсть, що додається, вiдображає достовiрно, в усiх суттєвих аспектах фiнансовий стан Компанiї на 31 грудня 2024 року, її фiнансовi результати i грошовi потоки за рiк, що закiнчився зазначеною датою, вiдповiдно до Мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi ("МСФЗ") та вiдповiдає вимогам законодавства з питань її складання.
Основа для думки
Ми провели аудит вiдповiдно до Закону України "Про аудит фiнансової звiтностi та аудиторську дiяльнiсть" i Мiжнародних стандартiв аудиту (МСА). Нашу вiдповiдальнiсть згiдно з цими стандартами викладено в роздiлi "Вiдповiдальнiсть аудитора за аудит фiнансової звiтностi" нашого звiту. Ми є незалежними по вiдношенню до Компанiї згiдно з Кодексом етики професiйних бухгалтерiв Ради з Мiжнародних стандартiв етики для бухгалтерiв (Кодекс РМСЕБ) i етичними вимогами, що стосуються нашого аудиту фiнансової звiтностi в Українi, а також виконали iншi етичнi обов'язки вiдповiдно до цих вимог i кодексу РМСЕБ. Ми вважаємо, що отриманi нами аудиторськi докази є достатнiми й прийнятими для використання їх як основи для нашої думки.
Пояснювальний параграф
Ми звертаємо увагу на Примiтку 1 та Примiтку 28 у фiнансовiй звiтностi, в яких розкривається, шо 24 лютого 2022 року росiйськi вiйська вторглися в Україну та розпочали вiйськовi дiї у багатьох регiонах. Компанiя продовжує операцiйну дiяльнiсть, активи не є пошкодженими на дату випуску даної фiнансової звiтностi, керiвництво та власники Компанiї не мають намiру призупиняти чи лiквiдовувати дiяльнiсть Компанiї в Українi. Однак на дату цiєї фiнансової звiтностi важко передбачити перiод часу та масштаби вiйськової дiяльностi в Українi та їх вплив на дiяльнiсть компанiї. Нашу думку щодо цього питання не було модифiковано.
Ключовi питання аудиту
Ключовi питання аудиту - це питання, що, на наше професiйне судження, були найбiльш значущими пiд час нашого аудиту фiнансової звiтностi за поточний перiод. Цi питання розглядалися в контекстi нашого аудиту фiнансової звiтностi в цiлому та при формуваннi думки щодо неї; при цьому ми не висловлюємо окремої думки щодо цих питань.
"Визнання доходу
Визнання доходу було визначено нами як ключове питання аудиту, оскiльки сума доходу є суттєвою для фiнансової звiтностi та важливим показником оцiнки дiяльностi Компанiї 
Ми проаналiзували облiкову полiтику Компанiї щодо визнання доходу на предмет її вiдповiдностi МСФЗ 15 "Дохiд вiд договорiв з клiєнтами". Ми проаналiзували умови договорiв на предмет переходу контролю над товарами та на вибiрковiй основi порiвняли дату переходу контролю з датою визнання доходу. 
Ми виконали аналiтичнi процедури щодо визнання доходiв з метою виявлення неочiкуваних вiдхилень. 
Ми проаналiзували розкриття iнформацiї щодо доходiв у фiнансовiй звiтностi.
Нашi тестування не виявили суттєвої невiдповiдностi.
Iнша iнформацiя, що включена до Рiчної iнформацiї емiтента цiнних паперiв за 2024 рiк
Управлiнський персонал Компанiї несе вiдповiдальнiсть за подання iншої iнформацiї, що складається з Регулярної рiчної iнформацiї емiтента цiнних паперiв - вiдповiдно до Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв, а також особами, якi надають забезпечення за такими цiнними паперами, затвердженого рiшення Нацiональної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку вiд 06.06.2023 № 608. Регулярна рiчна iнформацiя емiтента включає в себе Звiт керiвництва (звiт про управлiння), який подається разом з фiнансовою звiтнiстю вiдповiдно до вимог Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть".
Наша думка щодо фiнансової звiтностi не поширюється на iншу iнформацiю та ми не робимо висновок з будь-яким рiвнем впевненостi щодо цiєї iншої iнформацiї.
У зв'язку з нашим аудитом фiнансової звiтностi нашою вiдповiдальнiстю є ознайомитися з iншою iнформацiєю та при цьому розглянути, чи iснує суттєва невiдповiднiсть мiж iншою iнформацiєю та фiнансовою звiтнiстю або нашими знаннями, отриманими пiд час аудиту, або чи ця iнша iнформацiя виглядає такою, що мiстить суттєве викривлення. Якщо, на основi проведеної нами роботи щодо iншої iнформацiї, отриманої до дати цього звiту аудитора, ми доходимо висновку, що iснує суттєве викривлення цiєї iншої iнформацiї, ми зобов'язанi повiдомити про цей факт. 
На дату подання цього Звiту рiчна iнформацiя емiтента цiнних паперiв (крiм рiчної фiнансової звiтностi та звiту керiвництва) ще не була пiдготовлена та не надана аудитору. Ми очiкуємо отримати таку iнформацiю пiсля цiєї дати. Пiсля нашого ознайомлення зi змiстом регулярної рiчної iнформацiї Компанiї, як емiтента цiнних паперiв, якщо ми дiйдемо висновку, що така iнформацiя мiстить суттєве викривлення, ми повiдомимо iнформацiю про це питання тим, кого надiлено найвищими повноваженнями, та розглянемо вплив цього питання на фiнансову звiтнiсть i необхiднiсть подальших дiй стосовно цього нашого Звiту. 
Вiдповiдальнiсть управлiнського персоналу та тих, кого надiлено найвищими повноваженнями, за фiнансову звiтнiсть
Управлiнський персонал несе вiдповiдальнiсть за складання i достовiрне подання фiнансової звiтностi вiдповiдно до Мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi,  та за таку систему внутрiшнього контролю, яку управлiнський персонал визначає потрiбною для того, щоб забезпечити складання фiнансової звiтностi, що не мiстить суттєвих викривлень унаслiдок шахрайства або помилки. 
При складаннi фiнансової звiтностi управлiнський персонал несе вiдповiдальнiсть за оцiнку здатностi Компанiї продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi, розкриваючи, де це застосовно, питання, що стосуються безперервностi дiяльностi, та використовуючи припущення про безперервнiсть дiяльностi як основи для бухгалтерського облiку. 
Тi, кого надiлено найвищими повноваженнями, несуть вiдповiдальнiсть за нагляд за процесом фiнансового звiтування Компанiї.
Вiдповiдальнiсть аудитора за аудит фiнансової звiтностi
Нашими цiлями є отримання обгрунтованої впевненостi, що фiнансова звiтнiсть в цiлому не мiстить суттєвого викривлення внаслiдок шахрайства або помилки, та випуск звiту аудитора, що мiстить нашу думку. Обгрунтована впевненiсть є високим рiвнем впевненостi, проте не гарантує, що аудит, проведений вiдповiдно до МСА, завжди виявить суттєве викривлення, коли воно iснує. Викривлення можуть бути результатом шахрайства або помилки; вони вважаються суттєвими, якщо окремо або в сукупностi, як обгрунтовано очiкується , вони можуть впливати на економiчнi рiшення користувачiв, що приймаються на основi цiєї фiнансової звiтностi.
Виконуючи аудит вiдповiдно до вимог МСА, ми використовуємо професiйне судження та професiйний скептицизм протягом всього завдання з аудиту. Окрiм того, ми:
"iдентифiкуємо та оцiнюємо ризики суттєвого викривлення фiнансової звiтностi внаслiдок шахрайства чи помилки, розробляємо та виконуємо аудиторськi процедури у вiдповiдь на цi ризики, та отримуємо аудиторськi докази, що є достатнiми та прийнятними для використання їх як основи для нашої думки. Ризик невиявлення суттєвого викривлення внаслiдок шахрайства є вищим, нiж для викривлення внаслiдок помилки, оскiльки шахрайство може включати змову, пiдробку, навмиснi пропуски, невiрнi твердження або нехтування заходами внутрiшнього контролю;
"отримуємо розумiння заходiв внутрiшнього контролю, що стосуються аудиту, для розробки аудиторських процедур, якi б вiдповiдали обставинам, а не для висловлення думки щодо ефективностi системи внутрiшнього контролю;
"оцiнюємо прийнятнiсть застосованих облiкових полiтик та обгрунтованiсть облiкових оцiнок i вiдповiдних розкриттiв iнформацiї, зроблених управлiнським персоналом;
"доходимо висновку щодо прийнятностi використання управлiнським персоналом припущення про безперервнiсть дiяльностi як основи для бухгалтерського облiку та, на основi отриманих аудиторських доказiв, доходимо висновку, чи iснує суттєва невизначенiсть щодо подiй або умов, якi поставили б пiд значний сумнiв можливiсть Компанiї продовжити безперервну дiяльнiсть. Якщо ми доходимо висновку щодо iснування такої суттєвої невизначеностi, ми повиннi привернути увагу в своєму звiтi аудитора до вiдповiдних розкриттiв iнформацiї в фiнансовiй звiтностi або, якщо такi розкриттi iнформацiї є неналежними, модифiкувати свою думку. Нашi висновки грунтується на аудиторських доказах, отриманих до дати нашого звiту аудитора. Тим не менш, майбутнi подiї або умови можуть примусити Пiдприємство припинити свою дiяльнiсть на безперервнiй основi;
"оцiнюємо загальне подання, структуру та змiст фiнансової звiтностi включно з розкриттями iнформацiї, а також те, чи показує фiнансова звiтнiсть операцiї та подiї, що лежать в основi її складання, так, щоб досягти достовiрного вiдображення.
Ми повiдомляємо тим, кого надiлено найвищими повноваженнями, iнформацiю про запланований обсяг i час проведення аудиту та суттєвi аудиторськi результати, виявленi пiд час аудиту, включаючи будь-якi суттєвi недолiки заходiв внутрiшнього контролю, виявленi нами пiд час аудиту.
Ми також надаємо особам, що надiленi найвищими повноваженнями, твердження, що ми виконали вiдповiднi етичнi вимоги щодо незалежностi, та повiдомляємо їм про всi стосунки й iншi питання, якi могли б обгрунтовано вважатись такими, що впливають на нашу незалежнiсть, а також, де це застосовно, щодо вiдповiдних застережних заходiв.
З перелiку всiх питань, iнформацiя щодо яких надавалась тим, кого надiлено найвищими повноваженнями, ми визначили тi, що були найбiльш значущими пiд час аудиту фiнансової звiтностi поточного перiоду, тобто тi, якi є ключовими питаннями аудиту. Ми описуємо цi питання в нашому звiтi аудитора, крiм випадкiв, якщо законодавчим чи регуляторним актом заборонено публiчне розкриття такого питання, або коли за вкрай виняткових обставин ми визначаємо, що таке питання не слiд висвiтлювати в нашому звiтi, оскiльки негативнi наслiдки такого висвiтлення можуть очiкувано переважити його кориснiсть для iнтересiв громадськостi.
ЗВIТ ЩОДО ВИМОГ IНШИХ ЗАКОНОДАВЧИХ I НОРМАТИВНИХ АКТIВ
Законодавчi та нормативнi акти України встановлюють додатковi вимоги до iнформацiї, що стосується аудиту фiнансової звiтностi та має мiститися в аудиторському звiтi за результатами обов'язкового аудиту. Вiдповiдальнiсть стосовно такого звiтування є додатковою до вiдповiдальностi аудитора, встановленої вимогами МСА. 
Основнi вiдомостi про Компанiю
Повне найменування	Приватне акцiонерне товариство "Лекхiм-Харкiв"
Iдентифiкацiйний код юридичної особи	22676945
Мiсцезнаходження 	61115, м.Харкiв, вул. Северина Потоцького, 36
Вiдповiднiсть визначенню пiдприємства суспiльного iнтересу	Так
Наявнiсть контролю небанкiвської фiнансової групи	Нi
Участь в небанкiвськiй фiнансовiй групi	Нi
Материнська компанiя	АТ "Лекхiм"
-органiзацiйно-правова форма	Приватне акцiонерне товариство
-мiсцезнаходження	Україна, 01033, мiсто Київ, ВУЛИЦЯ ШОТА РУСТАВЕЛI , будинок 23
Дочiрнi компанiї	Вiдсутнi
Статутний капiтал Компанiї вiдповiдає розмiру, який визначений в її установчих документах, та у вiдомостях Єдиного державного реєстру юридичних осiб, фiзичних осiб - пiдприємцiв та громадських формувань.
Компанiя здiйснила повне розкриття iнформацiї про кiнцевого бенефiцiарного власника та структуру власностi станом на 31 грудня 2024 року, вiдповiдно до вимог Положення про форму та змiст структури власностi, затвердженого наказом Мiнiстерства фiнансiв України вiд 19 березня 2021 року № 163.
Основна iнформацiя про аудитора та обставини виконання аудиторського завдання
Вiдповiдно до вимог статтi 14 Закону України "Про аудит фiнансової звiтностi та аудиторську дiяльнiсть" надаємо основнi вiдомостi про суб'єкта аудиторської дiяльностi, що провiв аудит та обставини виконання цього аудиторського завдання.
Основнi вiдомостi про суб'єкта аудиторської дiяльностi 
Повне найменування	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Кроу Ерфольг Україна"
Iдентифiкацiйний код юридичної особи	36694398
Мiсцезнаходження 	01133, м. Київ, вул. Леонiда Первомайського, 7
Iнформацiя про включення до Реєстру	Номер реєстрацiї в Реєстрi аудиторiв та суб'єктiв аудиторської дiяльностi 4316
Вебсторiнка	www.crowe.com/croweaa

Призначення аудитора та загальна тривалiсть виконання повноважень аудитора
Рiшення про призначення нас аудитором прийнято Загальними зборами акцiонерiв та затверджено протоколом №2 вiд 27 грудня 2024 року.
Загальна тривалiсть виконання нами завдання з аудиту фiнансової звiтностi Компанiї без перерв з урахуванням продовження повноважень, якi мали мiсце, та повторних призначень становить два роки. 
Аудит проведений на пiдставi договору вiд 26.12.2024 № 26/12/24-ЛХХ. Послуги надавалися в строки з 26.12.2024 до 28.04.2025.
Пiдтвердження i запевнення у зв'язку з виконанням завдання з аудиту
Ми пiдтверджуємо, що цей Звiт незалежного аудитора узгоджується з Додатковим звiтом комiтету з питань аудиту наглядової ради, який надається нами за результатами проведеного аудиту.
Ми не надавали Компанiї або контрольованим нею суб'єктам господарювання неаудиторськi послуги, визначенi статтею 6 Закону України "Про аудит фiнансової звiтностi та аудиторську дiяльнiсть". Ми не надавали Компанiї або контрольованим нею суб'єктам господарювання iншi послуги, крiм послуг з обов'язкового аудиту.
Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Кроу Ерфольг Україна" його власники, посадовi особи ключовий партнер з аудиту та iншi працiвники є незалежними вiд Компанiї, не брали участi у пiдготовцi та прийняттi управлiнських рiшень Компанiї в перiод, охоплений перевiреною фiнансовою звiтнiстю, та в перiод надання послуг з аудиту такої фiнансової звiтностi. 
Дослiдження Звiту про корпоративне управлiння 
Вiдповiдно до статтi 127 Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки" та вiдповiдно до вимог п. 43 рiшення Нацiональної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку вiд 06.06.2023 № 608 (надалi - рiшення № 608) емiтент цiнних паперiв зобов'язаний залучити аудитора, який повинен перевiрити iнформацiю, зазначену у Звiтi про корпоративне управлiння, та висловити свою думку щодо окремих його роздiлiв. В ходi аудиту нами дослiджено Звiт про корпоративне управлiння Компанiї, включений до рiчного звiту керiвництва у частинi подання: 
"опису основних характеристик систем внутрiшнього контролю i управлiння ризиками емiтента та перелiк структурних пiдроздiлiв емiтента, якi здiйснюють ключовi обов'язки щодо забезпечення роботи систем внутрiшнього контролю i управлiння ризиками,
"iнформацiї про наявнiсть затвердженої декларацiї схильностi до ризикiв емiтента, а також опис ключових положень декларацiї схильностi до ризикiв емiтента,
"перелiку осiб, якi прямо або опосередковано є власниками значного пакета акцiй емiтента,
"iнформацiї про наявнi обмеження прав участi та голосування акцiонерiв (учасникiв) на загальних зборах емiтента,
"порядку призначення та звiльнення посадових осiб емiтента,
"повноважень посадових осiб емiтента.
На нашу думку, зазначена iнформацiя у Звiтi про корпоративне управлiння ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" за 2024 рiк була пiдготовлена в усiх суттєвих аспектах у вiдповiдностi до вимог пунктiв 5-9 частини 3 статтi 127 Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки" та узгоджується iз iнформацiєю, що мiститься у внутрiшнiх, корпоративних та статутних документах Компанiї.
Крiм того, ми перевiрили iнформацiю, включену до Звiту про корпоративне управлiння, розкриття якої вимагається пунктами 1-4 частини 3 статтi 127 зазначеного Закону, а саме:
"посилання на власний кодекс корпоративного управлiння, яким керується Компанiя, на кодекс корпоративного управлiння фондової бiржi, об'єднання юридичних осiб або iнший кодекс корпоративного управлiння, добровiльно прийнятий емiтентом до застосовування, та розкриття вiдповiдної iнформацiї про практику корпоративного управлiння, що застосовується понад визначенi законодавством вимоги;
"пояснення, вiд яких частин кодексу корпоративного управлiння Компанiя вiдхиляється i причини таких вiдхилень;
"iнформацiю про проведенi загальнi збори акцiонерiв (учасникiв) та загальний опис прийнятих на зборах рiшень;
"персональний склад Наглядової ради та колегiального виконавчого органу Компанiї, їхнiх комiтетiв, iнформацiю про проведенi засiдання та загальний опис прийнятих на них рiшень
"iнформацiю про наявнiсть корпоративного секретаря, а також звiт щодо результатiв його дiяльностi.
При перевiрцi зазначеної iнформацiї, яка включена Компанiєю до Звiту про корпоративне управлiння, ми не виявили суттєвих розбiжностей з вимогами Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки ", якi потрiбно було б включити до Звiту.
Ключовим партнером з аудиту, результатом якого є цей звiт незалежного аудитора, є Садовський Олег Володимирович (номер реєстрацiї в реєстрi аудиторiв 101329). 

Вiд iменi ТОВ "Кроу Ерфольг Україна"
Керiвник з аудиту  								Воробiєнко А.Є.
Номер реєстрацiї у Реєстрi аудиторiв та суб'єктiв аудиторської дiяльностi: 100265

Ключовий партнер з аудиту							Садовський О.В.
Номер реєстрацiї у Реєстрi аудиторiв та суб'єктiв аудиторської дiяльностi: 101329

м. Київ, 28 квiтня 2025 року

4. Твердження щодо річної інформації
Наскiльки це нам вiдомо, рiчна фiнансова звiтнiсть, пiдготовлена вiдповiдно до стандартiв бухгалтерського облiку, що вимагаються згiдно iз Законом України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi", мiстить достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про стан активiв, пасивiв, фiнансовий стан, прибутки та збитки емiтента i юридичних осiб, якi перебувають пiд його контролем, у рамках консолiдованої фiнансової звiтностi, а також про те, що звiт керiвництва включає достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про розвиток i здiйснення господарської дiяльностi та стан емiтента i юридичних осiб, якi перебувають пiд його контролем, у рамках консолiдованої звiтностi разом з описом основних ризикiв та невизначеностей, з якими вони стикаються у своїй господарськiй дiяльностi.

5. Значні правочини та правочини із заінтересованістю
Інформація про прийняття рішення про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинів
№ з/п	Дата прийняття рішення	URL-адреса вебсайту, на якій розміщена інформація	
1	2	3	
1	01.05.2024	http://lekhimkharkiv.pat.ua/emitents/reports/year	

Інформація про вчинення значних правочинів
№ з/п	Дата прийняття рішення про надання згоди на вчинення значного правочину	URL-адреса вебсайту, на якій розміщена інформація	Орган управління, що прийняв рішення	Дата вчинення правочину	Ринкова вартість правочину	Предмет правочину	
1	2	3	4	5	6	7	
1	01.05.2024	http://lekhimkharkiv.pat.ua/emitents/reports/year	Загальнi збори акцiонерiв Приватного акцiонерного товариства "ЛЕКХIМ-ХАРКIВ" 	01.05.2024	272 826	01.05.2024 р. рiшенням Загальних зборiв акцiонерiв Приватного акцiонерного товариства "ЛЕКХIМ-ХАРКIВ" (далi зазначено як "Товариство") було схвалено (затверджено) Договiр про надання банкiвських послуг №358 CL вiд 04 серпня 2017 року, що є значним правочином, укладений мiж Товариством, ПрАТ "Технолог", АТ "Лекхiм" (далi - Позичальники) та АКЦIОНЕРНИМ ТОВАРИСТВОМ "КРЕДI АГРIКОЛЬ БАНК" (iдентифiкацiйний код 14361575) на наступних, але невиключно, умовах: Генеральний лiмiт - 6 900 000 доларiв США; Генеральний строк - до 31.12.2027 р. включно; Процентна ставка - в розмiрi, узгодженому з Банком, та числове значення якої може становити вiд 0,000001 % до 50,01 % рiчних; Комiсiя - в розмiрi, узгодженому з Банком, та числове значення якої може становити вiд 0,000001 % до 50,01 % процентiв/процентiв рiчних; Отримання будь-яких банкiвських послуг (зокрема, але невиключно, кредити, кредитнi лiнiї, гарантiї, авалi, овердрафти, акредитиви, тощо) за договором про надання банкiвських послуг в будь-якiй валютi, в межах генерального лiмiту та генерального строку, необхiдних для ведення господарської дiяльностi; Солiдарна вiдповiдальнiсть Товариства за зобов'язаннями Позичальникiв за Договором про надання банкiвських послуг №358 CL." Вартiсть активiв емiтента за даними останньої рiчної фiнансової звiтностi становить 825290 тис. грн., спiввiдношення граничної сукупної вартостi правочинiв до вартостi активiв емiтента за даними останньої рiчної фiнансової звiтностi (у вiдсотках) складає 30,058 %. Загальна кiлькiсть голосуючих акцiй - 20 093 660 (двадцять мiльйонiв дев'яносто три тисячi шiстсот шiстдесят) штук, кiлькiсть голосуючих акцiй, що зареєстрованi для участi у загальних зборах - 19 737 600 (дев'ятнадцять мiльйонiв сiмсот тридцять сiм тисяч шiстсот) штук, кiлькiсть голосуючих акцiй, що проголосували "за" - 19 737 600 (дев'ятнадцять мiльйонiв сiмсот тридцять сiм тисяч шiстсот) штук, "проти" - 0 (нуль) штук. Додатковi критерiї для вiднесення правочину до значного правочину, не передбаченi законодавством, якщо вони визначенi статутом акцiонерного товариства - вiдсутнi. Причина прийняття такого рiшення - необхiднiсть додаткового фiнансування пiд час провадження господарської дiяльностi.	

IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від голови ради особи
Довожу до вiдома акцiонерiв та iнших стейкхолдерiв вiд голови наглядової ради звiт керiвництва ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" за 2024 рiк.

2. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від керівника особи
Довожу до вiдома акцiонерiв та iнших стейкхолдерiв вiд Голови правлiння  звiт керiвництва ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" за 2024 рiк.

3. Інформація про розвиток та вірогідні перспективи подальшого розвитку особи
Товариство є самостiйним суб'єктом господарювання, має самостiйний баланс, поточний та iншi рахунки в установах банкiв, печатку iз своїм найменуванням, фiрмовi бланки. Товариство здiйснює свою господарську дiяльнiсть з метою отримання прибутку, вiдповiдає за результати своєї дiяльностi та виконання зобов'язань перед постачальниками, споживачами, бюджетом, банками, забезпечує потреби юридичних осiб i населення в продукцiї (роботах, послугах) з високими споживчими властивостями i якiстю. Подальший розвиток Товариства визначається його здатнiстю самостiйно пiдтримувати свою поточну i перспективну платоспроможнiсть в умовах нестабiльностi навколишнього оточення i пiдприємницького ризику. Для цього важливим є правильний вибiр економiчних орiєнтирiв i вмiння своєчасно досягати поставлених цiлей.
Перспективи розвитку ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" в умовах поглиблення процесiв євроiнтеграцiї пов'язанi з реалiзацiєю ряду заходiв:
- поглиблення мiжнародної кооперацiї вiтчизняних виробникiв фармацевтичної продукцiї iз зарубiжними, зокрема з країн ЄС для обмiну досвiдом, технологiями та залучення iнвестицiй у розвиток;
- реалiзацiя стратегiй розвитку, якi дозволять пiдвищити рiвень конкурентоспроможностi українських фармкомпанiй в рамках iнтенсифiкацiї євроiнтеграцiйних процесiв;
- забезпечення iнвестування вiтчизняних виробникiв медпрепаратiв у проведення НДДКР, що може призвести до кращої результативностi дiяльностi, зменшення часу впровадження продукцiї фармацевтичної промисловостi вiд етапу клiнiчних дослiджень до створення кiнцевого продукту;
- оптимiзацiя логiстичних ланцюгiв постачання, виробництва та збуту фармацевтичної продукцiї;
- удосконалення системи цiноутворення вiдповiдної внутрiшнiм i зовнiшнiм факторам функцiонування фармацевтичних компанiй;
- удосконалення маркетингової дiяльностi українських фармкомпанiй, спрямованої на зменшення ризикiв;
- прискорення процесу реалiзацiя реформ у системi охорони здоров'я та впровадження європейських стандартiв у фармацевтичнiй галузi.
Цiлi на 2025 рiк ПрАТ "Лекхiм-Харкiв":
- Пiдтримка в робочому станi та постiйне вдосконалення фармацевтичної системи якостi, всiх її процесiв i якостi продукцiї вiдповiдно до нормативних вимог стандартiв GMP, ДСТУ ISO;контроль за дотриманням усiма спiвробiтниками впровадженої на пiдприємствi Полiтики цiлiсностi даних.
- Контроль за проведенням навчання та дотримання спiвробiтниками пiдприємства вимог стратегiї контроля контамiнацiї для забезпечення надiйної гарантiї запобiгання контамiнацiї стерильних лiкарських засобiв. 
- Завершити роботи з перегляду технологiчної документацiї пiдприємства на українську мову.
- Проведення регулярних аудитiв, у тому числi дистанцiйних, виробникiв i постачальникiв критичної сировини i матерiалiв, а також iнших стороннiх органiзацiй, що виконують дiяльнiсть з аутсорсингу, згiдно з графiком на пiдставi оцiнки ризикiв, їх квалiфiкацiя та постiйний аналiз вiдповiдно до вимог GMP.
- Закiнчити роботи вiдповiдно до змiн з технiчного переоснащення дiльницi №1 цеху IЛЗ вiдповiдно до вимог СТ-Н МОЗУ 42-4.0/1:2023.
- Розпочати роботи вiдповiдно до графiку робiт за змiною щодо технiчного переоснащення Дiльницi пiдготовки сировини у вiдповiдностi до чинних регуляторних вимог.
- Завершити роботи вiдповiдно до змiни з органiзацiї окремої пральнi для пiдготовки технологiчного одягу.
- Для збiльшення обсягу випуску готової продукцiї, збiльшення прибутку пiдприємства, продовжити роботи в напрямку розширення номенклатури лiкарських засобiв: за рахунок розробки препаратiв-генерикiв; за рахунок розширення дiяльностi у сферi контрактного виробництва; за рахунок реєстрацiї лiкарських засобiв в iнших країнах.
- Для ефективного контролю якостi продукцiї, що випускається повної її вiдповiдностi нормативним вимогам, доустаткувати в 2025 роцi лабораторiї Вiддiлу контролю якостi, в тому числi i Вiддiл вивчення стабiльностi, одиницями обладнання додатковим обладнанням.
- Для проведення робiт з валiдацiї та квалiфiкацiї доустаткувати вiддiл валiдацiї у 2025 роцi наступними додатковим обладнанням. 

4. Інформація про укладення деривативних контрактів або вчинення правочинів щодо деривативних цінних паперів емітентом (крім укладених / вчинених особою, яка провадить клірингову діяльність центрального контрагента, у межах провадження нею клірингової діяльності центрального контрагента), якщо це впливає на оцінку його активів, зобов'язань, фінансового стану і доходів або витрат
Протягом звiтного перiоду Товариство не укладало деривативiв та не вчиняло правочинiв щодо похiдних цiнних паперiв, укладання та/або вчинення яких могло би вплинути на оцiнку його активiв, зобов'язань, фiнансового стану i доходiв або витрат Товариства.

1) Завдання та політика особи щодо управління фінансовими ризиками, у тому числі політика щодо страхування кожного основного виду прогнозованої операції, для якої використовуються операції хеджування
Завдання та полiтика Товариства щодо управлiння фiнансовими ризиками, у тому числi полiтика щодо страхування кожного основного виду прогнозованої операцiї, для якої використовуються операцiї хеджування, полягають, насамперед, у попереднiх розрахунках та прогнозуваннi змiн та коливань цiнових параметрiв складових частин прогнозованих операцiй, а також можливих коливань валютних курсiв, якщо це має вплив на кiнцевi фiнансовi результати прогнозованих операцiй. Страхування кожного основного виду прогнозованої операцiї, для якої використовуються операцiї хеджування, здiйснюється пiсля проведення системного аналiзу та комплексного прогнозування факторiв, якi можуть мати суттєве значення щодо фактичного кiнцевого фiнансового результату такої операцiї.

2) Схильність особи до цінових ризиків, кредитного ризику, ризику ліквідності та/або ризику грошових потоків
Товариство проводить виважену полiтику щодо цiнових ризикiв, кредитного ризику лiквiдностi та/або ризику грошових потокiв. Цiновими ризиками для Товариства є: пiдвищення закупiвельних цiн; 	ймовiрнiсть встановлення конкурентами цiн нижче ринкових; змiни в державному регулюваннi цiноутворення; ймовiрнiсть введення нових податкових та iнших платежiв, якi включаються в цiни; пiдвищення цiн i тарифiв на послуги iнших органiзацiй. Аналiз Товариством цiнових ризикiв та їх прийняття складається з виявлення цiнових ризикiв, вибору методу оцiнки цiнових ризикiв, управлiння цiновими ризиками. При визначеннi власної цiнової полiтики Товариство не має схильностi до цiнових ризикiв. Виходячи з того, що кредитний ризик, за визначенням Нацiонального банку України, це наявний або потенцiйний ризик для надходжень i капiталу, який виникає через неспроможнiсть сторони, що взяла на себе зобов'язання, виконати умови будь-якої фiнансової угоди iз банком або в iнший спосiб виконати взятi на себе зобов'язання, можна дiйти висновку про належнiсть такого виду ризику до дiяльностi кредитора, у першу чергу, банку, що, у свою чергу, зумовлює вiдсутнiсть такого ризику у дiяльностi Товариств, внаслiдок не проведення ним операцiй кредитування та/або запозичень. З iншого боку, кредитний ризик або ризик неповернення боргу однаково стосується усiх суб'єктiв господарської дiяльностi. Вiн присутнiй у фiнансовiй дiяльностi пiдприємства при наданнi їм товарного (комерцiйного) або споживчого кредиту покупцям. З огляду на наведене, Товариство не застосовує надання товарного (комерцiйного) або споживчого кредиту покупцям, чим зумовлюється    вiдсутнiсть схильностi Товариства до кредитного ризику. Товариство на кожному своєї етапi господарської дiяльностi здiйснює вiдповiднi iнвестування грошових коштiв в економiчний процес. Тому воно постiйно здiйснює монiторинг цього процесу, виявляє негативнi явища й встановлює рiвень ризику лiквiдностi. Потреба в оцiнцi ризику лiквiдностi виникає i пiд час змiн стратегiї й тактики дiяльностi Товариства. Товариство будує свою дiяльнiсть на основi таких стратегiї та тактики, якi зумовлюють вiдсутнiсть схильностi до ризику лiквiдностi, враховуючи, при цьому, можливiсть реалiзацiї власних фiнансових активiв за справедливою вартiстю.  Виходячи з того, що ризик грошового потоку - iмовiрнiсть змiни величини майбутнього грошового потоку, пов'язаного з монетарним фiнансовим iнструментом, та враховуючи те, що у своїй дiяльностi Товариство уникає дефiциту грошових коштiв, який посилює ризик втрати Товариством платоспроможностi та погiршує його фiнансовий стан, що пiдвищує ризик його банкрутства, можна казати про вiдсутнiсть схильностi Товариства до ризику грошових потокiв.

Частина 2. Інформація про загальні збори акціонерів (учасників) та загальний опис прийнятих на таких зборах рішень: 1 (1)
Дата проведення	01.05.2024	
Спосіб проведення		очне голосування
	електронне голосування
X	опитування (дистанційно)	
Суб'єкт скликання	Наглядова рада Товариства	
Питання порядку денного та прийняті рішення:	
Порядок денний загальних зборiв
1.Про внесення змiн до Статуту Товариства шляхом викладення його в новiй редакцiї. Затвердження Статуту Товариства у новiй редакцiї. Обрання осiб, уповноважених на пiдписання нової редакцiї Статуту Товариства.
ВИРIШИЛИ: "Внести змiни до Статуту Товариства шляхом викладення його в новiй редакцiї. Затвердити Статут Товариства у новiй редакцiї. Уповноважити Голову та Секретаря Зборiв на пiдписання нової редакцiї Статуту Товариства."
2.Про затвердження внутрiшнiх Положень Товариства: про Загальнi збори, про Наглядову раду та про Виконавчий орган Товариства, уповноваження осiб на пiдписання внутрiшнiх Положень Товариства..
ВИРIШИЛИ: "Затвердити Положення про Загальнi збори, про Наглядову раду та про Виконавчий орган Товариства. Уповноважити Голову Виконавчого органу Товариства на пiдписання затверджених внутрiшнiх Положень Товариства."
3.Розгляд звiту Наглядової ради Товариства за 2023 рiк, прийняття рiшення за результатами розгляду такого звiту
ВИРIШИЛИ: "Затвердити звiт Наглядової ради Товариства за 2023 рiк, роботу Наглядової ради Товариства визнати задовiльною."
4.Затвердження звiту та висновкiв Ревiзора за наслiдками перевiрки фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за 2023 рiк. 
ВИРIШИЛИ: "Затвердити звiт та висновки Ревiзора за наслiдками перевiрки фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за 2023 рiк."
5.Про припинення повноважень Ревiзора.
ВИРIШИЛИ: "Лiквiдувати посаду Ревiзора в Товариствi. Припинити дiю Положення про Ревiзора Товариства. Припинити повноваження Ревiзора - Лазько Любов Iванiвну."
6.Затвердження рiчного звiту Товариства за 2023 рiк.
ВИРIШИЛИ: "Затвердити рiчний звiт Товариства за 2023 рiк."
7.Розгляд висновку аудиторського звiту суб'єкта аудиторської дiяльностi та затвердження заходiв за результатами розгляду такого звiту.
ВИРIШИЛИ: "Взяти до вiдома висновок аудиторського звiту суб'єкта аудиторської дiяльностi за 2023 рiк, затвердити запропонованi заходи."
8.Затвердження результатiв фiнансово-господарської дiяльностi за 2023 рiк та розподiл прибутку товариства.
ВИРIШИЛИ: "Затвердити результати фiнансово-господарської дiяльностi за 2023 рiк. Чистий прибуток, отриманий Товариством за 2023 рiк направити на розвиток i фiнансування дiяльностi Товариства. Дивiденди не нараховувати та не виплачувати."
9.Про схвалення  Договору про надання банкiвських послуг №358 CL вiд 04 серпня 2017 року (з усiма змiнами та доповненнями до нього станом на день проведення цих Зборiв) (далi - Договiр про надання банкiвських послуг №358 CL), що є значним правочином, укладеним мiж Товариством, ПрАТ "Технолог", АТ "Лекхiм" (далi - Позичальники) та АКЦIОНЕРНИМ ТОВАРИСТВОМ "КРЕДI АГРIКОЛЬ БАНК" (iдентифiкацiйний код 14361575) (далi - Банк).
ВИРIШИЛИ: "Схвалити (затвердити) Договiр про надання банкiвських послуг №358 CL вiд 04 серпня 2017 року, що є значним правочином, укладений мiж Товариством, Позичальниками та Банком на наступних, але невиключно, умовах:
Генеральний лiмiт - 6 900 000 доларiв США;
Генеральний строк - до 31.12.2027 р. включно; 
Процентна ставка - в розмiрi, узгодженому з Банком, та числове значення якої може становити вiд 0,000001 % до 50,01 % рiчних; 
Комiсiя - в розмiрi, узгодженому з Банком, та числове значення якої може становити вiд 0,000001 % до 50,01 % процентiв/процентiв рiчних; 
Отримання будь-яких банкiвських послуг (зокрема, але невиключно, кредити, кредитнi лiнiї, гарантiї, авалi, овердрафти, акредитиви, тощо) за договором про надання банкiвських послуг в будь-якiй валютi, в межах генерального лiмiту та генерального строку, необхiдних для ведення господарської дiяльностi;
Солiдарна вiдповiдальнiсть Товариства за зобов'язаннями Позичальникiв за Договором про надання банкiвських послуг №358 CL."
10.Про схвалення Договору про надання банкiвських послуг №358 CL вiд 04 серпня 2017 року, укладеного Товариством та Позичальниками iз Банком, як правочину, щодо вчинення якого є заiнтересованiсть.
ВИРIШИЛИ: "Схвалити (затвердити) Договiр про надання банкiвських послуг №358 CL вiд 04 серпня 2017 року, укладений Товариством та Позичальниками iз Банком, на умовах зазначених у цьому Протоколi, як правочин, щодо вчинення якого є заiнтересованiсть."
11.Про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинiв, якi можуть вчинятися Товариством протягом не бiльш як одного року з дати прийняття даного рiшення iз зазначенням характеру правочинiв  та встановлення їх граничної сукупної вартостi.
ВИРIШИЛИ: "Надати попередню згоду на вчинення значних правочинiв, пов'язаних iз укладенням, виконанням i змiнами Договору про надання банкiвських послуг №358 CL вiд 04 серпня 2017 року (далi у текстi даного рiшення - Договiр) мiж Товариством, ПрАТ "Технолог", АТ "Лекхiм" (далi - Позичальники) та АТ "КРЕДI АГРIКОЛЬ БАНК" (далi - Банк), якi можуть вчинятися Товариством протягом не бiльш як одного року з дати прийняття цього рiшення, з визначенням наступного характеру таких правочинiв та їх граничної сукупної вартостi: будь-якi iншi кредитнi договори з Банком до вказаного вище Договору, договори про отримання банкiвських гарантiй та/або депозитнi угоди та додатковi угоди/договори/змiни до вказаного вище Договору граничною сукупною вартiстю таких договорiв/угод/змiн не бiльше 6 900 000 (шiсть мiльйонiв дев'ятсот тисяч) доларiв США, без обмеження їх строку;
- договори/угоди, з Банком (застави (у тому числi - наступної)/iпотеки, що стосуються вищезазначеного Договору (у тому числi - наступної)/поруки тощо) та змiни до них, пов'язанi iз забезпеченням зобов'язань Товариства та/або Позичальникiв та/або третiх осiб за кредитними угодами, договорами про надання банкiвських послуг тощо - граничною сукупною вартiстю таких договорiв/угод про забезпечення не бiльше 6 900 000 (шiсть мiльйонiв дев'ятсот тисяч) доларiв США, без обмеження їх строку;
- угоди/договори щодо розпорядження рухомим та нерухомим майном Товариства (у т.ч., але не виключно договори оренди (суборенди), застави, iпотеки, придбання, продажу), розпорядження майновими правами на грошовi кошти Товариства, розмiщеними/що будуть розмiщенi на банкiвських рахунках Товариства, змiни до таких угод/договорiв, що стосуються вищезазначеного Договору - граничною сукупною вартiстю таких договорiв/угод не бiльше не бiльше 6 900 000 (шiсть мiльйонiв дев'ятсот тисяч) доларiв США, без обмеження їх строку."
12.Про надання повноважень на укладання значних правочинiв на вчинення яких надана попередня згода.
ВИРIШИЛИ: "Уповноважити Голову Правлiння Товариства Колеснiкова Д.Д. (у випадку призначення на посаду Голови Правлiння Товариства iншої особи (в тому числi тимчасово), повноваження наданi Протоколом цих зборiв зберiгають силу для новопризначеної на вказану посаду особи) протягом не бiльш як одного року з дати прийняття даного рiшення остаточно погоджувати умови всiх угод, договорiв, що є значними правочинами, пов'язаних iз укладенням, виконанням i змiнами Договору про надання банкiвських послуг №358 CL вiд 04 серпня 2017 року (далi у текстi даного рiшення - Договiр) мiж Товариством, ПрАТ "Технолог", АТ "Лекхiм" (далi - Позичальники) та АТ "КРЕДI АГРIКОЛЬ БАНК" (далi - Банк) та iнших документiв, укладати (пiдписувати) вiдповiднi договори та додатковi угоди до зазначених у цьому Протоколi договорiв та угод, що є значними правочинами до Договору про надання банкiвських послуг №358 CL вiд 04 серпня 2017 року, на умовах, що не суперечитимуть цьому Протоколу, а також iншi, пов'язанi з їх оформленням та виконанням, документи, з правом самостiйно визначати iншi умови на власний розсуд."
13.Про надання повноважень щодо вчинення дiй, пов'язаних iз державною реєстрацiєю нової редакцiї Статуту та здiйсненням дiй, пов'язаних з державною реєстрацiєю прийнятих рiшень.
особам на пiдставi вiдповiдної довiреностi) вчинити всi дiї, визначенi чинним законодавством, пов'язанi iз державною реєстрацiєю нової редакцiї Статуту та державною реєстрацiєю прийнятих рiшень."	
URL-адреса протоколу загальних зборів:	http://lekhimkharkiv.pat.ua/emitents/reports/year	

Дата проведення	27.12.2024	
Спосіб проведення		очне голосування
	електронне голосування
X	опитування (дистанційно)	
Суб'єкт скликання	Наглядова рада Товариства	
Питання порядку денного та прийняті рішення:	
Порядок денний загальних зборiв
1. Про призначення суб'єкта аудиторської дiяльностi для надання послуг з обов'язкового аудиту фiнансової звiтностi Товариства за 2024, 2025 роки, визначення умов договору, що укладається з ним, визначення розмiру оплати його послуг, про надання повноважень на укладення договору з призначеним суб'єктом аудиторської дiяльностi.
ВИРIШИЛИ:
1.1.Призначити ТОВ "Кроу Ерфольг Україна"  (iдентифiкацiйний код 36694398) для надання послуг з обов'язкового аудиту фiнансової звiтностi Товариства за 2024, 2025 роки. 
1.2. Визначити та затвердити умови договору, що укладається мiж Товариством та ТОВ "Кроу Ерфольг Україна"  (iдентифiкацiйний код 36694398).
1.3. Визначити розмiр оплати послуг ТОВ "Кроу Ерфольг Україна"  (iдентифiкацiйний код 36694398) згiдно умов затвердженого договору.
1.4. Надати повноваження Головi Правлiння Товариства Колеснiкову Д.Д. на укладення договору мiж Товариством та ТОВ "Кроу Ерфольг Україна"  (iдентифiкацiйний код 36694398).
2. Про затвердження Положення про винагороду членiв Наглядової ради Товариства.".
ВИРIШИЛИ:
2.1.Затвердити Положення про винагороду членiв Наглядової ради Товариства.

1. Про призначення суб'єкта аудиторської дiяльностi для надання послуг з обов'язкового аудиту фiнансової звiтностi Товариства за 2024, 2025 роки, визначення умов договору, що укладається з ним, визначення розмiру оплати його послуг, про надання повноважень на укладення договору з призначеним суб'єктом аудиторської дiяльностi.
2. Про затвердження Положення про винагороду членiв Наглядової ради Товариства.".

1. Про призначення суб'єкта аудиторської дiяльностi для надання послуг з обов'язкового аудиту фiнансової звiтностi Товариства за 2024, 2025 роки, визначення умов договору, що укладається з ним, визначення розмiру оплати його послуг, про надання повноважень на укладення договору з призначеним суб'єктом аудиторської дiяльностi.
2. Про затвердження Положення про винагороду членiв Наглядової ради Товариства.".
	
URL-адреса протоколу загальних зборів:	http://lekhimkharkiv.pat.ua/emitents/reports/year	

Частина 4. Рада
Персональний склад ради та її комітетів
Ім'я члена ради, строк повноважень у звітному періоді	РНОКПП	УНЗР	Голова/ заступник голови ради		Голова / член комітету ради	
				Назва комітету - 1	Назва комітету - 2	Назва комітету - 3	
Печаєв Валерiй Костянтинович, термiн повноважень, 20.12.2022 р. - 19.12.2025 р.			X				
Мазурик Валентина Степанiвна, термiн повноважень: 20.12.2022 р. - 19.12.2025 р.							
Нiкiтiна Анжела Анатолiївна, термiн повноважень: 20.12.2022 р.  - 19.12.2025 р.							
Нiкiтiна Анжела Анатолiївна, термiн повноважень: 20.11.2024 р.  - 19.12.2025 р.				X			
Печаєв Валерiй Костянтинович, термiн повноважень, 20.11.2024 р. - 19.12.2025 р.				V			
Мазурик Валентина Степанiвна, термiн повноважень: 20.11.2024 р. - 19.12.2025 р.				V			
Мазурик Валентина Степанiвна, термiн повноважень: 20.11.2024 р. - 19.12.2025 р.					X		
Печаєв Валерiй Костянтинович, термiн повноважень, 20.11.2024 р. - 19.12.2025 р.					V		
Нiкiтiна Анжела Анатолiївна, термiн повноважень: 20.11.2024 р.  - 19.12.2025 р.					V		

Інформація про проведені засідання ради та загальний опис прийнятих рішень
Кількість засідань ради у звітному періоді:	14	
з них очних:	14	
з них заочних:	0	
Опис ключових рішень ради:	Протягом 2024 року Наглядовою радою було проведено 14 засiдань, на яких розглядались наступнi питання та прийнятi наступнi рiшення:
1.Про пiдвищення окладiв Членiв Правлiння (протокол №1 вiд 03.01.2024 року);
2.Про проведення конкурсу аудиторiв за 2023 рiк (протокол № 2 вiд 08.02.2024 року);
3.Про затвердження аудиторської фiрми, яка буде проводити аудит за 2023 рiк (протокол №3 вiд 16.02.2024);
4.Про затвердження тексту повiдомлення про скликання дистанцiйних рiчних загальних зборiв Товариства призначених на 18.04.2024 р. (протокол № 4 вiд 11.03.2024 року);
5.Про затвердження звiту про управлiння ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" за 2023 рiк (протокол №5 вiд 29.03.2024 року);
6.Про затвердження порядку денного рiчних загальних зборiв акцiонерiв Товариства, призначених на 18 квiтня 2024 року, якi проводяться дистанцiйно та затвердження форми i тексту бюлетеня для голосування на зазначених зборах (протокол № 6 вiд 02.04.2024 року);
7.Про затвердження фiнансової звiтностi ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" за 1 квартал 2024 року (протокол № 6/1 вiд 30.04.2024 року);
8.Про премiювання (протокол № 7 вiд 28.06.2024 року);
9.Про затвердження фiнансової звiтностi ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" за 6 мiсяцiв 2024 року (протокол № 8 вiд 30.07.2024 року);
10.Про пiдвищення окладiв Членiв Правлiння (протокол №9 вiд 01.10.2024 року);
11.Про затвердження фiнансової звiтностi ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" за 9 мiсяцiв 2024 року (протокол № 10 вiд 31.10.2024 року);
12.Про обрання аудиторського комiтету та комiтету з питань призначень та визначення винагороди посадовим особам товариства (протокол № 11 вiд 20.11.2024 року);
13.Про рекомендацiю Наглядової ради щодо затвердження аудитора (протокол №12 вiд 02.12.2024 року);
14.Про дистанцiйне проведення загальних зборiв акцiонерiв Товариства (протокол №13 вiд 02.12.2024 року)
Вiдповiдно Протоколу № 7 засiдання Наглядової ради ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" вiд 20.12.2022 року вибрано членiв Правлiння у кiлькiстi 7 (семи) осiб, на термiн три роки, строком з 20 грудня 2022 року до 19 грудня 2025 року.	

Інформація про проведені засідання комітетів ради та загальний опис прийнятих рішень
	Назва комітету - 1	Назва комітету - 2	Назва комітету - 3	
Кількість засідань комітету ради у звітному періоді:	Комiтет Наглядової ради Товариства з питань аудиту, 1 засiдання	Комiтет Наглядової ради Товариства з питань визначення винагороди посадовим особам товариства та призначень		
з них очних:	1	0		
з них заочних:	0	0		
Опис ключових рішень комітету ради:	На засiданнях Комiтету приймались рiшення про:
- проведення конкурсу з вiдбору суб'єктiв аудиторської дiяльностi, якi можуть бути призначенi для надання послуг з обов'язкового аудиту фiнансової звiтностi для Товариства за 2024 та 2025 рр.
- про затвердження тендерної документацiї для проведення конкурсу з вiдбору суб'єктiв аудиторської дiяльностi, якi можуть бути призначенi для надання послуг з обов'язкового аудиту фiнансової звiтностi для Товариства за 2024 та 2025 рр.
- ро затвердження iнформацiйного оголошення про проведення конкурсу з вiдбору суб'єктiв аудиторської дiяльностi, якi можуть бути призначенi для надання послуг з обов'язкового аудиту фiнансової звiтностi для Товариства за 2024 та 2025 рр.
	Протягом звiтного перiоду, засiдання Комiтету не проводились.		
Оцінка незалежності суб'єктів аудиторської діяльності, які надають послуги з обов'язкового аудиту	Суб'єкт аудиторської дiяльностi дотримується принципiв незалежностi, встановлених ЗУ "Про аудит фiнансової звiтностi та аудиторську дiяльнiсть"			
2

Частина 5. Виконавчий орган
Персональний склад колегіального виконавчого органу та його комітетів
Ім'я члена виконавчого органу, строк повноважень у звітному періоді	РНОКПП	УНЗР	Голова/ заступник голови виконавчого органу		Голова / член комітету виконавчого органу	
				Назва комітету - 1	Назва комітету - 2	Назва комітету - 3	
Колеснiков Дмитро Дмитрович, термiн повноважень:  20.12.2022 р. -19.12.2025 р.			X				
Лiтвинова Олександра Миколаївна, термiн повноважень:  , 20.12.2022 р. -19.12.2025 р.							
Цветкова Ольга Андрiївна,  термiн повноважень:, 20.12.2022 р. -19.12.2025 р.							
Лозова Ксенiя Вiкторiвна, термiн повноважень:  20.12.2022 р. -19.12.2025 р.							
Шестопал Алла Анатолiївна, термiн повноважень: 20.12.2022 р. -19.12.2025 р.							
Колеснiков Дмитро Дмитрович, термiн повноважень:  , 20.12.2022 р. -19.12.2025 р.							
Кушнаренко Юрiй Федорович, термiн повноваження -  20.12.2022 р. -19.12.2025 р.							

Частина 8. Інформація щодо осіб, які прямо або опосередковано є власниками значного пакета акцій особи
Ім'я або повне найменування акціонера	РНОКПП	УНЗР	Розмір значного пакета акцій	Розмір пакета акцій, що знаходиться в прямому та (опосередкованому) володінні	
ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ЛЕКХIМ"			19727299	19727299	

Частина 11. Інформація про винагороду членів виконавчого органу та/або ради особи
Орган управління	Виконавчий орган	
Ім'я члена виконавчого органу/ради особи	Колеснiков Дмитро Дмитрович	
РНОКПП		
УНЗР		
Посада	Голова правлiння	
Дата вступу на посаду	20.12.2022	
Розмір винагороди у національній або іноземній валюті, яку виплатили (мають виплатити) у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Форми виплати винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір фіксованої частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір змінної частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Критерії оцінки ефективності, за якими нараховували змінну частину винагороди	Ключовi показники ефективностi дiяльностi пiдприємства	
Інформація про винагороду або ж компенсації, які мають бути виплачені у разі звільнення	Будь-якої винагороди або компенсацiї, якi мають бути виплаченi додатково (окрiм передбаченi чинним законодавством) посадовим особам Емiтента в разi їх звiльнення у Товариствi не передбачаються.	
URL-адреса вебсайту особи, за якою розміщено звіт про винагороду	Звiт про винагороду не складався	
Співвідношення середнього розміру винагороди члена виконавчого органу/ради із середнім розміром винагороди працівників особи:
Орган управління	Виконавчий орган	
Ім'я члена виконавчого органу/ради особи	Лiтвинова Олександра Миколаївна	
РНОКПП		
УНЗР		
Посада	Член правлiння, директор з якостi	
Дата вступу на посаду	20.12.2022	
Розмір винагороди у національній або іноземній валюті, яку виплатили (мають виплатити) у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Форми виплати винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір фіксованої частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір змінної частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Критерії оцінки ефективності, за якими нараховували змінну частину винагороди	Ключовi показники ефективностi дiяльностi пiдприємства	
Інформація про винагороду або ж компенсації, які мають бути виплачені у разі звільнення	Будь-якої винагороди або компенсацiї, якi мають бути виплаченi додатково (окрiм передбаченi чинним законодавством) посадовим особам Емiтента в разi їх звiльнення у Товариствi не передбачаються.	
URL-адреса вебсайту особи, за якою розміщено звіт про винагороду	Звiт про винагороду не складався	
Співвідношення середнього розміру винагороди члена виконавчого органу/ради із середнім розміром винагороди працівників особи:
Орган управління	Виконавчий орган	
Ім'я члена виконавчого органу/ради особи	Цветкова Ольга Андрiївна	
РНОКПП		
УНЗР		
Посада	Член правлiння, комерцiйний директор	
Дата вступу на посаду	20.12.2022	
Розмір винагороди у національній або іноземній валюті, яку виплатили (мають виплатити) у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Форми виплати винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір фіксованої частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір змінної частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Критерії оцінки ефективності, за якими нараховували змінну частину винагороди	Ключовi показники ефективностi дiяльностi пiдприємства	
Інформація про винагороду або ж компенсації, які мають бути виплачені у разі звільнення	Будь-якої винагороди або компенсацiї, якi мають бути виплаченi додатково (окрiм передбаченi чинним законодавством) посадовим особам Емiтента в разi їх звiльнення у Товариствi не передбачаються.	
URL-адреса вебсайту особи, за якою розміщено звіт про винагороду	Звiт про винагороду не складався	
Співвідношення середнього розміру винагороди члена виконавчого органу/ради із середнім розміром винагороди працівників особи:
Орган управління	Виконавчий орган	
Ім'я члена виконавчого органу/ради особи	Лозова Ксенiя Вiкторiвна	
РНОКПП		
УНЗР		
Посада	Член правлiння, директор з виробництва	
Дата вступу на посаду	20.12.2022	
Розмір винагороди у національній або іноземній валюті, яку виплатили (мають виплатити) у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Форми виплати винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір фіксованої частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір змінної частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Критерії оцінки ефективності, за якими нараховували змінну частину винагороди	Ключовi показники ефективностi дiяльностi пiдприємства	
Інформація про винагороду або ж компенсації, які мають бути виплачені у разі звільнення	Будь-якої винагороди або компенсацiї, якi мають бути виплаченi додатково (окрiм передбаченi чинним законодавством) посадовим особам Емiтента в разi їх звiльнення у Товариствi не передбачаються.	
URL-адреса вебсайту особи, за якою розміщено звіт про винагороду	Звiт про винагороду не складався	
Співвідношення середнього розміру винагороди члена виконавчого органу/ради із середнім розміром винагороди працівників особи:
Орган управління	Виконавчий орган	
Ім'я члена виконавчого органу/ради особи	 Шестопал Алла Анатолiївна	
РНОКПП		
УНЗР		
Посада	Член правлiння, головний бухгалтер	
Дата вступу на посаду	20.12.2022	
Розмір винагороди у національній або іноземній валюті, яку виплатили (мають виплатити) у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Форми виплати винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір фіксованої частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір змінної частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Критерії оцінки ефективності, за якими нараховували змінну частину винагороди	Ключовi показники ефективностi дiяльностi пiдприємства	
Інформація про винагороду або ж компенсації, які мають бути виплачені у разі звільнення	Будь-якої винагороди або компенсацiї, якi мають бути виплаченi додатково (окрiм передбаченi чинним законодавством) посадовим особам Емiтента в разi їх звiльнення у Товариствi не передбачаються.	
URL-адреса вебсайту особи, за якою розміщено звіт про винагороду	Звiт про винагороду не складався	
Співвідношення середнього розміру винагороди члена виконавчого органу/ради із середнім розміром винагороди працівників особи:
Орган управління	Рада	
Ім'я члена виконавчого органу/ради особи	Печаєв Валерiй Костянтинович	
РНОКПП		
УНЗР		
Посада	Голова наглядової ради	
Дата вступу на посаду	20.12.2022	
Розмір винагороди у національній або іноземній валюті, яку виплатили (мають виплатити) у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Форми виплати винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір фіксованої частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір змінної частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Критерії оцінки ефективності, за якими нараховували змінну частину винагороди	Виконання функцiй на безоплатнiй основi	
Інформація про винагороду або ж компенсації, які мають бути виплачені у разі звільнення	Будь-якої винагороди або компенсацiї, якi мають бути виплаченi додатково (окрiм передбаченi чинним законодавством) посадовим особам Емiтента в разi їх звiльнення у Товариствi не передбачаються.	
URL-адреса вебсайту особи, за якою розміщено звіт про винагороду	Звiт про винагороду не складався	
Співвідношення середнього розміру винагороди члена виконавчого органу/ради із середнім розміром винагороди працівників особи:
Орган управління	Рада	
Ім'я члена виконавчого органу/ради особи	Мазурик Валентина Степанiвна	
РНОКПП		
УНЗР		
Посада	Член наглядової ради	
Дата вступу на посаду	20.12.2022	
Розмір винагороди у національній або іноземній валюті, яку виплатили (мають виплатити) у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 0
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Форми виплати винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір фіксованої частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір змінної частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Критерії оцінки ефективності, за якими нараховували змінну частину винагороди	Виконання функцiй на безоплатнiй основi	
Інформація про винагороду або ж компенсації, які мають бути виплачені у разі звільнення	Будь-якої винагороди або компенсацiї, якi мають бути виплаченi додатково (окрiм передбаченi чинним законодавством) посадовим особам Емiтента в разi їх звiльнення у Товариствi не передбачаються.	
URL-адреса вебсайту особи, за якою розміщено звіт про винагороду	Звiт про винагороду не складався	
Співвідношення середнього розміру винагороди члена виконавчого органу/ради із середнім розміром винагороди працівників особи:
Орган управління	Виконавчий орган	
Ім'я члена виконавчого органу/ради особи	Колеснiков Дмитро Дмитрович	
РНОКПП		
УНЗР		
Посада	Член правлiння, директор з розвитку	
Дата вступу на посаду	20.12.2022	
Розмір винагороди у національній або іноземній валюті, яку виплатили (мають виплатити) у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Форми виплати винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір фіксованої частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір змінної частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Критерії оцінки ефективності, за якими нараховували змінну частину винагороди	Ключовi показники ефективностi дiяльностi пiдприємства	
Інформація про винагороду або ж компенсації, які мають бути виплачені у разі звільнення	Будь-якої винагороди або компенсацiї, якi мають бути виплаченi додатково (окрiм передбаченi чинним законодавством) посадовим особам Емiтента в разi їх звiльнення у Товариствi не передбачаються.	
URL-адреса вебсайту особи, за якою розміщено звіт про винагороду	Звiт про винагороду не складався	
Співвідношення середнього розміру винагороди члена виконавчого органу/ради із середнім розміром винагороди працівників особи:
Орган управління	Виконавчий орган	
Ім'я члена виконавчого органу/ради особи	Кушнаренко Юрiй Федорович	
РНОКПП		
УНЗР		
Посада	Член правлiння, директор технiчний	
Дата вступу на посаду	20.12.2022	
Розмір винагороди у національній або іноземній валюті, яку виплатили (мають виплатити) у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Форми виплати винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір фіксованої частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір змінної частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Критерії оцінки ефективності, за якими нараховували змінну частину винагороди	Ключовi показники ефективностi дiяльностi пiдприємства	
Інформація про винагороду або ж компенсації, які мають бути виплачені у разі звільнення	Особа прийнята на посаду члена правлiння 20.12.2022 р.	
URL-адреса вебсайту особи, за якою розміщено звіт про винагороду	Звiт про винагороду не складався	
Співвідношення середнього розміру винагороди члена виконавчого органу/ради із середнім розміром винагороди працівників особи:
Орган управління	Рада	
Ім'я члена виконавчого органу/ради особи	Нiкiтiна Анжела Анатолiївна	
РНОКПП		
УНЗР		
Посада	Член наглядової ради	
Дата вступу на посаду	20.12.2022	
Розмір винагороди у національній або іноземній валюті, яку виплатили (мають виплатити) у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 0
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Форми виплати винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір фіксованої частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір змінної частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Критерії оцінки ефективності, за якими нараховували змінну частину винагороди	Виконання функцiй на безоплатнiй основi	
Інформація про винагороду або ж компенсації, які мають бути виплачені у разі звільнення	Будь-якої винагороди або компенсацiї, якi мають бути виплаченi додатково (окрiм передбаченi чинним законодавством) посадовим особам Емiтента в разi їх звiльнення у Товариствi не передбачаються.	
URL-адреса вебсайту особи, за якою розміщено звіт про винагороду	Звiт про винагороду не складався	
Співвідношення середнього розміру винагороди члена виконавчого органу/ради із середнім розміром винагороди працівників особи:

Частина 14. Інформація від суб'єкта аудиторської діяльності з урахуванням вимог, передбачених пунктом 45 Положення
Вiдповiдно до статтi 127 Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки" та вiдповiдно до вимог п. 43 рiшення Нацiональної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку вiд 06.06.2023 № 608 (надалi - рiшення № 608) емiтент цiнних паперiв зобов'язаний залучити аудитора, який повинен перевiрити iнформацiю, зазначену у Звiтi про корпоративне управлiння, та висловити свою думку щодо окремих його роздiлiв. В ходi аудиту нами дослiджено Звiт про корпоративне управлiння Компанiї, включений до рiчного звiту керiвництва у частинi подання: 
- опису основних характеристик систем внутрiшнього контролю i управлiння ризиками емiтента та перелiк структурних пiдроздiлiв емiтента, якi здiйснюють ключовi обов'язки щодо забезпечення роботи систем внутрiшнього контролю i управлiння ризиками,
- iнформацiї про наявнiсть затвердженої декларацiї схильностi до ризикiв емiтента, а також опис ключових положень декларацiї схильностi до ризикiв емiтента,
- перел iку осiб, якi прямо або опосередковано є власниками значного пакета акцiй емiтента,
- iнформацiї про наявнi обмеження прав участi та голосування акцiонерiв (учасникiв) на загальних зборах емiтента,
повноважень посадових осiб емiтента.
На нашу думку, зазначена iнформацiя у Звiтi про корпоративне управлiння ПрАТ "Лекхiм-Харкiв" за 2024 рiк була пiдготовлена в усiх суттєвих аспектах у вiдповiдностi до вимог пунктiв 5-9 частини 3 статтi 127 Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки" та узгоджується iз iнформацiєю, що мiститься у внутрiшнiх, корпоративних та статутних документах Компанiї.
Крiм того, ми перевiрили iнформацiю, включену до Звiту про корпоративне управлiння, розкриття якої вимагається пунктами 1-4 частини 3 статтi 127 зазначеного Закону, а саме:
- посилання на власний кодекс корпоративного управлiння, яким керується Компанiя, на кодекс корпоративного управлiння фондової бiржi, об'єднання юридичних осiб або iнший кодекс корпоративного управлiння, добровiльно прийнятий емiтентом до застосовування, та розкриття вiдповiдної iнформацiї про практику корпоративного управлiння, що застосовується понад визначенi законодавством вимоги;
- поясненя, вiд яких частин кодексу корпоративного управлiння Компанiя вiдхиляється i причини таких вiдхилень;
- iнформацiю про проведенi загальнi збори акцiонерiв (учасникiв) та загальний опис прийнятих на зборах рiшень;
- персональний склад Наглядової ради та колегiального виконавчого органу Компанiї, їхнiх комiтетiв, iнформацiю про проведенi засiдання та загальний опис прийнятих на них рiшень
- iнформацiю про наявнiсть корпоративного секретаря, а також звiт щодо результатiв його дiяльностi.
При перевiрцi зазначеної iнформацiї, яка включена Компанiєю до Звiту про корпоративне управлiння, ми не виявили суттєвих розбiжностей з вимогами Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки ", якi потрiбно було б включити до Звiту.

2) звіт про сталий розвиток
1	Оцінка діяльності щодо захисту довкілля та соціальної відповідальності за звітний період:	
	За звiтнiй рiк роботи надана така iнформацiя: " Звiт про витрати на охорону навколишнього природного середовища "№ 1-екологiчнi ёвитрати(рiчна)"",  " Звiт про утворення та поводження з вiдходами "№1-вiдходи      ( рiчна)"",  " Звiт про використання води
 " 2ТП-водгосп(рiчна)"", "Форма 7-ГР", " Звiт про виконання програми робiт, яка є додатком до угоди про умови користування надрами вiд 13.12.2023р.№6768", "Звiт суб'єкта господарювання про дотримання умов дозволу на викиди вiд 26.08. 2024 р. №UA63120270010158723-III-6769 та виконання заходiв щодо здiйснення контролю за дотриманням установлених гранично допустимих викидiв забруднюючих речовин за 2024 рiк",
 "Звiт за результатами пiсляпроектного монiторингу згiдно висновку з оцiнки впливу на довкiлля вiд 23.05.2019 №03.02-20/020планової дiяльностi "Видобування пiдземних вод" .
Серед ключових результатiв: 
1.Щоквартальний контроль забруднення атмосферного повiтря на межi санiтарно-захисної зони та бiля найближччого житлового будинку. 
- ХМФ  ДУ "Харкiвський ОЦКПХ МОЗ" протоколи випробувань повiтря 
населених мiсць: № 25 вiд 21.03.2024р.,№ 54 вiд 07.06.2024р., №88 вiд 09.09.2024, № 123 вiд 09.12.2024р.
2. Лабораторний контроль за якiстю стiчних вод.
- протокол випробування ВЦ ДУ "Харкiвський ОЦКПХ МОЗ": № СГЛ 5596/2024 вiд 20.12.2024р. 
2.Щоквартальний лабораторний контроль за якiстю пiдземних вод. 
-Протоколи дослiджень ХМФ  ДУ " Харкiвський ОЦКПХ МОЗ": № СГЛ251/2024 вiд 13.02.2024р, № МБЛ 251/2024 вiд 08.02.2024р, № СГЛ 1790/2024  вiд 22.05.2024р,  № МБЛ 1790/2024 вiд 20.05.2024р., № СГЛ 2883/2024 вiд21.08.2024, № МБЛ 2883/2024 вiд 15.08.2024, № СГЛ 4519/2024 вiд20.11.2024, № МБЛ 4519/2024 вiд 14.11.2024, № СГЛ 3914/2024 вiд 23.10.2024, №МБЛ 3914/2024 вiд 21.10.2024

	
2	Основні ризики і виклики щодо захисту довкілля та соціальної відповідальності, плани щодо їх вирішення, а також їх вплив на досягнення стратегічних цілей:	
	1. Перелік ризиків щодо захисту довкілля та соціальної відповідальності, які мають вплив на особу:	Не має	
	2. Заходи, які планується здійснити / здійснюються для мінімізації/усунення кожного із ризиків:	Товариство дотримується всiх необхiдних заходiв по охоронi навколишнього середовища, керуючись Законом України "Про охорону навколишнього природнього середовища" i iншими нормативними законодавчими актами.	
3	Основні положення політики з питань захисту довкілля та соціальної відповідальності:	
	Перелік політик з питань захисту довкілля та соціальної відповідальності та опис питань, які такі політики покликані вирішити:	Впроваджувати заходи щодо запобiгання забрудненню та зменшення негативного впливу на довкiлля, поширювати та розвивати екологiчну вiдповiдальнiсть та свiдоме споживання природних ресурсiв	
4	Перелік питань та прийнятих рішень щодо захисту довкілля та соціальної відповідальності, які розглядались радою та виконавчим органом:	
	1. Перелік питань, які розглядались виконавчим органом та короткий зміст рішень, які було прийнято:	Екологiчний вплив, що спричинюється дiяльнiстю Товариства є мiнiмальним, вiдповiдно, Голова правлiння не приймав рiшень щодо цих питань. Вирiшення питань соцiальної вiдповiдальностi здiйснюється вiдповiдно до дiючого законодавства.	
	2. Перелік питань, які розглядались радою та короткий зміст рішень, які було прийнято:	Наглядовою радою Товариства питання щодо  захисту довкiлля та соцiальної вiдповiдальностi не розглядались, рiшення не приймались. Вирiшення питань соцiальної вiдповiдальностi здiйснюється вiдповiдно до дiючого законодавства.	
5	Перелік ключових стейкхолдерів, на яких має вплив діяльність особи із зазначенням обґрунтування в чому саме полягає такий вплив:	
	Вiдсутнi.	
6	Перелік стейкхолдерів, які мають вплив на досягнення особою стратегічних цілей із зазначенням обґрунтування в чому саме полягає такий вплив:	
	Приватне акцiонерне товариство "Лекхiм" (код ЄДРПОУ 20029017)
Материнське пiдприємство, володiє 98% акцiй, прийняття рiшень на Загальних зборах, основний покупець продукцiї - 85% обсягу продажу, основний постачальник -59% обсягу закупiвель.
	
7	Основні положення політики щодо взаємодії зі стейкхолдерами, у тому числі акціонерами/учасниками:	
	Полiтика щодо взаємодiї зi стейкхолдерами, у тому числi акцiонерами/учасниками перебуває у стадiї розробки. Система менеджменту, яка дiє на пiдприємствi, планується, реалiзується, аналiзується i удосконалюється як сукупнiсть взаємопов'язаних мiж собою процесiв, спрямованих на пiдвищення якостi, зменшення шкiдливого впливу на довкiлля, забезпечення безпечної органiзацiї виробництва з метою збереження здоров'я персоналу, усунення небезпек i зниження ризикiв, рацiональне використання невiдновлюваних природних ресурсiв, пiдвищення енергоефективностi виробництва.

5. Перелік посилань на внутрішні документи особи, що розміщені на вебсайті особи
№ з/п	Назва внутрішнього документа	Опис ключових питань, які регулюються внутрішнім документом	URL-адреса вебсайту особи, за якою розміщено внутрішній документ	
1	2	3	4	
1	Статут ПрАТ "Лекхiм-Харкiв"	Мета та предмет дiяльностi; органи управлiння; права та обов'язки акцiонерiв та посадових осiб; майно та фiнанси 	lekhimkharkiv.pat.ua/documents/protokoli-zboriv?doc=95412//	
2	Положення про Загальнi збори	Повноваження Загальних зборiв; порядок їх скликання; учасники та їхнi права; порядок прийняття рiшень	http://lekhimkharkiv.pat.ua/emitents/reports/year	
4	Положення про Наглядову раду	Положення визначає правовий статус, склад, строк повноважень, порядок формування та органiзацiю роботи наглядової ради, а також права, обов'язки та вiдповiдальнiсть членiв наглядової ради Товариства	http://lekhimkharkiv.pat.ua/emitents/reports/year	
3	Положення про Правлiння	Склад i обрання членiв Правлiння; повноваження членiв; порядок призначення i звiльнення; принципи дiяльностi; вiдповiдальнiсть;
взаємодiя з iншими органами товариства
	http://lekhimkharkiv.pat.ua/emitents/reports/year	
5	Положення про Корпоративного секретаря	Функцiї й обов'язки; порядок взаємодiї з акцiонерами; пiдтримка органiв управлiння; органiзацiя корпоративного документообiгу	http://lekhimkharkiv.pat.ua/emitents/reports/year	
6	Положення про винагороду членiв Наглядової ради	Принципи нарахування винагороди; структура винагороди; умови виплати; соцiальнi гарантiї; положення щодо пiдготовки звiту	http://lekhimkharkiv.pat.ua/emitents/reports/year	
7	Положення про винагороду членiв Правлiння	Принципи нарахування винагороди; структура винагороди; умови виплати; соцiальнi гарантiї; положення щодо пiдготовки звiту	http://lekhimkharkiv.pat.ua/emitents/reports/year	
8	Протокол рiчних дистанцiйних загальних зборiв акцiонерiв	Розгляд звiтiв Правлiння та Наглядової ради, затвердження заходiв щодо усунення недолiкiв у дiяльностi Товариства, схвалення показникiв дiяльностi фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за звiтний рiк, затвердження розподiлу прибутку отриманого на кiнець року, надання згоди на вчинення значних правочинiв	http://lekhimkharkiv.pat.ua/emitents/reports/year	

VI. Список посилань на регульовану інформацію, яка була розкрита протягом звітного року
2. Особлива інформація
№ з/п	Вид особливої інформації	Дата розкриття інформації	URL-адреси, за якими розміщена інформація, яка розкривалася протягом звітного року	
1	2	3	4	
1	Відомості про прийняття рішення про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинів
01.05.2024 р. рiшенням Загальних зборiв акцiонерiв Приватного акцiонерного товариства "ЛЕКХIМ-ХАРКIВ" (далi зазначено як "Товариство") було надано попередню згоду на вчинення значних правочинiв, пов'язаних iз укладенням, виконанням i змiнами Договору про надання банкiвських послуг №358 CL вiд 04 серпня 2017 року (далi у текстi даного рiшення - Договiр) мiж Товариством, ПрАТ "Технолог", АТ "Лекхiм" (далi - Позичальники) та АТ "КРЕДI АГРIКОЛЬ БАНК" (далi - Банк), якi можуть вчинятися Товариством протягом не бiльш як одного року з дати прийняття цього рiшення, з визначенням наступного характеру таких правочинiв та їх граничної сукупної вартостi: - будь-якi iншi кредитнi договори з Банком до вказаного вище Договору, договори про отримання банкiвських гарантiй та/або депозитнi угоди та додатковi угоди/договори/змiни до вказаного вище Договору граничною сукупною вартiстю таких договорiв/угод/змiн не бiльше 6 900 000 (шiсть мiльйонiв дев'ятсот тисяч) доларiв США, без обмеження їх строку; - договори/угоди, з Банком (застави (у тому числi - наступної)/iпотеки, що стосуються вищезазначеного Договору (у тому числi - наступної)/поруки тощо) та змiни до них, пов'язанi iз забезпеченням зобов'язань Товариства та/або Позичальникiв та/або третiх осiб за кредитними угодами, договорами про надання банкiвських послуг тощо - граничною сукупною вартiстю таких договорiв/угод про забезпечення не бiльше 6 900 000 (шiсть мiльйонiв дев'ятсот тисяч) доларiв США, без обмеження їх строку; - угоди/договори щодо розпорядження рухомим та нерухомим майном Товариства (у т.ч., але не виключно договори оренди (суборенди), застави, iпотеки, придбання, продажу), розпорядження майновими правами на грошовi кошти Товариства, розмiщеними/що будуть розмiщенi на банкiвських рахунках Товариства, змiни до таких угод/договорiв, що стосуються вищезазначеного Договору - граничною сукупною вартiстю таких договорiв/угод не бiльше не бiльше 6 900 000 (шiсть мiльйонiв дев'ятсот тисяч) доларiв США, без обмеження їх строку." Вартiсть активiв емiтента за даними останньої рiчної фiнансової звiтностi становить 825290 тис. грн., спiввiдношення граничної сукупної вартостi правочинiв до вартостi активiв емiтента за даними останньої рiчної фiнансової звiтностi (у вiдсотках) складає 98,80 %. Загальна кiлькiсть голосуючих акцiй - 20 093 660 (двадцять мiльйонiв дев'яносто три тисячi шiстсот шiстдесят) штук, кiлькiсть голосуючих акцiй, що зареєстрованi для участi у загальних зборах - 19 737 600 (дев'ятнадцять мiльйонiв сiмсот тридцять сiм тисяч шiстсот) штук, кiлькiсть голосуючих акцiй, що проголосували "за" - 19 737 600 (дев'ятнадцять мiльйонiв сiмсот тридцять сiм тисяч шiстсот) штук, "проти" - 0 (нуль) штук.	01.05.2024	http://lekhimkharkiv.pat.ua/emitents/reports/year	
2	Відомості про прийняття рішення про надання згоди на вчинення значних правочинів
01.05.2024 р. рiшенням Загальних зборiв акцiонерiв Приватного акцiонерного товариства "ЛЕКХIМ-ХАРКIВ" (далi зазначено як "Товариство") було схвалено (затверджено) Договiр про надання банкiвських послуг №358 CL вiд 04 серпня 2017 року, що є значним правочином, укладений мiж Товариством, ПрАТ "Технолог", АТ "Лекхiм" (далi - Позичальники) та АКЦIОНЕРНИМ ТОВАРИСТВОМ "КРЕДI АГРIКОЛЬ БАНК" (iдентифiкацiйний код 14361575) на наступних, але невиключно, умовах: Генеральний лiмiт - 6 900 000 доларiв США; Генеральний строк - до 31.12.2027 р. включно; Процентна ставка - в розмiрi, узгодженому з Банком, та числове значення якої може становити вiд 0,000001 % до 50,01 % рiчних; Комiсiя - в розмiрi, узгодженому з Банком, та числове значення якої може становити вiд 0,000001 % до 50,01 % процентiв/процентiв рiчних; Отримання будь-яких банкiвських послуг (зокрема, але невиключно, кредити, кредитнi лiнiї, гарантiї, авалi, овердрафти, акредитиви, тощо) за договором про надання банкiвських послуг в будь-якiй валютi, в межах генерального лiмiту та генерального строку, необхiдних для ведення господарської дiяльностi; Солiдарна вiдповiдальнiсть Товариства за зобов'язаннями Позичальникiв за Договором про надання банкiвських послуг №358 CL." Вартiсть активiв емiтента за даними останньої рiчної фiнансової звiтностi становить 825290 тис. грн., спiввiдношення граничної сукупної вартостi правочинiв до вартостi активiв емiтента за даними останньої рiчної фiнансової звiтностi (у вiдсотках) складає 30,058 %. Загальна кiлькiсть голосуючих акцiй - 20 093 660 (двадцять мiльйонiв дев'яносто три тисячi шiстсот шiстдесят) штук, кiлькiсть голосуючих акцiй, що зареєстрованi для участi у загальних зборах - 19 737 600 (дев'ятнадцять мiльйонiв сiмсот тридцять сiм тисяч шiстсот) штук, кiлькiсть голосуючих акцiй, що проголосували "за" - 19 737 600 (дев'ятнадцять мiльйонiв сiмсот тридцять сiм тисяч шiстсот) штук, "проти" - 0 (нуль) штук. Додатковi критерiї для вiднесення правочину до значного правочину, не передбаченi законодавством, якщо вони визначенi статутом акцiонерного товариства - вiдсутнi. Причина прийняття такого рiшення - необхiднiсть додаткового фiнансування пiд час провадження господарської дiяльностi.	01.05.2024	http://lekhimkharkiv.pat.ua/emitents/reports/year	
3	Відомості про зміни до статуту, пов’язані із зміною прав акціонерів
01.05.2024 р. рiшенням рiчних Загальних зборiв акцiонерiв ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "ЛЕКХIМ-ХАРКIВ" (далi зазначено як "Товариство") було прийнято рiшення про внесення змiн до статуту, шляхом викладення його у новiй редакцiї. Дата набрання чинностi змiн до статуту станом на дату розкриття особливої iнформацiї - вiдсутня. У зв'язку з приведенням статуту у вiдповiднiсть до вимог чинного законодавства, а саме Закону України "Про акцiонернi товариства", були внесенi змiни в частинi прав акцiонерiв на скликання позачергових загальних зборiв та призначення своїх представникiв для нагляду за реєстрацiєю акцiонерiв, проведенням загальних зборiв, голосуванням та пiдбиттям його пiдсумкiв.
Згiдно нової редакцiї статуту, вищезазначенi права вiдтепер мають акцiонери, якi сукупно є власниками 5 i бiльше вiдсоткiв простих акцiй.
	01.05.2024	http://lekhimkharkiv.pat.ua/emitents/reports/year	

3. Інша інформація
№ з/п	Вид іншої інформації	Дата розкриття інформації	URL-адреси, за якими розміщена інформація, яка розкривалася протягом звітного року	
1	2	3	4	
1	Відомості про проведення загальних зборів
Повне найменування - ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ЛЕКХIМ-ХАРКIВ"
Iдентифiкацiйний код юридичної особи - 22676945
Мiсцезнаходження - 61115, Харкiвська обл., мiсто Харкiв, вулиця Северина Потоцького, будинок 36
Дата i час початку проведення загальних зборiв - 08.04.2024, 11-00 
Спосiб проведення загальних зборiв - опитування (дистанцiйно)
Дата складення перелiку акцiонерiв, якi мають право на участь у загальних зборах - 15.04.2024
Проект порядку денного 
1.Про внесення змiн до Статуту Товариства шляхом викладення його в новiй редакцiї. Затвердження Статуту Товариства у новiй редакцiї. Обрання осiб, уповноважених на пiдписання нової редакцiї Статуту Товариства.
2.Про затвердження внутрiшнiх Положень Товариства: про Загальнi збори, про Наглядову раду та про Виконавчий орган Товариства, уповноваження осiб на пiдписання внутрiшнiх Положень Товариства..
3.Розгляд звiту Наглядової ради Товариства за 2023 рiк, прийняття рiшення за результатами розгляду такого звiту.
4.Затвердження звiту та висновкiв Ревiзора за наслiдками перевiрки фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за 2023 рiк. 
5.Про припинення повноважень Ревiзора.
6.Затвердження рiчного звiту Товариства за 2023 рiк.
7.Розгляд висновку аудиторського звiту суб'єкта аудиторської дiяльностi та затвердження заходiв за результатами розгляду такого звiту.
8.Затвердження результатiв фiнансово-господарської дiяльностi за 2023 рiк та розподiл прибутку товариства.
9.Про схвалення   Договору про надання банкiвських послуг №358 CL вiд 04 серпня 2017 року (з усiма змiнами та доповненнями до нього станом на день проведення цих Зборiв) (далi - Договiр про надання банкiвських послуг №358 CL), що є значним правочином, укладеним мiж Товариством, ПрАТ "Технолог", АТ "Лекхiм" (далi - Позичальники) та АКЦIОНЕРНИМ ТОВАРИСТВОМ "КРЕДI АГРIКОЛЬ БАНК" (iдентифiкацiйний код 14361575) (далi - Банк).
10.Про схвалення Договору про надання банкiвських послуг №358 CL вiд 04 серпня 2017 року, укладеного Товариством та Позичальниками iз Банком, як правочину, щодо вчинення якого є заiнтересованiсть.
11.Про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинiв, якi можуть вчинятися Товариством протягом не бiльш як одного року з дати прийняття даного рiшення iз зазначенням характеру правочинiв  та встановлення їх граничної сукупної вартостi.
12.Про надання повноважень на укладання значних правочинiв на вчинення яких надана попередня згода.
13.Про надання повноважень щодо вчинення дiй, пов'язаних iз державною реєстрацiєю нової редакцiї Статуту та здiйсненням дiй, пов'язаних з державною реєстрацiєю прийнятих рiшень.
В повiдомленнi розкрита iнформацiя: 
- Проекти рiшень (крiм кумулятивного голосування) з кожного питання, включеного до проекту порядку денного
- URL-адреса вебсайту, на якiй розмiщено iнформацiю, зазначену в частинi третiй статтi 47 Закону про акцiонернi товариства
- Порядок ознайомлення акцiонерiв з матерiалами, з якими вони можуть ознайомитися пiд час пiдготовки до загальних зборiв-3, та посадова особа-4 акцiонерного товариства, вiдповiдальна за порядок ознайомлення акцiонерiв з документами
- Iнформацiя про права, наданi акцiонерам вiдповiдно до вимог статей 27 i 28 Закону про акцiонернi товариства, якими вони можуть користуватися пiсля отримання повiдомлення про проведення загальних зборiв, а також строк, протягом якого такi права можуть використовуватися
- Порядок надання акцiонерами пропозицiй до проекту порядку денного позачергових загальних зборiв
- Порядок участi та голосування на загальних зборах за довiренiстю
- Дата i час початку надсилання до депозитарної установи бюлетенiв для голосування 
- Дата i час завершення надсилання до депозитарної установи бюлетенiв для голосування
- Iншi вiдомостi, передбаченi законодавством- Iншi вiдомостi, передбаченi законодавством
- Номер та дата рiшення ради (виконавчого органу, якщо створення ради не передбачено) акцiонерного товариства про затвердження повiдомлення
- Дата складання повiдомлення
-  Основнi показники фiнансово-господарської дiяльностi ПрАТ "ЛЕКХIМ-ХАРКIВ" (тис. грн)
	15.03.2024	 http://lekhimkharkiv.pat.ua/documents/informaciya-dlya-akcioneriv-ta-steikholderiv---insha-informaciya	

КОДИ	
Дата	01.01.2025	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Лекхiм-Харкiв"	за ЄДРПОУ	22676945	
Територія	Харківська обл.	за КАТОТТГ	UA63120270010158723	
Організаційно-правова форма господарювання	Акціонерне товариство	за КОПФГ	230	
Вид економічної діяльності	Виробництво фармацевтичних препаратів і матеріалів	за КВЕД	21.20	
Середня кількість працівників: 404
Адреса, телефон: 61115 м. Харкiв, вул. Северина Потоцького,36, (057) 7543556
Одиниця виміру: тис.грн. без десяткового знака
Складено (зробити позначку "v" у відповідній клітинці):
за національними положеннями (стандартами) бухгалтерського обліку		
за міжнародними стандартами фінансової звітності	v	

Баланс
(Звіт про фінансовий стан)
на 31.12.2024 p.
Форма №1
Код за ДКУД	1801001	
Актив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
    I. Необоротні активи				
Нематеріальні активи	1000	6 617	6 224	
    первісна вартість	1001	10 503	11 033	
    накопичена амортизація	1002	( 3 886 )	( 4 809 )	
Незавершені капітальні інвестиції	1005	159 202	100 147	
Основні засоби	1010	237 884	368 537	
    первісна вартість	1011	502 541	680 500	
    знос	1012	( 264 657 )	( 311 963 )	
Інвестиційна нерухомість	1015	0	0	
    первісна вартість	1016	0	0	
    знос	1017	( 0 )	( 0 )	
Довгострокові біологічні активи	1020	0	0	
    первісна вартість	1021	0	0	
    накопичена амортизація	1022	( 0 )	( 0 )	
Довгострокові фінансові інвестиції:				
    які обліковуються за методом участі в капіталі інших підприємств	1030	0	0	
    інші фінансові інвестиції	1035	0	0	
Довгострокова дебіторська заборгованість	1040	1 317	1 179	
Відстрочені податкові активи	1045	0	0	
Гудвіл	1050	0	0	
Відстрочені аквізиційні витрати	1060	0	0	
Залишок коштів у централізованих страхових резервних фондах	1065	0	0	
Інші необоротні активи	1090	0	0	
Усього за розділом I	1095	405 020	476 087	
    II. Оборотні активи				
Запаси	1100	287 913	281 405	
Виробничі запаси	1101	230 213	214 249	
Незавершене виробництво	1102	15 316	29 800	
Готова продукція	1103	42 384	37 356	
Товари	1104	0	0	
Поточні біологічні активи	1110	0	0	
Депозити перестрахування	1115	0	0	
Векселі одержані	1120	0	0	
Дебіторська заборгованість за продукцію, товари, роботи, послуги	1125	79 370	48 525	
Дебіторська заборгованість за розрахунками:				
    за виданими авансами	1130	13 835	5 089	
    з бюджетом	1135	33 044	27 803	
    у тому числі з податку на прибуток	1136	0	0	
    з нарахованих доходів	1140	0	0	
    із внутрішніх розрахунків	1145	0	0	
Інша поточна дебіторська заборгованість	1155	114	35	
Поточні фінансові інвестиції	1160	0	0	
Гроші та їх еквіваленти	1165	10 726	6 605	
Готівка	1166	0	0	
Рахунки в банках	1167	10 726	6 605	
Витрати майбутніх періодів	1170	80	84	
Частка перестраховика у страхових резервах	1180	0	0	
у тому числі в:				
    резервах довгострокових зобов’язань	1181	0	0	
    резервах збитків або резервах належних виплат	1182	0	0	
    резервах незароблених премій	1183	0	0	
    інших страхових резервах	1184	0	0	
Інші оборотні активи	1190	2 589	18 552	
Усього за розділом II	1195	427 671	388 098	
    III. Необоротні активи, утримувані для продажу, та групи вибуття	1200	0	0	
Баланс	1300	832 691	864 185	

Пасив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
    I. Власний капітал				
Зареєстрований (пайовий) капітал	1400	5 023	5 023	
Внески до незареєстрованого статутного капіталу	1401	0	0	
Капітал у дооцінках	1405	0	0	
Додатковий капітал	1410	0	0	
Емісійний дохід	1411	0	0	
Накопичені курсові різниці	1412	0	0	
Резервний капітал	1415	0	0	
Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	1420	634 065	666 766	
Неоплачений капітал	1425	( 0 )	( 0 )	
Вилучений капітал	1430	( 0 )	( 0 )	
Інші резерви	1435	0	0	
Усього за розділом I	1495	639 088	671 789	
    II. Довгострокові зобов’язання і забезпечення				
Відстрочені податкові зобов’язання	1500	2 123	1 692	
Пенсійні зобов’язання	1505	0	0	
Довгострокові кредити банків	1510	0	0	
Інші довгострокові зобов’язання	1515	3 945	1 315	
Довгострокові забезпечення	1520	0	0	
Довгострокові забезпечення витрат персоналу	1521	0	0	
Цільове фінансування	1525	0	0	
Благодійна допомога	1526	0	0	
Страхові резерви	1530	0	0	
у тому числі:				
    резерв довгострокових зобов’язань	1531	0	0	
    резерв збитків або резерв належних виплат	1532	0	0	
    резерв незароблених премій	1533	0	0	
    інші страхові резерви	1534	0	0	
Інвестиційні контракти	1535	0	0	
Призовий фонд	1540	0	0	
Резерв на виплату джек-поту	1545	0	0	
Усього за розділом II	1595	6 068	3 007	
    IІІ. Поточні зобов’язання і забезпечення				
Короткострокові кредити банків	1600	0	0	
Векселі видані	1605	0	0	
Поточна кредиторська заборгованість за:				
    довгостроковими зобов’язаннями	1610	3 187	7 095	
    товари, роботи, послуги	1615	154 432	151 915	
    розрахунками з бюджетом	1620	3 241	1 620	
    у тому числі з податку на прибуток	1621	1 993	133	
    розрахунками зі страхування	1625	1 083	1 278	
    розрахунками з оплати праці	1630	4 338	5 047	
    одержаними авансами	1635	8 771	9 297	
    розрахунками з учасниками	1640	0	0	
    із внутрішніх розрахунків	1645	0	0	
    страховою діяльністю	1650	0	0	
Поточні забезпечення	1660	12 438	13 090	
Доходи майбутніх періодів	1665	0	0	
Відстрочені комісійні доходи від перестраховиків	1670	0	0	
Інші поточні зобов’язання	1690	45	47	
Усього за розділом IІІ	1695	187 535	189 389	
ІV. Зобов’язання, пов’язані з необоротними активами, утримуваними для продажу, та групами вибуття	1700	0	0	
Чиста вартість активів недержавного пенсійного фонду	1800	0	0	
Баланс	1900	832 691	864 185	
Примітки: Примiтки вiдсутнi.

Керівник				Колеснiков Дмитро Дмитрович

Головний бухгалтер			Шестопал Алла Анатолiївна

КОДИ	
Дата	01.01.2025	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Лекхiм-Харкiв"	за ЄДРПОУ	22676945	

Звіт про фінансові результати
(Звіт про сукупний дохід)
за 2024 рік
Форма №2
І. Фінансові результати
Код за ДКУД	1801003	
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Чистий дохід від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	2000	766 221	560 380	
Чисті зароблені страхові премії	2010	0	0	
Премії підписані, валова сума	2011	0	0	
Премії, передані у перестрахування	2012	( 0 )	( 0 )	
Зміна резерву незароблених премій, валова сума	2013	0	0	
Зміна частки перестраховиків у резерві незароблених премій	2014	0	0	
Собівартість реалізованої продукції (товарів, робіт, послуг)	2050	( 369 390 )	( 256 365 )	
Чисті понесені збитки за страховими виплатами	2070	( 0 )	( 0 )	
Валовий:
    прибуток	2090	396 831	304 015	
    збиток	2095	( 0 )	( 0 )	
Дохід (витрати) від зміни у резервах довгострокових зобов’язань	2105	0	0	
Дохід (витрати) від зміни інших страхових резервів	2110	0	0	
Зміна інших страхових резервів, валова сума	2111	0	0	
Зміна частки перестраховиків в інших страхових резервах	2112	0	0	
Інші операційні доходи	2120	6 073	7 128	
Дохід від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2121	0	0	
Дохід від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2122	0	0	
Дохід від використання коштів, вивільнених від оподаткування	2123	0	0	
Адміністративні витрати	2130	( 105 306 )	( 88 709 )	
Витрати на збут	2150	( 185 312 )	( 145 767 )	
Інші операційні витрати	2180	( 68 243 )	( 51 265 )	
Витрати від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2181	0	0	
Витрати від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2182	0	0	
Фінансовий результат від операційної діяльності:
    прибуток	2190	44 043	25 402	
    збиток	2195	( 0 )	( 0 )	
Дохід від участі в капіталі	2200	0	0	
Інші фінансові доходи	2220	220	335	
Інші доходи	2240	0	0	
Дохід від благодійної допомоги	2241	0	0	
Фінансові витрати	2250	( 2 584 )	( 1 065 )	
Втрати від участі в капіталі	2255	( 0 )	( 0 )	
Інші витрати	2270	( 44 )	( 62 )	
Прибуток (збиток) від впливу інфляції на монетарні статті	2275	0	0	
Фінансовий результат до оподаткування:
    прибуток	2290	41 635	24 610	
    збиток	2295	( 0 )	( 0 )	
Витрати (дохід) з податку на прибуток	2300	-8 934	-4 667	
Прибуток (збиток) від припиненої діяльності після оподаткування	2305	0	0	
Чистий фінансовий результат:
    прибуток	2350	32 701	19 943	
    збиток	2355	( 0 )	( 0 )	
II. Сукупний дохід
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів	2400	0	0	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів	2405	0	0	
Накопичені курсові різниці	2410	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих та спільних підприємств	2415	0	0	
Інший сукупний дохід	2445	0	0	
Інший сукупний дохід до оподаткування	2450	0	0	
Податок на прибуток, пов’язаний з іншим сукупним доходом	2455	( 0 )	( 0 )	
Інший сукупний дохід після оподаткування	2460	0	0	
Сукупний дохід (сума рядків 2350, 2355 та 2460)	2465	32 701	19 943	
III. Елементи операційних витрат
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Матеріальні затрати	2500	268 737	201 207	
Витрати на оплату праці	2505	129 200	103 961	
Відрахування на соціальні заходи	2510	24 689	20 474	
Амортизація	2515	54 249	37 245	
Інші операційні витрати	2520	260 832	177 312	
Разом	2550	737 707	540 199	
ІV. Розрахунок показників прибутковості акцій
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Середньорічна кількість простих акцій	2600	20 093 660	20 093 660	
Скоригована середньорічна кількість простих акцій	2605	20 093 660	20 093 660	
Чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2610	0,000000	0,000000	
Скоригований чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2615	0,000000	0,000000	
Дивіденди на одну просту акцію	2650	0,00	0,00	
Примітки: Примiтки вiдсутнi.

Керівник				Колеснiков Дмитро Дмитрович

Головний бухгалтер			Шестопал Алла Анатолiївна

КОДИ	
Дата	01.01.2025	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Лекхiм-Харкiв"	за ЄДРПОУ	22676945	

Звіт про рух грошових коштів (за прямим методом)
За 2024 рік
Форма №3
Код за ДКУД	1801004	

Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
I. Рух коштів у результаті операційної діяльності
Надходження від:				
Реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	3000	791 317	619 798	
Повернення податків і зборів	3005	3	0	
 у тому числі податку на додану вартість	3006	0	0	
Цільового фінансування	3010	1 864	995	
Надходження від отримання субсидій, дотацій	3011	0	0	
Надходження авансів від покупців і замовників	3015	69 101	74 485	
Надходження від повернення авансів	3020	583	654	
Надходження від відсотків за залишками коштів на поточних рахунках	3025	154	118	
Надходження від боржників неустойки (штрафів, пені)	3035	2	100	
Надходження від операційної оренди	3040	0	0	
Надходження від отримання роялті, авторських винагород 	3045	0	0	
Надходження від страхових премій	3050	0	0	
Надходження фінансових установ від повернення позик	3055	0	0	
Інші надходження	3095	34	12	
Витрачання на оплату: 				
Товарів (робіт, послуг)	3100	( 446 281 )	( 401 443 )	
Праці	3105	( 101 154 )	( 85 031 )	
Відрахувань на соціальні заходи	3110	( 26 695 )	( 22 554 )	
Зобов'язань з податків і зборів	3115	( 37 413 )	( 25 355 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з податку на прибуток	3116	( 11 225 )	( 3 929 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з податку на додану вартість	3117	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з інших податків і зборів	3118	( 26 188 )	( 21 426 )	
Витрачання на оплату авансів	3135	( 141 697 )	( 115 842 )	
Витрачання на оплату повернення авансів	3140	( 913 )	( 827 )	
Витрачання на оплату цільових внесків	3145	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату зобов'язань за страховими контрактами	3150	( 0 )	( 0 )	
Витрачання фінансових установ на надання позик	3155	( 0 )	( 0 )	
Інші витрачання	3190	( 1 385 )	( 637 )	
Чистий рух коштів від операційної діяльності	3195	107 520	44 473	
II. Рух коштів у результаті інвестиційної діяльності
Надходження від реалізації:				
    фінансових інвестицій	3200	0	0	
    необоротних активів	3205	0	0	
Надходження від отриманих:				
    відсотків	3215	0	0	
    дивідендів	3220	0	0	
Надходження від деривативів	3225	0	0	
Надходження від погашення позик	3230	0	140	
Надходження від вибуття дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці	3235	0	0	
Інші надходження	3250	0	0	
Витрачання  на придбання:				
    фінансових інвестицій	3255	( 0 )	( 0 )	
    необоротних активів	3260	( 104 533 )	( 37 448 )	
Виплати за деривативами	3270	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на надання позик	3275	( 20 )	( 20 )	
Витрачання на придбання дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці	3280	( 0 )	( 0 )	
Інші платежі	3290	( 0 )	( 0 )	
Чистий рух коштів від інвестиційної діяльності	3295	-104 553	-37 328	
III. Рух коштів у результаті фінансової діяльності
Надходження від:				
Власного капіталу	3300	0	0	
Отримання позик	3305	0	0	
Надходження від продажу частки в дочірньому підприємстві	3310	0	0	
Інші надходження	3340	0	0	
Витрачання  на:				
Викуп власних акцій	3345	( 0 )	( 0 )	
Погашення позик	3350	( 0 )	( 0 )	
Сплату дивідендів	3355	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на сплату відсотків	3360	( 2 229 )	( 1 065 )	
Витрачання на сплату заборгованості з фінансової оренди	3365	( 4 908 )	( 2 454 )	
Витрачання на придбання частки в дочірньому підприємстві	3370	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на виплати неконтрольованим часткам у дочірніх підприємствах	3375	( 0 )	( 0 )	
Інші платежі	3390	( 0 )	( 0 )	
Чистий рух коштів від фінансової діяльності	3395	-7 137	-3 519	
Чистий рух коштів за звітний період	3400	-4 170	3 626	
Залишок коштів на початок року	3405	10 726	7 099	
Вплив зміни валютних курсів на залишок коштів	3410	49	1	
Залишок коштів на кінець року	3415	6 605	10 726	
Примітки: Примiтки вiдсутнi.

Керівник				Колеснiков Дмитро Дмитрович

Головний бухгалтер			Шестопал Алла Анатолiївна

КОДИ	
Дата	01.01.2025	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Лекхiм-Харкiв"	за ЄДРПОУ	22676945	

Звіт про власний капітал
За 2024 рік
Форма №4
Код за ДКУД	1801005	
Стаття	Код рядка	Зареєстрований капітал	Капітал у дооцінках	Додатковий капітал	Резервний капітал	Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	Неоплачений капітал	Вилучений капітал	Всього	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
Залишок на початок року	4000	5 023	0	0	0	634 065	0	0	639 088	
Коригування:
Зміна облікової політики	4005	0	0	0	0	0	0	0	0	
Виправлення помилок 	4010	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни 	4090	0	0	0	0	0	0	0	0	
Скоригований залишок на початок року 	4095	5 023	0	0	0	634 065	0	0	639 088	
Чистий прибуток (збиток) за звітний період 	4100	0	0	0	0	32 701	0	0	32 701	
Інший сукупний дохід за звітний період 	4110	0	0	0	0	0	0	0	0	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів 	4111	0	0	0	0	0	0	0	0	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів 	4112	0	0	0	0	0	0	0	0	
Накопичені курсові різниці 	4113	0	0	0	0	0	0	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих і спільних підприємств 	4114	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інший сукупний дохід 	4116	0	0	0	0	0	0	0	0	
Розподіл прибутку: 
Виплати власникам 	4200	0	0	0	0	0	0	0	0	
Спрямування прибутку до зареєстрованого капіталу  	4205	0	0	0	0	0	0	0	0	
Відрахування до резервного капіталу 	4210	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку, належна до бюджету відповідно до законодавства 	4215	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на створення спеціальних (цільових) фондів 	4220	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на матеріальне заохочення 	4225	0	0	0	0	0	0	0	0	
Внески учасників: 
Внески до капіталу 	4240	0	0	0	0	0	0	0	0	
Погашення заборгованості з капіталу 	4245	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення капіталу: 
Викуп акцій  	4260	0	0	0	0	0	0	0	0	
Перепродаж викуплених акцій 	4265	0	0	0	0	0	0	0	0	
Анулювання викуплених акцій 	4270	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення частки в капіталі 	4275	0	0	0	0	0	0	0	0	
Зменшення номінальної вартості акцій 	4280	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни в капіталі 	4290	0	0	0	0	0	0	0	0	
Придбання (продаж) неконтрольованої частки в дочірньому підприємстві 	4291	0	0	0	0	0	0	0	0	
Разом змін у капіталі  	4295	0	0	0	0	32 701	0	0	32 701	
Залишок на кінець року 	4300	5 023	0	0	0	666 766	0	0	671 789	
Примітки: Примiтки вiдсутнi.

Керівник				Колеснiков Дмитро Дмитрович

Головний бухгалтер			Шестопал Алла Анатолiївна

Примітки до фінансової звітності, складеної відповідно до міжнародних стандартів фінансової звітності
ПРИМIТКИ ДО ФIНАНСОВОЇ ЗВIТНОСТI
1. Органiзацiя i дiяльнiсть
1.1 Корпоративна iнформацiя
Приватне акцiонерне товариство "ЛЕКХIМ-ХАРКIВ" (далi - Компанiя) створене за рахунок об'єднання майна фiзичних осiб та юридичної особи вiдповiдно до Установчого договору про створення та дiяльнiсть Компанiї, укладеного 10 сiчня 1995 року у мiстi Харкiв, пiд попереднiм найменуванням Закрите акцiонерне товариство "Лекхiм-Харкiв". Компанiя є правонаступником закритого акцiонерного товариство "Фармагро" щодо всiх майнових i немайнових прав i обов'язкiв останнього, у зв'язку iз реорганiзацiєю ЗАТ "Фармагро" шляхом його приєднання до Компанiї у 2004 роцi. З 2009 року Компанiя входить до складу Групи фармацевтичних компанiй "Лекхiм". Материнською компанiєю є Приватне акцiонерне товариство "Лекхiм".
Компанiя спецiалiзується на виробництвi фармацевтичних препаратiв i матерiалiв, ведучи дiяльнiсть на територiї України, де розмiщенi її виробничi потужностi.
Види дiяльностi Компанiї:
-Виробництво фармацевтичних препаратiв i матерiалiв (основна);
-Виробництво фруктових i овочевих сокiв
-Виробництво безалкогольних напоїв; виробництво мiнеральних вод та iнших вод, розлитих у пляшки
-Оптова торгiвля фармацевтичними товарами
-Надання в оренду iнших машин, устатковання та товарiв, н.в.i.у.
-Лiзинг iнтелектуальної власностi та подiбних продуктiв, крiм творiв, захищених авторськими правами
-Неспецiалiзована оптова торгiвля
-Надання в оренду й експлуатацiю власного чи орендованого нерухомого майна
-Дослiдження й експериментальнi розробки у сферi iнших природничих i технiчних наук
Вiдомостi про склад ключових посадових осiб Команiї:
-Фiзична особа Колеснiков Дмитро Дмитрович обраний на посаду Голова Правлiння Товариства.
Органами управлiння i контролю Компанiї є: 
-Загальнi збори акцiонерiв;
-Наглядова рада;
-Правлiння;
-Комiтет з питань аудиту наглядової ради
Протягом 2024 року середньооблiкова чисельнiсть працiвникiв Компанiї складала 416 осiб (2023: 395 осiб). 
Компанiя зареєстрована та головний офiс розташований за адресою: вулиця Северина Потоцького, будинок 36, м. Харкiв.
Ця фiнансова звiтнiсть була затверджена до випуску керiвництвом Компанiї 7 квiтня 2025 року.
1.2. Українське бiзнес-середовище
Ключовим чинником, який впливав на українську економiку у 2024 роцi залишалась збройна агресiя росiйської федерацiї та росiйсько-українська вiйна, що триває на дату пiдготовки цього звiту. 
Збройна агресiя росiйської федерацiї та росiйсько-українська вiйна має надзвичайно значнi негативнi наслiдки для економiки України, масштаби яких продовжують збiльшуватись, мають мiсце масштабнi руйнування ключової iнфраструктури в Українi. Вiйна призвела до фiзичного руйнування виробничих потужностей та iнфраструктури, порушення ланцюгiв постачання (у т.ч. блокування експорту), збiльшення витрат бiзнесу, а також тимчасової окупацiї окремих територiй. Багатьом пiдприємствам довелося призупинити свою роботу, порушенi транспортно-логiстичнi взаємозв'язки мiж регiонами, значної шкоди завдано iнфраструктурi. Внаслiдок вiйськової агресiї загинули десятки тисяч громадян України, а мiльйони громадян стали бiженцями (як закордоном, так i всерединi країни). Все це матиме довгостроковi наслiдки для економiки України.
Пiсля падiння на 28,8% у 2022 роцi, економiка вiдновилася на 5,3% у 2023 роцi. За пiдсумками 2024 року зростання склало 3,6%  рiк-до-року. Економiчне вiдновлення поступово сповiльнюється. Кожного кварталу 2024 року зростання вiдносно 2021 було нижчим, нiж у 2023 роцi. Вiдновленню економiки продовжують перешкоджати складна безпекова ситуацiя, нестача квалiфiкованих працiвникiв та росiйськi обстрiли енергоiнфраструктури. .  Згiдно з квартальними опитуваннями НБУ, дефiцит кадрiв вiдчувають понад 40% бiзнесiв, тодi як у 2023 роцi таких було лише 26%. Це суттєво обмежує можливостi для зростання. 
Починаючи з березня 2024 року росiйськi вiйська вiдновили масованi удари по енергогенеруючих потужностях та енергетичнiй iнфраструктурi, що призвело до значного дефiциту електроенергiї та запровадження графiкiв енергопостачання для населення та бiзнесу. Постiйнi атаки на енергетичну iнфраструктуру завдали збиткiв на десятки мiльярдiв доларiв i змусили iмпортувати рекорднi 4,1 ТВт-год електроенергiї. Це створило додатковий тиск на торгiвельний баланс i валютний курс.
Пiсля тривалого перiоду уповiльнення споживчої iнфляцiї (за пiдсумками 2023 року уповiльнилась до 5,1% р/р), з травня 2024 року iнфляцiя вiдновила зростання та за пiдсумками 2024 року пришвидшилася до 12% в рiчному вимiрi. Серед основних причин НБУ називав вичерпання впливу значних минулорiчних урожаїв, дефiцит електроенергiї та брак працiвникiв, лiтню посуху 2024 року
Валютний ринок в Українi працює в режимi обмежень, якi були запровадженi в умовах воєнного стану. Бiльшiсть угод на мiжбанкiвському ринку вiдбувалися за участi Нацiонального банку - як на купiвлю, так i на продаж валюти. З початку вiйни курс гривнi був зафiксований на рiвнi 24 лютого 2022 року (29,25 UAH/USD) i вiн зберiгався на незмiнному рiвнi до середини 2022 року. З 03 жовтня 2023 року НБУ перейшов до режиму керованої гнучкостi обмiнного курсу, який передбачає, що офiцiйний курс визначатиметься на основi курсу за операцiями на мiжбанкiвському ринку, а НБУ контролюватиме ситуацiю на мiжбанкiвському валютному ринку та суттєво обмежуватиме курсовi коливання. 

1.2. Українське бiзнес-середовище (продовження)
З огляду на це волатильнiсть валютного ринку зросла, проте НБУ залишався активним учасником ринку та здiйснював значнi iнтервенцiї для задоволення попиту учасникiв ринку на валюту - в цiлому за пiдсумками 2024 року офiцiйний курс гривнi знизився на 13% до 41,75 UAH/USD.
Для того, щоб впливати на iнфляцiю, НБУ використовує основний монетарний iнструмент - облiкову ставку. Цикл пом'якшення монетарної полiтики НБУ, що мав мiсце в 2023 роцi, продовжився i у I пiврiччi 2024 року - НБУ тричi знижував облiкову ставку загалом на 2 п.п. до 13,0%, але з урахуванням iнфляцiйного тиску у III кварталi НБУ призупинив пом'якшення монетарної полiтики i утримував облiкову ставку на незмiнному рiвнi.  З 7 березня 2025 року НБУ ще пiдвищив облiкову ставку до 15,5%, щоб розвернути iнфляцiйний тренд та домогтися її уповiльнення у 2025 роцi. 
За даними мiнiстерства, станом на 31 грудня 2024 року державний та гарантований державою борг України становив 6,98 трлн грн ($166,1 млрд). За минулий рiк сума державного боргу збiльшилась на 1,46 трлн. грн. ($20,7 млрд), переважно через збiльшення довгострокового пiльгового фiнансування вiд мiжнародних партнерiв.
Найбiльшим джерелом фiнансування держбюджету став Європейський Союз - заборгованiсть за пiльговими кредитами вiд ЄС зросла на 600,5 млрд грн ($14,1 млрд). Загалом у структурi державного та гарантованого боргу найбiльшу частку становлять пiльговi позики вiд мiжнародних фiнансових органiзацiй та урядiв iноземних держав - 58%, цiннi папери, випущенi на внутрiшньому ринку - 28%, на зовнiшньому ринку - 12%, позики комерцiйних банкiв та iнших установ - 2%.
Загалом за рiк сума мiжнародної пiдтримки становила в 2024 роцi майже 42 млрд дол. Однак неритмiчнiсть виплат створювала касовi розриви, якi впливали на макроекономiчну стабiльнiсть. 
Тенденцiя на подовження строкiв державного боргу та зниження його вартостi прослiдковується як протягом звiтного перiоду, так i за останнi декiлька рокiв. Зокрема, з 2022 року станом на 31 грудня 2024 року середньозважена вартiсть державного та гарантованого державою боргу України скоротилася в 1,5 раза - з 7,79% до 5,09%, а середньозважена строковiсть збiльшилася в 2 рази - з 6,27 року до 12,26 року
Подальша спiвпраця з мiжнародними партнерами та, зокрема, МВФ, залишатиметься одним iз ключових чинникiв пiдтримки функцiонування економiки в умовах повномасштабної вiйни та вiдновлення пiсля її завершення.
В вереснi 2024 року Standard & Poor's знизило довгостроковий та короткостроковий суверенний рейтинг Українi в iноземнiй валютi до рiвня SD/SD (вибiрковий дефолт). Це сталося в наслiдок продовження реструктуризацiї зовнiшнього комерцiйного боргу, що призвело до тимчасового призупинення виплати за зовнiшньою комерцiйною позикою (Cargill 0,7 млрд доларiв США, виплати призупинено з 3 вересня 2024 року), гарантованими державою єврооблiгацiями Укренерго (825 мiльйонiв доларiв США, виплати призупинено з 9 листопада 2024 року) та варрантами ВВП (платежi призупинено з 31 травня 2025 р.). Очiкується, що призупинення обслуговування боргу триватиме до завершення процесу реструктуризацiї боргу.
У 2024 роцi активне впровадження реформ дозволило Українi змiцнити державнi iнституцiї та наблизитися до стандартiв ЄС у рамках євроiнтеграцiйного курсу. Україна успiшно виконала 36 iндикаторiв "Плану України".
 У 2024 роцi Україна також уклала низку стратегiчних угод, спрямованих на вiдновлення економiки, модернiзацiю державних iнституцiй та iнтеграцiю з Євросоюзом. 
Товариство продовжує свою операцiйну дiяльнiсть. Крiм того, керiвництво Товариства вважає, що її основнi активи є високолiквiдними та не є знецiненими на дату цiєї фiнансової звiтностi. Крiм того, Товариство має достатнiй капiтал i керiвництво та власники товариства не мають намiру призупиняти чи лiквiдовувати дiяльнiсть Товариства в Українi.
На сьогоднi ще важко точно оцiнити остаточний масштаб кризових явищ, спричинених активними воєнними дiями на територiї України, оскiльки активнi бойовi дiї тривають та близько 1/5 територiї України залишаються окупованими росiйським агресором та важко передбачити перiод часу та масштаби воєнної дiяльностi в Українi. Вiйськове вторгнення Росiї в Україну продовжує становити значнi ризики для майбутнього економiчного зростання, фiнансової стабiльностi, зовнiшньої полiтики та державних фiнансiв країни.
На момент випуску даної фiнансової звiтностi ситуацiя все ще знаходиться в процесi розвитку, негативний вплив на економiку України i невизначенiсть щодо подальшого економiчного зростання можуть в майбутньому негативно позначитися на фiнансовому становищi i фiнансових результатах. Керiвництво уважно стежить за ситуацiєю i реалiзує заходи щодо зниження негативного впливу зазначених подiй на Товариство.
2. Основа пiдготовки фiнансової звiтностi
Компанiя приймає Мiжнароднi стандарти фiнансової звiтностi ("МСФЗ") як основу для пiдготовки своєї фiнансової звiтностi, вiдповiдно до вимог Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть". З цiєю метою Компанiя пiдготовила початковий звiт про фiнансовий стан на 1 сiчня 2023 року ("дату переходу на МСФЗ") у вiдповiдностi до вимог МСФЗ 1 "Перше застосування Мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi" ("МСФЗ 1"). Дана фiнансова звiтнiсть була складена у вiдповiдностi до вимог МСФЗ, чинними станом на 31 грудня 2024 року.
Станом на 01 сiчня 2023 року та 31 грудня 2023 року, Компанiя вела бухгалтерський облiк вiдповiдно до вимог Положень (стандартiв) бухгалтерського облiку ("НП(с)БО") України. Принципи та процедури бухгалтерського облiку згiдно з МСФЗ вiдрiзняються вiд загальноприйнятих принципiв бухгалтерського облiку згiдно з НП(с)БО. Вiдповiдно, фiнансова iнформацiя станом на та рiк, що закiнчився 31 грудня 2023 року та на 1 сiчня 2023 року, була пiдготовлена на основi облiкових записiв згiдно з НП(с)БО України, та включає коригування, необхiднi для того, щоб дана фiнансова звiтнiсть була представлена у вiдповiдностi до принципiв облiкової полiтики, викладених в цiй Примiтцi.
При складаннi початкового звiту про фiнансовий стан на 1 сiчня 2023 року вiдповiдно до МСФЗ Компанiя здiйснила коригування сум, вiдображених перед цим у фiнансовiй звiтностi, складенiй вiдповiдно до НП(с)БО. У наступнiй таблицi поданi роз'яснення щодо впливу переходу з НП(с)БО на МСФЗ на фiнансовий стан Компанiї.
?
2. Основа пiдготовки фiнансової звiтностi (продовження)
		Станом на 31 грудня 2023		2023		Станом на 01 сiчня 2023
		Накопичений прибуток		Всього сукупний прибуток за рiк		Накопичений прибуток
Накопичений прибуток вiдповiдно до НП(с)БО		630 641 		15 169 		615 472 
Коригування у зв'язку з застовуванням МСФЗ:						
Приведення основних засобiв до доцiльної собiвартостi		8 348 		2 029 		6 319 
Коригування пов'язанi з уцiнкою запасiв		(3 362)		(101)		(3 261)
Коригування пов'язанi з рекласифiкацiєю капiталу		2 127 		(106)		2 233 
Розрахунок вiдстрочених податкових активiв/зобов'язань		(2 123)		(773)		(1 350)
Уцiнка виданих передплат		(723)		(723)		- 
Коригування пов'язанi з орендою		(375)		(308)		(67)
Формування резерву пiд очiкуванi кредитнi збитки		(8)		3 804 		(3 812)
(Уцнiка) / вiдновлення ранiше уцiнених iнших оборотних активiв		(460)		952 		(1 412)
Накопичений прибуток вiдповiдно до МСФЗ		634 065 		19 943 		614 122 

Дана фiнансова звiтнiсть пiдготовлена у вiдповiдностi з Мiжнародними стандартами фiнансової звiтностi ("МСФЗ") в редакцiї, затвердженiй Радою з мiжнародних стандартiв бухгалтерського облiку (Рада з МСБО).
Фiнансова звiтнiсть складена на основi принципу первiсної собiвартостi, за винятком деяких фiнансових iнструментiв, якi оцiнюються вiдповiдно до положень МСФЗ (IFRS) 9 "Фiнансовi iнструменти".
Ця фiнансова звiтнiсть представлена в тисячах українських гривень ("тис. грн."), а всi суми округленi до цiлих тисяч, крiм випадкiв, де вказано iнше.
Ця полiтика послiдовно застосовувалась до всiх поданих перiодiв, якщо не зазначено iнше.
Безперервнiсть дiяльностi
Фiнансова звiтнiсть за рiк, що закiнчився 31 грудня 2024 року пiдготовлена виходячи з припущення про те, що Компанiя буде продовжувати нормальну господарську дiяльнiсть у найближчому майбутньому. Вiдповiдно, дана звiтнiсть не мiстить коригувань на випадок того, що Компанiя не зможе дотримуватися принципу безперервностi дiяльностi.
На основi рiзних сценарiїв фiнансових прогнозiв, що складає Компанiя, керiвництво дiйшло висновку, що доцiльно складати фiнансову звiтнiсть на основi безперервностi дiяльностi. Компанiя не планує лiквiдуватись або припинити дiяльнiсть i вживатиме всiх можливих заходiв для мiнiмiзацiї будь-яких наслiдкiв.
24 лютого 2022 року Росiя почала повномасштабне вiйськове вторгнення в Україну. За цим послiдувало негайне введення в дiю воєнного стану Указом Президента України, затвердженим Верховною Радою України, та вiдповiдне запровадження пов'язаних з ним тимчасових обмежень, що впливають на економiчне середовище. Враховуючи вищезазначене, Компанiя оцiнила припущення про безперервнiсть дiяльностi, на основi якого була пiдготовлена фiнансова звiтнiсть.
Основнi фактори ризику, що значною мiрою залежить вiд розвитку вiйськової дiяльностi включають безпеку основних засобiв та запасiв (активiв) та доступ до логiстичних шляхiв. Iснує значна невизначенiсть щодо того, чи активи або маршрути транспортування можуть бути пошкодженi або доступнi, i, отже, Компанiя не зможе перемiщувати свої активи мiж мiсцями, клiєнтами та постачальниками. Це може призвести до додаткових витрат або втрат доходiв.
Хоча дiяльнiсть Компанiї не зазнала значного впливу, iснує значна невизначенiсть щодо майбутнього розвитку вiйськового вторгнення, його тривалостi, а також короткострокового i довгострокового впливу на Компанiю, її персонал, дiяльнiсть, лiквiднiсть i активи. Продовження воєнних дiй може призвести до знецiнення активiв, дефiциту кадрових ресурсiв, необхiдних для ведення щоденної операцiйної дiяльностi Компанiї, складнощiв з логiстичними процесами. Крiм того, це також може призвести до значного погiршення економiчного середовища, зниження лiквiдностi на фiнансових ринках, обмежень з боку Нацiонального банку України та iнших адмiнiстративних обмежень, що можуть бути запровадженi українською владою. Вплив цих подiй на вартiсть активiв та подальшу операцiйну дiяльнiсть Компанiї на дату випуску цiєї фiнансової звiтностi визначити неможливо.
3. Використання оцiнок i припущень 
Пiдготовка фiнансової звiтностi вимагає вiд керiвництва вироблення оцiночних значень i припущень, якi впливають на суми доходiв, витрат, активiв, зобов'язань у звiтностi i на розкриття iнформацiї про непередбаченi зобов'язання в кiнцi звiтного перiоду. Однак, у зв'язку з невизначенiстю даних оцiночних значень, фактичнi результати, вiдображенi в майбутнiх перiодах можуть вiдрiзнятися вiд таких оцiнок. 
Дана фiнансова звiтнiсть включає в себе оцiночнi значення керiвництва щодо вартостi активiв, зобов'язань, доходiв, витрат. Цi оцiночнi значення в основному включають:
3.1. Знецiнення нефiнансових активiв 
На кожну звiтну дату Компанiя визначає, чи є ознаки можливого знецiнення активу. Якщо такi ознаки мають мiсце, або якщо потрiбне проведення щорiчної перевiрки активу на знецiнення Компанiя проводить оцiнку суми очiкуваного вiдшкодування активу. Сума очiкуваного вiдшкодовування активу - це найбiльша з наступних величин: справедлива вартiсть активу, за вирахуванням витрат на продаж, i вартiсть при використаннi активу. Вартiсть при використаннi активу визначається для окремого активу, за винятком випадкiв, коли актив не генерує притоки грошових коштiв, якi, в основному, незалежнi вiд притоку що генеруються iншими активами або групою активiв. Якщо балансова вартiсть активу перевищує його вартiсть при використаннi, актив вважається знецiненим i списується ?
3.1. Знецiнення нефiнансових активiв (продовження)
до вартостi при використаннi. При оцiнцi вартостi при використаннi майбутнi грошовi потоки дисконтуються за ставкою дисконтування до оподаткування, яка вiдображає поточну ринкову оцiнку тимчасової вартостi грошей i ризикiв, властивих активу. При визначеннi справедливої вартостi за вирахуванням витрат на продаж застосовується вiдповiдна модель оцiнки. Цi розрахунки пiдтверджуються оцiночними коефiцiєнтами, або iншими доступними показниками справедливої вартостi.
Збитки вiд знецiнення триваючої дiяльностi визнаються у прибутку або збитку в складi тих категорiй витрат, якi вiдповiдають функцiї знецiненого активу, за виключенням ранiше переоцiнених основних засобiв, де переоцiнка була визнана у складi iншого сукупного доходу. У цьому випадку збиток вiд знецiнення також визнається в iншому сукупному доходi на суму ранiше проведеної переоцiнки. 
На кожну звiтну дату Компанiя визначає, чи є ознаки того, що ранiше визнанi збитки вiд знецiнення активу бiльше не iснують або зменшилися. Якщо така ознака є, то Компанiя розраховує вiдшкодовану вартiсть активу. Ранiше визнанi збитки вiд знецiнення вiдновлюються тiльки в тому випадку, якщо мала мiсце змiна в оцiнцi, яка використовувалася для визначення вiдшкодованої вартостi активу, з часу останнього визнання збитку вiд знецiнення. Вiдновлення обмежене таким чином, що балансова вартiсть активу не перевищує його очiкуваної вартостi вiдшкодування, а також не може перевищувати балансову вартiсть, за вирахуванням амортизацiї, за якою даний актив признавався б у випадку, якщо в попереднi роки не був би визнаний збиток вiд знецiнення. Таке вiдновлення вартостi визнається у звiтi про сукупний дохiд, за винятком випадкiв, коли актив облiковується по переоцiненiй вартостi. У останньому випадку вiдновлення вартостi облiковується як прирiст вартостi вiд переоцiнки.
Компанiя не має активiв, якi вимагають щорiчного тесту на знецiнення, незалежно вiд ознак знецiнення.
3.2. Резерви на очiкуванi кредитнi збитки по сумнiвних боргах
Фiнансовi активи Компанiї, на якi поширюється модель очiкуваних кредитних збиткiв, передбачена МСФЗ 9, представленi торговою дебiторською заборгованiстю, iншою дебiторською заборгованiстю, грошима та їх еквiвалентами. Компанiя застосовує спрощений пiдхiд, передбачений в МСФЗ 9, до оцiнки очiкуваних кредитних збиткiв, при якому застосовується резерв пiд очiкуванi кредитнi збитки за весь термiн для всiєї торгової  дебiторської заборгованостi.
Для iншої дебiторської заборгованостi розрахунок очiкуваних кредитних збиткiв виконується на iндивiдуальнiй основi з урахуванням умов договорiв, очiкуваних перiодiв погашення, внутрiшньо оцiнених кредитних ризикiв на основi фiнансових показникiв та з урахуванням зовнiшньої iнформацiї, коли така доступна.
3.3. Строк корисного використання основних засобiв 
Компанiя оцiнює строки корисного використання, що лишилися, не менше одного разу на рiк у кiнцi фiнансового року. У разi, якщо очiкування вiдрiзняються вiд попереднiх оцiнок, змiни враховуються як змiни в облiкових оцiнках згiдно з МСФЗ (IAS) 8 "Облiкова полiтика, змiни в облiкових оцiнках та помилки". Цi оцiнки можуть мати iстотний вплив на балансову вартiсть основних засобiв i амортизацiйнi вiдрахування за звiтний перiод.
3.4. Оцiнка ставки залучення додаткових позикових коштiв для договорiв оренди
Компанiя не може легко визначити процентну ставку, закладену в договорi оренди, тому вона використовує ставку залучення додаткових позикових коштiв для оцiнки зобов'язань з оренди. Ставка залучення додаткових позикових коштiв - це ставка вiдсотка, за якою Компанiя могла б залучити на аналогiчний термiн i при подiбних дiй позиковi кошти, необхiднi для отримання активу з вартiстю, аналогiчної вартостi активу в формi права користування в аналогiчних економiчних умовах. Таким чином, ставка залучення додаткових позикових коштiв вiдображає вiдсоток, який Компанiя "повинна була б заплатити", i його визначення вимагає використання розрахункових оцiнок, якщо ринковi ставки вiдсутнi або якщо ринковi ставки необхiдно коригувати для вiдображення умов оренди. Компанiя визначає ставку залучення додаткових позикових коштiв з використанням вихiдних даних, що спостерiгаються (таких як вiдсотковi ставки нових кредитiв згiдно даних Нацiонального банку України), при їх наявностi
4. Суттєвi положення облiкової полiтики
4.1. Основнi засоби 
Основнi засоби облiковуються за первiсною вартiстю за вирахуванням накопиченої амортизацiї та збиткiв вiд знецiнення. Така вартiсть включає вартiсть замiни частин машин i устаткування, якщо вони вiдповiдають критерiям визнання. 
Витрати на ремонти та технiчне обслуговування визнаються в тому перiодi, в якому були понесенi. Суттєвi капiтальнi ремонти та модернiзацiї капiталiзуються, а замiненi об'єкти виводяться з експлуатацiї. Прибутки та збитки, що виникають при виведеннi основних засобiв з експлуатацiї вiдображаються в звiтi про сукупний дохiд в тому перiодi, в якому вони були понесенi.
Амортизацiю основних засобiв обчислюють прямолiнiйним методом. Середнi перiоди амортизацiї, якi вiдображають прогнознi строки корисної експлуатацiї активiв, наступнi:
Будiвлi	10-60 рокiв 
Технiка та обладнання 	2-10 рокiв 
Транспортнi засоби 	1-8 рокiв 
Меблi та офiсне обладнання 	1-5 рокiв 
Об'єкти незавершеного будiвництва	Не амортизуються 
Капiталiзованi витрати включають в себе основнi витрати на модернiзацiю та замiну частин активiв, якi подовжують термiн їх корисного використання або полiпшують здатнiсть приносити дохiд. Вартiсть ремонту та технiчного обслуговування об'єктiв основних засобiв, якi не вiдповiдають вищевказаним критерiям капiталiзацiї, вiдображаються у складi звiту про сукупний дохiд за перiод, у якому вони були понесенi. 
Прибуток або збиток, що виникає вiд вибуття активу визначається як рiзниця мiж надходженнями вiд вибуття та балансовою вартiстю активу та визнається в звiтi про сукупний дохiд. ?
4.1. Основнi засоби (продовження)
Незавершене будiвництво включає в себе витрати, безпосередньо пов'язанi з будiвництвом основних засобiв, в тому числi розподiл змiнних накладних витрат, пов'язаних з будiвництвом. Незавершене будiвництво не пiдлягає амортизацiї. Цi активи амортизуються з моменту, коли вони використовуються у господарськiй дiяльностi, на тiй же основi, на якiй амортизуються iншi активи.
Прибуток або збиток, що виникає вiд вибуття активу визначається як рiзниця мiж надходженнями вiд вибуття та балансовою вартiстю активу та визнається в звiтi про сукупний дохiд. 
4.2. Нематерiальнi активи 
Нематерiальнi активи, придбанi окремо, оцiнюються по первiснiй вартiстю. Вартiсть нематерiальних активiв, придбаних в результатi об'єднання бiзнесу, є їхньою справедливою вартiстю на дату придбання. Пiсля первiсного визнання нематерiальнi активи вiдображаються за первiсною вартiстю за вирахуванням накопиченої амортизацiї та накопичених збиткiв вiд знецiнення. 
4.3. Знецiнення нефiнансових активiв
На кожну звiтну дату Компанiя визначає, чи є ознаки можливого знецiнення активу. Коли iснує ознака того, що актив може бути знецiнений, очiкувана вартiсть вiдшкодування оцiнюється i, при знецiненi, актив негайно списується до суми його очiкуваної вартостi вiдшкодування, яка визначається як найбiльша з двох: справедлива вартiсть за вирахуванням витрат на продаж чи цiннiсть вiд використання.
Справедлива вартiсть за вирахуванням витрат є вартiстю, яка отримується вiд продажу активу при здiйсненнi угоди мiж добре обiзнаними, зацiкавленими сторонами, за вирахуванням будь-яких прямих додаткових витрат на продаж активу. Цiннiсть вiд використання являє собою поточну вартiсть очiкуваних майбутнiх грошових потокiв вiд використання активу та його вибуття в кiнцi строку корисного використання.
При оцiнцi цiнностi вiд використання, майбутнi грошовi потоки дисконтуються за ставкою дисконтування до оподаткування, яка вiдображає поточну ринкову оцiнку тимчасової вартостi грошей i ризики, властивi активу. Для активу, який не генерує вхiднi потоки грошових коштiв, якi в великiй мiрi є незалежними вiд потокiв, якi генеруються iншими активами, вартiсть вiдшкодування визначається для одиницi, генеруючої грошi, до якої належить актив. 
Збиток вiд знецiнення визнається як рiзниця мiж оцiночною сумою очiкуваного вiдшкодування та балансовою вартiстю. Балансова вартiсть активу зменшується до його оцiночної суми очiкуваного вiдшкодування безпосередньо або з використанням рахунку резерву, сума такого збитку вноситься до звiту про сукупний дохiд.
4.4. Запаси
Запаси враховуються по найменшiй iз двох величин: собiвартостi або по чистiй цiнi реалiзацiї. Собiвартiсть включає в себе витрати на придбання запасiв, їх доставку до мiсця розташування та приведення в поточний стан. Запаси вiдображаються за методом "ФIФО". 
Чиста цiна реалiзацiї являє собою розрахункову цiну продажу, що встановлюється в ходi звичайної дiяльностi, зменшену на розрахунковi витрати, необхiднi для пiдготовки i здiйснення продажу активу.
4.5. Фiнансовi iнструменти - первiсне визнання i подальша оцiнка
Визнання та оцiнка фiнансових iнструментiв
Згiдно з МСФЗ (IFRS) 9 "Фiнансовi iнструменти", фiнансовий iнструмент - це договiр, в результатi якого виникають фiнансовий актив у однiєї компанiї i фiнансове зобов'язання або дольовий iнструмент у iншої компанiї.
Фiнансовий актив - актив, що являє собою:
-грошовi кошти;
-дольовий iнструмент iншої компанiї (наприклад акцiї);
-договiрне право на отримання, грошових коштiв або iншого фiнансового активу вiд iншої компанiї.
Фiнансове зобов'язання - це зобов'язання, що являє собою:
-договiрне зобов'язання з поставки грошових коштiв або iнших фiнансових iнструментiв iншої компанiї;
-договiрне зобов'язання з обмiну фiнансовими активами чи зобов'язаннями з iншою компанiєю на потенцiйно невигiдних умовах;
-договiр, який буде врегульовано засобами поставки власних дольових iнструментiв.
Для цiлей бухгалтерського облiку i фiнансової звiтностi, фiнансовi активи класифiкуються на три основнi категорiї: фiнансовi активи за амортизованою вартiстю; фiнансовi активи за справедливою вартiстю з визнанням її змiн i iншому сукупному доходi та фiнансовi активи за справедливою вартiстю з визнанням її змiн у прибутку та збитку.
Фiнансовий актив оцiнюється за амортизованою собiвартiстю в разi одночасного дотримання обох зазначених умов: фiнансовий актив утримується в рамках бiзнес-моделi, метою якої є утримання фiнансових активiв для одержання договiрних грошових потокiв; i договiрнi умови фiнансового активу генерують у певнi дати грошовi потоки, котрi є суто виплатами основної суми та процентiв на непогашену частку основної суми. Фiнансовий актив оцiнюється за справедливою вартiстю через прибуток або збиток, якщо вiн не оцiнюється за амортизованою собiвартiстю або за справедливою вартiстю через iнший сукупний дохiд. Однак, Компанiя може на власний розсуд прийняти пiд час первiсного визнання певних iнвестицiй в iнструменти власного капiталу, якi в iншому випадку оцiнювалися б за справедливою вартiстю через прибуток або збиток, безвiдкличне рiшення про вiдображення подальших змiн справедливої вартостi в iншому сукупному доходi. Сума амортизацiї дисконту або премiї нараховується одночасно з нарахуванням вiдсотка (доходу вiд фiнансових iнвестицiй), що пiдлягає одержанню, i вiдображається в складi iнших фiнансових доходiв або iнших фiнансових витрат з одночасним збiльшенням або зменшенням балансової вартостi фiнансових iнвестицiй вiдповiдно.

4.5. Фiнансовi iнструменти - первiсне визнання i подальша оцiнка (продовження)
Пiсля первiсного визнання фiнансовi активи такого роду оцiнюються за амортизованою вартiстю, яка визначається з використанням методу ефективної вiдсоткової ставки, за вирахуванням знецiнення. Амортизована вартiсть розраховується з урахуванням дисконтiв або премiй при придбаннi, а також комiсiйних або витрат, якi є невiд'ємною частиною ефективної вiдсоткової ставки. Амортизацiя на основi використання ефективної вiдсоткової ставки включається до складу фiнансових доходiв у звiтi про прибутки чи збитки. Збитки, зумовленi знецiненням, визнаються у звiтi про прибуток або збиток у складi витрат на фiнансування в разi позик або iнших операцiйних витрат в разi дебiторської заборгованостi.
Дебiторська заборгованiсть, на яку не нараховуються вiдсотки, вiдображається за амортизованою вартiстю. Визнаний резерв оцiнюється як рiзниця мiж балансовою вартiстю активу та поточною вартiстю очiкуваних майбутнiх грошових коштiв, дисконтованих за ефективною вiдсотковою ставкою, розрахованою на момент первiсного визнання. До цiєї категорiї належить торговельна та iнша дебiторська заборгованiсть, включаючи наданi позики. 
Припинення визнання фiнансового активу або частини фiнансового активу, вiдбувається тодi, коли втрачається контроль над правами за контрактом (коли зазначенi права реалiзуються, припиняється їх дiя або органiзацiя вiдмовляється вiд своїх прав або передає їх третiй сторонi). При припиненнi визнання фiнансового активу рiзниця мiж балансовою вартiстю та отриманою компенсацiєю включається у Звiт про прибутки й збитки.
Фiнансове зобов'язання списується з балансу, коли воно лiквiдовано, тобто погашено, анульоване або припинено. Умова припинення визнання виконується, коли розрахунок за зобов'язанням здiйснюється шляхом виплати кредиторовi або коли дебiтор звiльняється вiд первинних обов'язкiв по виконанню зобов'язання або в результатi чинностi закону, або кредитором.
Компанiя визнає фiнансовий актив або фiнансове зобов'язання у звiтi про фiнансовий стан, коли воно стає стороною контрактних положень щодо фiнансового iнструменту. 
Компанiя визнає такi категорiї фiнансових iнструментiв:
-фiнансовi активи;
-фiнансовi зобов'язання;
-iнструменти власного капiталу;
Фiнансовi активи включають:
-грошовi кошти;
-дебiторську заборгованiсть за реалiзовану продукцiю, товари, послуги;
-векселя;
-iнвестицiй в iнструменти капiталу - (акцiї, опцiони).
Фiнансовi зобов'язання включають:
-кредиторську заборгованiсть;
-векселя, облiгацiї та iншi борговi цiннi папери, що пiдлягають оплатi;
-кредити та позики
Первiсна оцiнка та облiк фiнансових активiв та зобов'язань здiйснюється за справедливою вартiстю.
Операцiї з визнання або продажу фiнансових iнструментiв визнаються iз застосуванням облiку за датою розрахунку - це дата, коли актив передається Компанiї або Компанiєю.
Облiкова полiтика щодо подальшої оцiнки фiнансових iнструментiв розкривається нижче.
Фiнансовi активи
Грошовi кошти та їх еквiваленти
Грошовi кошти складаються iз готiвки в касi та коштiв на рахунках в установах банкiв.
Дебiторська заборгованiсть
Дебiторська заборгованiсть визнається як фiнансовий актив (за винятком дебiторської заборгованостi, за якою не очiкується отримання грошових коштiв або фiнансових iнструментiв, за розрахунками з операцiйної оренди та за розрахунками з бюджетом) та оцiнюється за амортизованою вартiстю.
Компанiя визнає забезпечення пiд очiкуванi кредитнi збитки (ОКЗ) по вiдношенню до всiх боргових iнструментiв, оцiнюваних не по справедливiй вартостi через прибуток або збиток. ОКЗ розраховуються на основi рiзницi мiж грошовими потоками, що належать вiдповiдно до договору, i всiма грошовими потоками, якi Компанiя очiкує отримати, дисконтованими з використанням первiсної ефективної процентної ставки або її приблизного значення. Очiкуванi грошовi потоки включають грошовi потоки вiд продажу утримуваної застави або вiд iнших механiзмiв пiдвищення кредитної якостi, якi є невiд'ємною частиною договiрних умов.
ОКЗ визнаються в три етапи. У разi фiнансових iнструментiв, за якими з моменту їх первiсного визнання кредитний ризик значно не збiльшився, створюється оцiночний резерв пiд збитки щодо кредитних збиткiв, якi можуть виникнути внаслiдок дефолтiв, можливих протягом наступних 12 мiсяцiв (12-мiсячнi очiкуванi кредитнi збитки). Для фiнансових iнструментiв, за якими з моменту первiсного визнання кредитний ризик збiльшився значно, створюється оцiночний резерв пiд збитки щодо кредитних збиткiв, очiкуваних протягом строку дiї цього фiнансового iнструменту, незалежно вiд термiнiв настання дефолту (очiкуванi кредитнi збитки за весь термiн).
Вiдносно торгової дебiторської заборгованостi i активiв за договором Компанiя застосовує спрощений пiдхiд при розрахунку ОКЗ. Отже, Компанiя не вiдслiдковує змiни кредитного ризику, а замiсть цього на кожну звiтну дату визнає забезпечення пiд збитки в сумi, що дорiвнює очiкуваним кредитних збитках за весь термiн.

4.5. Фiнансовi iнструменти - первiсне визнання i подальша оцiнка (продовження)
Компанiя вважає, що за фiнансовим активом стався дефолт, якщо передбаченi договором платежi простроченi на 365 днiв. Однак в певних випадках Компанiя також може прийти до висновку, що за фiнансовим активом стався дефолт, якщо внутрiшня або зовнiшня iнформацiя вказує на те, що малоймовiрно, що Компанiя отримає, без урахування механiзмiв пiдвищення кредитної якостi, утримуваних Компанiєю, всю суму виплат що залишилися, передбачених договором. Фiнансовий актив списується, якщо у Компанiї немає обгрунтованих очiкувань щодо вiдшкодування передбачених договором грошових потокiв.
Фiнансовi зобов'язання 
Первiсне визнання та оцiнка 
Фiнансовi зобов'язання класифiкуються при первiсному визнаннi вiдповiдно, як фiнансовi зобов'язання, якi оцiнюються за справедливою вартiстю через прибуток або збиток, кредити та позики, кредиторська заборгованiсть або похiднi iнструменти, класифiкованi на розсуд Компанiї як iнструменти хеджування при ефективному хеджуваннi. 
Всi фiнансовi зобов'язання спочатку визнаються за справедливою вартiстю, за вирахуванням (у разi кредитiв, позик i кредиторської заборгованостi) витрат на операцiю, що безпосередньо вiдносяться до них.
Фiнансовi зобов'язання Компанiї включають торгову та iншу кредиторську заборгованiсть, векселi, кредити та iншi позики, включаючи банкiвськi овердрафти.
Подальша оцiнка
Подальша оцiнка фiнансових зобов'язань залежить вiд їх класифiкацiї у такий спосiб:
Компанiя здiйснює класифiкацiю всiх фiнансових зобов'язань як таких, що в подальшому оцiнюються за амортизованою собiвартiстю, за винятком:
-фiнансових зобов'язань, що оцiнюються за справедливою вартiстю через прибуток або збиток. Такi зобов'язання, включаючи похiднi iнструменти, що є зобов'язаннями, надалi оцiнюються за справедливою вартiстю.
-фiнансових зобов'язань, що виникають у разi невiдповiдностi передавання фiнансового активу критерiям для припинення визнання або в разi застосування пiдходу подальшої участi. 
-зобов'язань iз надання позики за ставкою вiдсотка, нижчою вiд ринкової.
Кредити та позики 
Пiсля первiсного визнання процентнi кредити та позики оцiнюються за амортизованою вартiстю з використанням методу ефективної процентної ставки. Прибутки та збитки за такими фiнансовими зобов'язаннями визнаються в прибутку чи збитку при припиненнi їх визнання, а також у мiру нарахування амортизацiї з використанням ефективної процентної ставки.
Амортизована вартiсть розраховується з урахуванням дисконтiв або премiй при придбаннi, а також комiсiйних або витрат, якi є невiд'ємною частиною ефективної процентної ставки. 
Амортизацiя ефективної процентної ставки включається до складу витрат по фiнансуванню в звiтi про прибуток або збиток. До цiєї категорiї, головним чином, вiдносяться процентнi кредити та позики.
Кредити та позики класифiкуються як короткостроковi зобов'язання, якщо Компанiя не має безумовно права вiдкласти погашення зобов'язання, принаймнi на один рiк пiсля дати пiдготовки балансу.
Припинення визнання 
Визнання фiнансового зобов'язання припиняється, якщо зобов'язання погашено, анульовано, або термiн його дiї закiнчився. Якщо наявне фiнансове зобов'язання замiнюється iншим зобов'язанням перед тим самим кредитором на суттєво вiдмiнних умовах або якщо умови наявного зобов'язання значно змiненi, така замiна або змiни враховуються як припинення визнання первiсного зобов'язання та початок визнання нового зобов'язання, а рiзниця в їх балансової вартостi визнається в звiтi про прибутки або збитку.
Взаємозалiк фiнансових iнструментiв 
Фiнансовi активи i фiнансовi зобов'язання пiдлягають взаємозалiку (згортанню), а нетто-сума поданню в звiтi про фiнансовий стан, коли iснує юридично захищене право на взаємозалiк визнаних сум i коли є намiр провести розрахунок на нетто-основi, реалiзуючи активи i одночасно з цим погасити зобов'язання.
4.6. Грошовi кошти i короткостроковi депозити
Грошовi кошти та короткостроковi депозити в звiтi про фiнансовий стан включають грошовi кошти в банках, в касi та короткостроковi депозити з первiсним строком погашення менше 90 днiв.
4.7. Договори оренди 
Компанiя оцiнює чи є договiр орендою, або чи мiстить вiн оренду, на початку дiї договору. Договiр є орендним або мiстить оренду, якщо вiн передає право контролювати використання iдентифiкованого активу протягом певного перiоду часу в обмiн на компенсацiю.
Компанiя як орендар
Компанiя застосовує єдиний пiдхiд до визнання та оцiнки для всiх видiв оренди, крiм короткострокової оренди та оренди малоцiнних активiв. Компанiя визнає орендне зобов'язання для здiйснення лiзингових платежiв та активи з права користування, що представляють собою право користування базовими активами.

4.7. Договори оренди (продовження)
Актив з права користування
Компанiя визнає актив з права користування на дату початку оренди (тобто дату, коли базовий актив буде доступний для використання). Актив з права користування, оцiнюється за собiвартiстю за вирахуванням накопиченої амортизацiї та збиткiв вiд зменшення корисностi та коригується на ефект переоцiнки зобов'язань з оренди. Собiвартiсть активу з права користування складається з суми первiсної оцiнки орендного зобов'язання, будь-яких орендних платежiв, здiйснених на, або до дати початку оренди, за вирахуванням отриманих стимулiв до оренди, первiснi прямi витрати, понесенi орендарем. Визнанi активи з права користування об'єктом амортизуються на прямолiнiйнiй основi протягом меншого з очiкуваних строкiв: корисного використання або строку оренди.
Орендне зобов'язання
На дату початку оренди орендар оцiнює орендне зобов'язання за теперiшньою вартiстю орендних платежiв, не сплачених на таку дату. Оренднi платежi, включенi в оцiнку орендного зобов'язання, складаються з наступних платежiв за право використання базового активу протягом строку оренди, якi не були сплаченi на дату початку оренди:
-фiксованi платежi (за вирахуванням будь-яких стимулiв до оренди, що пiдлягають отриманню);
-змiнi оренднi платежi, якi залежать вiд iндексу чи ставки, первiсно оцiненi з використанням такого iндексу чи ставки на дату початку оренди, сум, що, як очiкується, будуть сплаченi орендарем за гарантiями лiквiдацiйної вартостi;
-цiну виконання можливостi придбання, якщо орендар обгрунтовано впевнений у тому, що вiн скористається такою можливiстю;
- платежi в рахунок штрафiв за припинення оренди, якщо строк оренди вiдображає реалiзацiю орендарем можливостi припинення 
Змiннi оренднi платежi, якi не залежать вiд iндексу чи ставки, визнаються у тому перiодi, у якому сталася подiя чи умови, якi спричинили здiйснення таких платежiв.
Оренднi платежi дисконтуються, застосовуючи припустиму ставку вiдсотка в орендi, якщо таку ставку можна легко визначити. Якщо таку ставку не можна легко визначити, то орендар застосовує ставку додаткових запозичень орендаря.
Пiсля дати початку оренди, сума орендного зобов'язання збiльшується на суму нарахованих вiдсоткiв та зменшується за рахунок здiйснення лiзингових платежiв. А також, орендар переоцiнює балансову вартiсть орендного зобов'язання з метою вiдображення будь-якої переоцiнки або модифiкацiї оренди, або з метою вiдображення переглянутих по сутi фiксованих орендних платежiв.
Короткострокова оренда та оренда малоцiнних активiв
Компанiя застосовує виключення практичного характеру вiд визнання щодо своєї короткострокової оренди (тобто оренди термiном до 12 мiсяцiв включно). Компанiя також застосовує дане виключення щодо оренди малоцiнних активiв. Орендар визнає оренднi платежi, пов'язанi з такою орендою, як витрати на прямолiнiйнiй основi протягом строку оренди.
Компанiя як орендодавець
Оренда класифiкується як операцiйна оренда, якщо вона не передає в основному всi ризики та вигоди щодо права власностi на базовий актив. Доходи вiд оренди, облiковуються прямолiнiйно на умовах оренди та включаються до доходiв Компанiї у звiтi про прибутки та збитки через його операцiйний характер. Орендодавець додає первiснi прямi витрати, понесенi при укладаннi договору про операцiйну оренду, до балансової вартостi базового активу та визнає їх, як витрати протягом строку оренди на такiй самiй основi, як дохiд вiд оренди. Умовнi оренднi платежi визнаються доходом у тому перiодi, в якому вони були отриманi.
4.8. Визнання доходу
Дiяльнiсть Компанiї пов'язана з торгiвлею медичною продукцiєю та наданням послуг. Виручка за договорами з покупцями визнається, коли контроль над товарами або послугами передається покупцевi i оцiнюється в сумi, що вiдбиває вiдшкодування, право на яке Компанiя очiкує отримати в обмiн на такi товари або послуги. Компанiя прийшла до висновку, що, як правило, вона виступає в якостi принципала в укладених нею договорах, якi передбачають отримання виручки.
Продаж медичної продукцiї та надання послуг
Виручка вiд продажу медичної продукцiї та надання послуг за давальницькою схемою визнається в певний момент часу, коли контроль над активом передається покупцевi, що вiдбувається, як правило, при доставцi медичної продукцiї. Компанiя визначає, чи iснують в договорi iншi зобов'язання, якi являють собою окремi обов'язки до виконання (наприклад, доставка, зберiгання, перевалка), на якi необхiдно розподiлити частину цiни угоди. При визначеннi цiни угоди в разi продажу медичної продукцiї Компанiя приймає до уваги вплив змiнного вiдшкодування, наявнiсть значного компонента фiнансування.
Значний компонент фiнансування
Iнколи, Компанiя отримує вiд покупцiв короткостроковi авансовi платежi. В результатi використання спрощення практичного характеру, передбаченого МСФЗ (IFRS) 15, Компанiя не коригує обiцяну суму вiдшкодування з урахуванням впливу значного компонента фiнансування, якщо в момент укладення договору вона очiкує, що перiод мiж передачею обiцяного товару або послуги покупцевi i оплатою покупцем такого товару або послуги складе не бiльше одного року.
Залишки за договором 
Активи за договором
Актив за договором є правом органiзацiї на отримання вiдшкодування в обмiн на товари або послуги, переданi покупцевi. Якщо Компанiя передає товари або послуги покупцевi до того, як покупець виплатить вiдшкодування, або до того моменту, коли вiдшкодування стає таким, що пiдлягає виплатi, то щодо отриманого вiдшкодування, що є умовним, визнається актив за договором.

4.8. Визнання доходу (продовження)
Торгова дебiторська заборгованiсть 
Дебiторська заборгованiсть являє право Компанiї на вiдшкодування, яке є безумовним (таким чином настання моменту, коли таке вiдшкодування стає таким, що пiдлягає виплатi, обумовлено лише часом).
Зобов'язання за договором 
Зобов'язання за договором - це обов'язок передати покупцевi товари або послуги, за якi Компанiя отримала вiдшкодування (або вiдшкодування за якi пiдлягає сплатi) вiд покупця. Якщо покупець виплачує вiдшкодування ранiше, нiж Компанiя передасть товар або послугу покупцевi, визнається зобов'язання за договором, в момент здiйснення платежу або в момент, коли платiж стає таким, що пiдлягає оплатi (в залежностi вiд того, що вiдбувається ранiше). Зобов'язання за договором визнаються в якостi виручки, коли Компанiя виконує свої обов'язки за договором.
4.9. Поточний податок на прибуток 
Податковi активи та зобов'язання з поточного податку на прибуток за поточний перiод оцiнюються в сумi, передбаченiй до вiдшкодування податковими органами або до сплати податковим органам. Податковi ставки та податкове законодавство, що застосовуються для розрахунку даної суми, - це ставки i законодавство, прийнятi або фактично прийнятi на звiтну дату в країнах, в яких Компанiя здiйснює свою дiяльнiсть i отримує оподатковуваний дохiд. 
Поточний податок на прибуток, що вiдноситься до статей, визнаним безпосередньо в капiталi, визнається у складi капiталу, а не в звiтi про сукупний дохiд. Керiвництво Компанiї перiодично здiйснює оцiнку позицiй, вiдображених у податкових декларацiях, щодо яких вiдповiдне податкове законодавство може бути по-рiзному iнтерпретоване, i по мiрi необхiдностi створює резерви.
4.10. Податок на додану вартiсть 
За рiк, що завершився 31 грудня 2024, ПДВ стягувався за ставками: 20% та 7% на українському внутрiшньому ринку й iмпорт товарiв, робiт i послуг та 0% вiд експорту товарiв та надання робiт або послуг, якi будуть використовуватися за межами України. 
Податок на додану вартiсть розраховувався та сплачувався вiдповiдно до податкового законодавства. Оскiльки компанiя здiйснює операцiї з постачання та придбання лiкарських засобiв, медичних виробiв, медичного обладнання, то вiдповiдно використовує ставки податку 20% та 7%. 
Податок на додану вартiсть (ПДВ), що вiдноситься до реалiзацiї, пiдлягає сплатi податковим органам за найбiльш ранньої з подiй: (i) отримання дебiторської заборгованостi вiд клiєнтiв або (її) поставка товарiв або послуг клiєнтам. Вхiдний ПДВ пiдлягає вiдшкодуванню шляхом залiку ПДВ вiд продажу пiсля отримання рахунку-фактури. Податковi органи дозволяють сплату ПДВ на нетто основi. ПДВ, що вiдноситься до операцiй купiвлi-продажу, якi не були сплаченi на звiтну дату, вiдображається в звiтi про фiнансовий стан в розгорнутому виглядi i розкривається окремо у складi активiв i зобов'язань. При створеннi резерву пiд знецiнення дебiторської заборгованостi, збиток вiд знецiнення вiдображається на повну суму заборгованостi, включаючи ПДВ. 
Баланс дебiторської заборгованостi з ПДВ може бути реалiзований або шляхом вiдшкодування грошовими коштами з державного бюджету, або в урахування ПДВ, що пiдлягає сплатi при реалiзацiї товарiв, робiт, послуг. Менеджмент класифiкує залишки заборгованостi з ПДВ як поточнi, або непоточнi на основi очiкувань вiд часу реалiзацiї залишкiв.
4.11. Умовнi активи та зобов'язання 
Умовнi зобов'язання не вiдображаються у фiнансовiй звiтностi. Такi зобов'язання розкриваються у примiтках до фiнансової звiтностi, крiм випадкiв, коли ймовiрнiсть вiдтоку ресурсiв, якi забезпечують економiчнi вигоди, є незначною.
Умовнi активи не вiдображаються у фiнансовiй звiтностi, але розкриваються у примiтках у тiй мiрi, в якiй iснує ймовiрнiсть, що економiчнi вигоди надiйдуть до Компанiї.
4.12. Операцiї з пов'язаними сторонами
Для цiлей фiнансової звiтностi, сторони вважаються пов'язаними, якщо одна зi сторiн має можливiсть контролювати або чинити значний вплив на операцiйнi та фiнансовi рiшення iншої компанiї. При розглядi будь-якого зв'язку, який може бути визначений як операцiя мiж пов'язаними сторонами, необхiдно брати до уваги змiст операцiї, а не тiльки її юридичну форму.
4.13. Державнi субсидiї
Українське законодавство передбачає рiзнi податковi пiльги та субсидiї 
Протягом звiтного перiоду, Компанiя не отримувала субсидiй та пiльг окрiм звiльнення вiд ПДВ окремих номентлатурних позицiй.
4.14. Iнвестицiї в дочiрнi та асоцiйованi пiдприємства
Iнвестицiї в дочiрнi та асоцiйованi пiдприємства включають в себе:
-дочiрнi компанiї та компанiї, частка власностi в яких становить 50% i бiльше, та на якi Компанiя має значний вплив в управлiннi господарською дiяльнiстю; 
-асоцiйованим називається пiдприємство, на яке Компанiя має iстотний вплив, а не контроль. 
Для цiлей фiнансової звiтностi, Компанiя облiковує зазначенi вище iнвестицiї за первiсною вартiстю.

4.15. Операцiї в iноземнiй валютi
Операцiї в iноземнiй валютi первiсно вiдображаються у функцiональнiй валютi за курсом на дату здiйснення операцiї. Монетарнi активи та зобов'язання, вираженi в iноземних валютах, перераховуються у функцiональну валюту за курсом на кiнець звiтного перiоду. Рiзницi, що виникають при перерахуваннi, вiдображаються у звiтi про сукупний дохiд. Немонетарнi статтi, що вiдображаються за iсторичною вартiстю в iноземнiй валютi, перераховуються за курсом на дату первинної операцiї. Прибутки та збитки, отриманi при змiнi обмiнного курсу, вiдображаються в звiтi про прибутки в статтi "Iншi операцiйнi доходи / (витрати)". Курсовi рiзницi, пов'язанi з фiнансовою дiяльнiстю, вiдображаються в звiтi про прибутки в статтi "Фiнансовi доходи / (витрати)".
	Станом на 31 грудня 2024	Станом на 31 грудня 2023	Середнiй за рiк, що закiнчився 31 грудня 2024	Середнiй за рiк, що закiнчився 31 грудня 2023
USD/UAH	42.04	37.98	40.15	36.57
EUR/UAH	43.93	42.21	43.45	39.56
Вiдповiднi обмiннi курси, представленi нижче:
5. Новi стандарти, роз'яснення та поправки до чинних стандартiв та роз'яснень 
Новi та переглянутi Стандарти та Iнтерпретацiї, якi повиннi застосовуватись Компанiєю
В цiлому, облiкова полiтика вiдповiдає тiй, що застосовувалася у попередньому звiтному роцi. Деякi новi стандарти та iнтерпретацiї стали обов'язковими для застосування, починаючи з 01 сiчня 2024 року або пiсля цiєї дати. Новi та переглянутi стандарти та iнтерпретацiї, якi Компанiя вперше застосувала станом на 01 сiчня 2024 року, наведенi нижче.
Класифiкацiя зобов'язань як поточнi та непоточнi (Поправки до МСБО 1) - Дата набуття чинностi 01 сiчня 2024 року
Поправки до МСБО 1 уточнили критерiї класифiкацiї зобов'язань як поточних або непоточних. Зокрема, було введено вимогу враховувати юридичнi права пiдприємства на вiдстрочку погашення зобов'язань на звiтну дату. Якщо пiдприємство має юридичне право вiдстрочити погашення зобов'язання принаймнi на 12 мiсяцiв, таке зобов'язання класифiкується як непоточне.
Зобов'язання з оренди в операцiях продажу i зворотної оренди (Поправки до МСФЗ 16) - Дата набуття чинностi 01 сiчня 2024 року
Поправки уточнюють вимоги до оцiнки зобов'язань з оренди у випадках продажу з наступною зворотною орендою. Зокрема, поправки вимагають визначення платежiв з оренди таким чином, щоб сума визнаного прибутку вiдповiдала лише тим правам, якi було передано орендодавцю. Це спрямовано на уникнення помилкової iнтерпретацiї у разi змiн у майбутнiх платежах оренди, особливо якщо вони включають змiннi платежi, якi не залежать вiд iндексу чи ставки. Змiни дозволяють пiдвищити прозорiсть у фiнансовiй звiтностi та посилити її вiдповiднiсть економiчнiй сутностi операцiй.
Непоточнi зобов'язання iз спецiальними умовами (ковенантами) (Поправки до МСБО 1) - Дата набуття чинностi 01 сiчня 2024 року
Поправки уточнюють вимоги щодо класифiкацiї зобов'язань у фiнансовiй звiтностi, якщо виконання ковенантiв пов'язане з подiями пiсля звiтної дати. Тепер зобов'язання, пов'язанi з ковенантами, класифiкуються як непоточнi, якщо на звiтну дату виконуються всi умови договору, або якщо кредитор надав пiльговий перiод для усунення порушень ковенантiв, який триває принаймнi 12 мiсяцiв пiсля звiтної дати. Це дозволяє уникнути некоректної класифiкацiї зобов'язань, якi фактично не вимагаються до негайного погашення.
Угоди з фiнансування постачальникiв (Поправки до МСБО 7 та МСФЗ 7) - Дата набуття чинностi 01 сiчня 2024 року
Поправки уточнюють вимоги щодо розкриття iнформацiї про угоди з фiнансування постачальникiв, якi дозволяють компанiям передавати свої зобов'язання перед постачальниками фiнансовим установам. Змiни спрямованi на покращення прозоростi звiтностi щодо руху грошових коштiв, класифiкацiї зобов'язань та ризикiв лiквiдностi. У розкриттях вимагається зазначати умови таких угод, дiапазон строкiв платежiв, обсяги зобов'язань та вплив на фiнансовi показники.
МСФЗ та Iнтерпретацiї, якi були опублiкованi, але ще не набрали чинностi
Компанiя не застосувала наступнi МСФЗ, Iнтерпретацiї до МСФЗ та МСБО, змiни та поправки до них, якi були опублiкованi, але ще не набрали чинностi. Компанiя планує застосувати данi змiни з дати набрання ними чинностi.
МСФЗ 18 "Подання та розкриття iнформацiї у фiнансовiй звiтностi" 
Поправки набувають чинностi для рiчних звiтних перiодiв, що починаються з 01 сiчня 2027 року або пiсля цiєї дати. МСФЗ 18 мiстить вимоги до всiх суб'єктiв господарювання, якi застосовують МСФЗ, щодо подання та розкриття iнформацiї у фiнансовiй звiтностi.
МСФЗ 19 "Дочiрнi компанiї без публiчної звiтностi: розкриття iнформацiї" 
Поправки набувають чинностi для рiчних звiтних перiодiв, що починаються з 01 сiчня 2027 року або пiсля цiєї дати. МСФЗ 19 визначає вимоги щодо розкриття iнформацiї, якi дочiрня компанiя, що вiдповiдає вимогам, може застосовувати замiсть вимог щодо розкриття iнформацiї, передбачених iншими стандартами МСФЗ.
Вiдсутнiсть можливостi конвертацiї (Поправки до МСБО 21) 
Поправки набувають чинностi для рiчних звiтних перiодiв, що починаються з 01 сiчня 2025 року або пiсля цiєї дати. Поправки мiстять пояснення щодо визначення того, коли валюта є конвертованою i як визначити обмiнний курс, коли вона не є конвертованою.
Поправки до МСФЗ 9 та МСФЗ 7 щодо класифiкацiї та оцiнки фiнансових iнструментiв
Поправки набувають чинностi для рiчних звiтних перiодiв, що починаються з 01 сiчня 2026 року або пiсля цiєї дати. Поправки регулюють облiк фiнансових iнструментiв, пов'язаних з електроенергiєю, що залежать вiд погодних умов або iнших природних факторiв. Компанiя повинна переглянути пiдхiд до облiку таких контрактiв, зокрема оцiнку справедливої вартостi та вимоги до розкриття iнформацiї.

5. Новi стандарти, роз'яснення та поправки до чинних стандартiв та роз'яснень (продовження)
Щорiчнi вдосконалення МСФЗ - Том 11 
Поправки набувають чинностi для рiчних звiтних перiодiв, що починаються з 01 сiчня 2026 року або пiсля цiєї дати. Вдосконалення мiстять наступнi поправки:
МСФЗ 1: Облiк хеджування для компанiй, якi вперше застосовують МСФЗ
МСФЗ 7: Прибуток або збиток вiд припинення визнання
МСФЗ 7: Розкриття iнформацiї щодо визначення вiдстроченої рiзницi мiж справедливою вартiстю та цiною угоди
МСФЗ 7: Вступ та розкриття iнформацiї про кредитний ризик
МСФЗ 9: Припинення визнання орендарем зобов'язань з оренди
МСФЗ 9: Цiна угоди
МСФЗ 10: Визначення "фактичного агента"
МСБО 7: Метод собiвартостi
Компанiя проаналiзувала вищезазначенi стандарти та поправки i дiйшла висновку, що їх застосування не матиме суттєвого впливу на фiнансову звiтнiсть у перiод їх первiсного застосування, оскiльки дiяльнiсть Компанiї не пiдпадає пiд сферу їх застосування, крiм зазначеного далi.
Разом з тим, МСФЗ 18 "Подання та розкриття у фiнансовiй звiтностi", випущений у квiтнi 2024 року, набирає чинностi з 1 сiчня 2027 року, i його впровадження матиме суттєвий вплив на фiнансову звiтнiсть Компанiї. Цей стандарт визначає єдиний пiдхiд до подання та розкриття iнформацiї, спрямований на узгодженiсть i зрозумiлiсть фiнансової звiтностi. Компанiя розробляє план переходу та очiкує значних змiн у структурi подання фiнансових даних, що, своєю чергою, вимагатиме адаптацiї внутрiшнiх процесiв пiдготовки звiтностi. Компанiя продовжить монiторинг подальших роз'яснень та рекомендацiй щодо застосування МСФЗ 18 для забезпечення його своєчасного впровадження.

6. Виручка
Виручка за рiк, що закiнчився 31 грудня 2024 була наступна:
		2024		2023
Оптова реалiзацiя медичної продукцiї		695 663 		487 190 
Послуги наданi		70 558 		73 190 
Всього виручка		766 221 		560 380 

7. Собiвартiсть реалiзацiї
Собiвартiсть реалiзацiї за рiк, що закiнчився 31 грудня 2024 була наступна: 
		2024		2023
Сировина i матерiали		214 118 		130 123 
Заробiтна плата виробничого персоналу та пов'язанi нарахування		77 286 		64 577 
Амортизацiя необоротних активiв		36 013 		26 867 
Комунальнi витрати		32 780 		26 679 
Витрати на утримання та обслуговування активiв		7 540 		1 916 
Амортизацiя прав оренди		5 458 		1 657 
Витрати на обслуговування виробничого процесу		3 221 		451 
Витрати пов'язанi з лiцензiюванням продукцiї		1 818 		1 395 
Iншi витрати		612 		505 
Змiна залишкiв		(9 456)		2 195 
Всього собiвартiсть реалiзацiї		369 390 		256 365 

8. Витрати на збут
Витрати на збут за рiк, що закiнчився 31 грудня 2024 були наступними:
		2024		2023
Реклама та вивчення ринку		173 042 		137 440 
Транспортнi витрати		4 507 		2 769 
Реєстрацiя лiкарських засобiв		2 375 		1 569 
Амортизацiя		2 366 		1 761 
Заробiтна плата та супутнi нарахування		2 189 		1 518 
Утримання та обслуговування активiв		376 		395 
Iншi витрати		457 		315 
Всього витрати на збут		185 312 		145 767 

9. Адмiнiстративнi витрати
Адмiнiстративнi витрати за рiк, що закiнчився 31 грудня 2024 були наступними:
		2024		2023
Заробiтна плата та супутнi нарахування		66 098 		55 034 
Консультацiйнi та iншi супутнi послуги		15 903 		11 898 
Утримання та обслуговування активiв		12 762 		14 746 
Амортизацiя		6 459 		5 033 
Витрати на вiдрядження		1 040 		295 
Банкiвськi послуги		273 		195 
Податки		195 		241 
Страхування		27 		11 
Iншi витрати		2 549 		1 256 
Всього адмiнiстративнi витрати		105 306 		88 709 

10. Iншi операцiйнi доходи (витрати)
Iншi операцiйнi доходи (витрати) за рiк, що закiнчився 31 грудня 2024 були наступними: 
		2024		2023
Витрати на дослiдження i розробки 		(23 223)		(17 395)
Нестачi i втрати вiд псування цiнностей		(15 794)		(13 361)
Витрати з ПДВ вiд умовного продажу та iншi списання		(12 380)		(5 087)
Благодiйна допомога		(5 134)		(12 966)
Витрати на формування резерву пiд очiкуванi кредитнi збитки		(4 751)		-  
Визнанi штрафи, пенi, неустойки та iншi компенсацiйнi виплати		(4 269)		-  
Лiкарнянi та супутнi нарахування		(1 364)		(883)
Витрати на формування резерву пiд iншi оборотнi активи		(1 309)		(723)
Доходи / (витрати) вiд вибуття основних засобiв		3 240 		1 089 
Доходи / (витрати) вiд операцiйної курсової рiзницi		86 		(15)
Доходи / (витрати) вiд вибуття запасiв		4 		46 
Iншi витрати		(15)		(164)
Всього iншi операцiйнi витрати		(64 909)		(49 459)
Дохiд вiд прощення зобов'язань за договорами оренди		1 603 		-  
Дохiд вiд списання кредиторської заборгованостi		502 		11 
Вiдсотки нарахованi		154 		118 
Одержанi штрафи, пенi, неустойки 		2 		100 
Дохiд вiд вiдновлення резервiв пiд очiкуванi кредитнi збитки		-  		3 804 
Дохiд вiд вiдновлення резервiв по iншим активам		-  		952 
Iншi доходи 		434 		275 
Всього iншi операцiйнi доходи		2 695 		5 260 
Iншi операцiйнi витрати, нетто		(62 214)		(44 199)

11. Фiнансовi (витрати) / доходи, нетто
Фiнансовi (витрати) / доходи, нетто за рiк, що закiнчився 31 грудня 2024 були наступними: 
		2024		2023
Вiдсотки за орендними зобов'язаннями		(2 229)		(1 065)
Витрати вiд надання позик спiвробiтникам		(355)		-  
Вiдсотки за позиками		220 		335 
Всього фiнансовi доходи/(витрати), нетто		(2 364)		(730)

12. Витрати з податку на прибуток
Протягом року, що закiнчився 31 грудня 2024, Компанiя обкладалася податком на прибуток за ставкою 18%.
		2024		2023
Поточний податок на прибуток:		 		 
Нарахування поточного податку на прибуток		9 365 		3 894 
Вiдстрочений податок:				
У зв'язку з виникненням i списанням тимчасових рiзниць		(431)		773 
Витрати з податку на прибуток		8 934 		4 667 

Звiрка мiж витратами з податку на прибуток та бухгалтерським прибутком, помноженим на ставку податку на прибуток, дiйсну в Українi, 
за звiтний рiк, що закiнчився 31 грудня 2024, виглядає наступним чином:
		2024		2023
Бухгалтерський прибуток до оподаткування		41 635 		24 610 
Теоретичний податок на прибуток:				
Податок на прибуток за ставкою 18% 		7 494 		4 430 
Податковий ефект вiд:				
Витрати, якi не оподатковуються		1 440 		237 
Витрати з податку на прибуток у звiтi про сукупний дохiд		8 934 		4 667 

12. Витрати з податку на прибуток (продовження)
Рух вiдстрочених податкiв протягом 2024 року: 
		Станом на 01 Грудня 2024		Визнано в Звiтi про прибутки та збитки		Станом на 31 Грудня 2024
Аванси виданi		130 		236 		366 
Довгостроковi зобов`язаннi за договорами оренди		710 		(710)		-  
Поточнi зобов`язаннi за договорами оренди		574 		(574)		-  
Торгова та iнша дебiторська заборгованiсть		84 		803 		887 
Запаси		605 		(605)		-  
Всього вiдстроченi податковi активи		2 103 		(850)		1 253 
Основнi засоби		(3 010)		65 		(2 945)
Активи у формi права користування		(1 216)		1 216 		-  
Всього вiдстроченi податковi зобов'язання		(4 226)		1 281 		(2 945)
				 		
Вiдстроченi податковi активи/(зобов'язання), нетто		(2 123)		431 		(1 692)

Рух вiдстрочених податкiв протягом 2023 року:
		Станом на 01 Сiчня 2023		Визнано в Звiтi про прибутки та збитки		Станом на 31 Грудня 2023
Аванси виданi		-  		130 		130 
Довгостроковi зобов`язаннi за договорами оренди		-  		710 		710 
Поточнi зобов`язаннi за договорами оренди		66 		508 		574 
Торгова та iнша дебiторська заборгованiсть		940 		(856)		84 
Запаси		587 		18 		605 
Всього вiдстроченi податковi активи		1 593 		510 		2 103 
Основнi засоби		(2 889)		(121)		(3 010)
Активи у формi права користування		(54)		(1 162)		(1 216)
Всього вiдстроченi податковi зобов'язання		(2 943)		(1 283)		(4 226)
		 				
Вiдстроченi податковi активи/(зобов'язання), нетто		(1 350)		(773)		(2 123)

13. Основнi засоби
Рух основних засобiв за рiк, що закiнчився 31 грудня 2024 був наступним:
	Будiвлi та споруди	Машини та обладнання	Транспортнi засоби	Iнструменти, прилади, iнвентар та iншi	Незавершенi капiтальнi iнвестицiї	Всього
Первiсна вартiсть						 
Станом на 31 Грудня 2023	191 179 	289 382 	3 768 	9 014 	159 023 	652 366 
Надходження	-  	-  	-  	-  	117 378 	117 378 
Трансфер	56 873 	117 143 	-  	2 238 	(176 254)	-  
Вибуття	-  	(5 909)	-  	(173)	-  	(6 082)
Станом на 31 Грудня 2024	248 052 	400 616 	3 768 	11 079 	100 147 	763 662 
						
Накопичена амортизацiя						
Станом на 31 Грудня 2023	(57 971)	(192 411)	(2 889)	(8 945)	-  	(262 216)
Амортизацiйнi вiдрахування за рiк	(9 839)	(34 015)	(196)	(2 141)	-  	(46 191)
Вибуття	-  	5 794 	-  	173 	-  	5 967 
Станом на 31 Грудня 2024	(67 810)	(220 632)	(3 085)	(10 913)	-  	(302 440)
						
Чиста балансова вартiсть						 
Станом на 31 Грудня 2023	133 208 	96 971 	879 	69 	159 023 	390 150 
Станом на 31 Грудня 2024	180 242 	179 984 	683 	166 	100 147 	461 222 

13. Основнi засоби (продовження)
Рух основних засобiв за рiк, що закiнчився 31 грудня 2023 був наступним: 
	Будiвлi та споруди	Машини та обладнання	Транспортнi засоби	Iнструменти, прилади, iнвентар та iншi	Незавершенi капiтальнi iнвестицiї	Всього
Первiсна вартiсть						 
Станом на 01 Сiчня 2023	187 180 	272 068 	3 768 	8 300 	137 129 	608 445 
Надходження	-  	-  	-  	-  	45 345 	45 345 
Трансфер	3 999 	18 644 	-  	808 	(23 451)	-  
Вибуття	-  	(1 330)	-  	(94)	-  	(1 424)
Станом на 31 Грудня 2023	191 179 	289 382 	3 768 	9 014 	159 023 	652 366 
						
Накопичена амортизацiя та знецiнення						
Станом на 01 Сiчня 2023	(48 418)	(164 094)	(2 644)	(8 134)	-  	(223 290)
Амортизацiйнi вiдрахування за рiк	(9 553)	(29 447)	(245)	(905)	-  	(40 150)
Вибуття	-  	1 130 	-  	94 	-  	1 224 
Станом на 31 Грудня 2023	(57 971)	(192 411)	(2 889)	(8 945)	-  	(262 216)
						
Чиста балансова вартiсть						 
Станом на 01 Сiчня 2023	138 762 	107 974 	1 124 	166 	137 129 	385 155 
Станом на 31 Грудня 2023	133 208 	96 971 	879 	69 	159 023 	390 150 

Також, до складу основних засобiв входять виданi аванси за основнi засоби, якi вiдображенi у складi незавершених капiтальних iнвестицiй. Станом на 31 грудня 2024 року сума таких авансiв склала 43 410 тис. грн. (31 грудня 2023: 10 318 тис. грн, 01 сiчня 2023: 8 043 тис. грн.)
Вартiсть повнiстю замортизованих основних засобiв станом на 31 грудня 2024 року складає 117 584 тис. грн. (31 грудня 2023: 89 029 тис. грн, 01 сiчня 2023: 69 190 тис. грн.)
14. Нематерiальнi активи
Рух нематерiальних активiв за рiк, що закiнчився 31 грудня 2024 був наступним:
	Програмне забезпечення		Незавершенi капiтальнi iнвестицiї		Всього
Первiсна вартiсть			 		
Станом на 31 Грудня 2023	10 503 		179 		10 682 
Надходження	-  		361 		361 
Трансфер	540 		(540)		-  
Вибуття	(10)		-  		(10)
Станом на 31 Грудня 2024	11 033 		-  		11 033 
			 		
Накопичена амортизацiя			 		
Станом на 31 Грудня 2023	(3 886)		-  		(3 886)
Амортизацiйнi вiдрахування за рiк	(933)		-  		(933)
Вибуття	10 		-  		10 
Станом на 31 Грудня 2024	(4 809)		-  		(4 809)
			 		
Чиста балансова вартiсть	 		 		 
Станом на 31 Грудня 2023	6 617 		179 		6 796 
Станом на 31 Грудня 2024	6 224 		-  		6 224 

14. Нематерiальнi активи (продовження)
Рух нематерiальних активiв за рiк, що закiнчився 31 грудня 2023 був наступним:
	Програмне забезпечення		Незавершенi капiтальнi iнвестицiї		Всього
Первiсна вартiсть			 		
Станом на 01 Сiчня 2023	4 784 		-  		4 784 
Надходження	-  		5 898 		5 898 
Трансфер	5 719 		(5 719)		-  
Станом на 31 Грудня 2023	10 503 		179 		10 682 
			 		
Накопичена амортизацiя			 		
Станом на 01 Сiчня 2023	(3 320)		-  		(3 320)
Амортизацiйнi вiдрахування за рiк	(566)		-  		(566)
Станом на 31 Грудня 2023	(3 886)		-  		(3 886)
			 		
Чиста балансова вартiсть	 		 		 
Станом на 01 Сiчня 2023	1 464 		-  		1 464 
Станом на 31 Грудня 2023	6 617 		179 		6 796 

15. Права оренди 
Компанiя орендує обладнання, складськi примiщення для зберiгання медичної продукцiї та земельну дiлянку, на якiй розташованi її виробничi потужностi. Термiни оренди становлять вiд 2 до 3 рокiв. Нижче представлена балансова вартiсть визнаних активiв в формi права користування та її змiни протягом перiоду: 
		2024		2023
Вартiсть на 01 Сiчня		6 757 		298 
				
Надходження		7 524 		9 222 
Нарахування зносу		(7 084)		(2 763)
Збiльшення активу пов'язаного з перерахунком вартостi права		265 		- 
Вибуття первiсної вартостi		- 		(4 909)
Вибуття зносу права користування		- 		4 909 
				
Первiсна вартiсть		17 011 		9 222 
Накопичений знос		(9 549)		(2 465)
				
Балансова вартiсть на 31 Грудня		7 462 		6 757 

Рух за зобов'язаннями з оренди протягом фiнансового року 2024 був таким:
		Довгострокова частина		Короткострокова частина		Всього
Зобов'язання на 01 Сiчня 2024		3 945 		3 187 		7 132 
						
Збiльшення зобов'язання по орендi		7 789 				7 789 
Вибуття зобов'язання		- 		- 		- 
Нарахування вiдсоткiв		- 		2 229 		2 229 
Оплата по платежам		- 		(7 137)		(7 137)
Дохiд вiд зменшення зобов'язань		- 		(1 603)		(1 603)
Рекласифiкацiя короткострокової частини		(10 419)		10 419 		- 
						
Зобов'язання на 31 Грудня 2024		1 315 		7 095 		8 410 

15. Права оренди (продовження)
Рух за зобов'язаннями з оренди протягом фiнансового року 2023 був таким:
		Довгострокова частина		Короткострокова частина		Всього
Зобов'язання на 01 Сiчня 2023		- 		364 		364 
						
Збiльшення зобов'язання по орендi		9 222 		- 		9 222 
Нарахування вiдсоткiв		- 		1 065 		1 065 
Оплата по платежам		- 		(3 519)		(3 519)
Рекласифiкацiя короткострокової частини		(5 277)		5 277 		- 
						
Зобов'язання на 31 Грудня 2023		3 945 		3 187 		7 132 

16. Iншi фiнансовi активи
Компанiя облiковує довгостроковi безвiдсотковi позики своїм працiвникам iз середнiм договiрним термiном погашення 5-13 рокiв. Станом на 31 грудня 2024 року довгострокова частина становить 1 179 тисяч гривень (31 грудня 2023: 1 317 тис. грн, 01 сiчня 2023: 1 376 тис. грн.) Позики вiдображаються за амортизованою вартiстю з використанням ефективної вiдсоткової ставки 14%-18% рiчних (в залежностi вiд валюти та термiну надання позики). Короткострокова частина позик станом на 31 грудня 2024 року у сумi 35 тис. грн. (31 грудня 2023: 114 тис. грн, 01 сiчня 2023: 12 тис. грн.) розкривається у складi торгової та iншої дебiторської заборгованостi (Примiтка 18).
17. Запаси
Станом на 31 грудня 2024 року запаси були представленi таким чином: 
		Станом на 31 Грудня 2024		Станом на 31 Грудня 2023		Станом на 01 Сiчня 2023
Сировина		184 599 		203 001 		144 466 
Готова продукцiя (медична продукцiя)		37 356 		42 384 		48 722 
Незавершене виробництво		29 800 		15 316 		11 275 
Запчастини та будiвельнi матерiали		28 372 		26 128 		15 685 
Тара й тарнi матерiали 		505 		542 		554 
Паливо		113 		97 		160 
Iншi запаси		660 		445 		220 
Всього запаси		281 405 		287 913 		221 082 
Запаси визнаються за собiвартiстю, яка складається з фактичних витрат на їх придбання. Станом на кiнець перiоду Компанiя визначає чисту вартiсть реалiзацiї запасiв i у визнає витрати на знецiнення, у випадку, якщо балансова вартiсть перевищує чисту вартiсть реалiзацiї.
18. Торгова та iнша дебiторська заборгованiсть
Станом на 31 грудня 2024 року торгова та iнша дебiторська заборгованiсть була представлена таким чином:
		Станом на 31 Грудня 2024		Станом на 31 Грудня 2023		Станом на 01 Сiчня 2023
Торгова дебiторська заборгованiсть		53 284 		79 378 		163 095 
Резерв пiд очiкуванi кредитнi збитки		(4 759)		(8)		(3 812)
Короткострокова частина за довгостроковими позиками		35 		114 		12 
Всього фiнансової дебiторської заборгованостi		48 560 		79 484 		159 295 
Дебiторська заборгованiсть за податками (окрiм податку на прибуток)		27 803 		33 044 		27 822 
Iнша дебiторська заборгованiсть		18 636 		2 669 		1 026 
Всього торгова та iнша дебiторська заборгованiсть		94 999 		115 197 		188 143 
Станом на 31 грудня 2024 року до статтi "Дебiторська заборгованiсть за податками (окрiм податку на прибуток)" було включено заборгованiсть щодо залишкiв на рахунках електронного адмiнiстрування в сумi 364 тис. грн. 
Станом на 31 грудня 2024 року до статтi "Iнша дебiторська заборгованiсть" було включено суму непiдтвердженого кредиту з ПДВ, що склала 18 636 тис. грн. (31 грудня 2023: 2 669 тис. грн, 01 сiчня 2023: 1 026 тис. грн.)

18. Торгова та iнша дебiторська заборгованiсть (продовження)
Нижче представлена iнформацiя щодо торгової дебiторської заборгованостi за термiнами непогашення станом на 31 грудня 2024 року:
	Вiдсоток знецiнення		Валова балансова вартiсть		Очiкуванi кредитнi збитки 		Чиста балансова вартiсть
Не прострочена	0.21%		37 439 		79 		37 360 
1-30 днiв	0.45%		1 981 		9 		1 972 
31-60 днiв	1.86%		2 074 		39 		2 035 
61-90 днiв	10.93%		774 		85 		689 
91-180 днiв	15.31%		5 995 		918 		5 077 
180-365 днiв	55.40%		3 121 		1 729 		1 392 
понад 1 рiк	100.00%		1 900 		1 900 		- 
Всього	х		53 284 		4 759 		48 525 

Нижче представлена iнформацiя щодо торгової дебiторської заборгованостi за термiнами непогашення станом на 31 грудня 2023 року: 
	Вiдсоток знецiнення		Валова балансова вартiсть		Очiкуванi кредитнi збитки 		Чиста балансова вартiсть
Не прострочена	0.00%		- 		- 		- 
1-30 днiв	0.00%		67 200 		- 		67 200 
31-60 днiв	0.00%		2 959 		- 		2 959 
61-90 днiв	0.00%		1 770 		- 		1 770 
91-180 днiв	0.00%		4 777 		- 		4 777 
180-365 днiв	0.15%		2 668 		4 		2 664 
понад 1 рiк	100.00%		4 		4 		- 
Всього	х		79 378 		8 		79 370 

 Нижче представлена iнформацiя щодо торгової дебiторської заборгованостi за термiнами непогашення станом на 1 сiчня 2023 року:
	Вiдсоток знецiнення		Валова балансова вартiсть		Очiкуванi кредитнi збитки 		Чиста балансова вартiсть
Не прострочена	0.35%		126 285 		442 		125 843 
1-30 днiв	0.63%		30 719 		194 		30 525 
31-60 днiв	1.29%		585 		8 		577 
61-90 днiв	5.96%		283 		17 		266 
91-180 днiв	18.74%		2 550 		478 		2 072 
180-365 днiв	100.00%		417 		417 		- 
понад 1 рiк	100.00%		2 256 		2 256 		- 
Всього	х		163 095 		3 812 		159 283 

 Рух резерву пiд очiкуванi кредитнi збитки за торговою дебiторською заборгованiстю протягом 2024 та 2023 рокiв:
		2024		2023
Станом на 01 сiчня		8 		3 812 
Нараховано за перiод		4 751 		-  
Вiдновлення резерву		-  		(3 804)
Станом на 31 грудня		4 759 		8 

19. Грошовi кошти та їх еквiваленти
Станом на 31 грудня 2024 року грошовi кошти були представленi таким чином:
		Станом на 31 Грудня 2024		Станом на 31 Грудня 2023		Станом на 01 Сiчня 2023
Грошовi кошти в банках		6 605 		10 726 		7 100 
	UAH	6 593 		10 715 		1 695 
	USD	-  		-  		5 273 
	EUR	12 		11 		132 
Всього грошовi кошти 		6 605 		10 726 		7 100 
Станом на 31 грудня 2024 року, 31 грудня 2023 року та на 1 сiчня 2023 року грошовi кошти, використання яких Компанiєю було б неможливе або ускладнене, вiдсутнi. Станом на 31 грудня 2024 року, 31 грудня 2023 року та на 1 сiчня 2023 року грошовi кошти не виступають забезпеченням банкiвської кредитної лiнiї.
20. Статутний капiтал
Протягом 2024 та 2023 рокiв статутний капiтал Товариства становив 5 023 тис. грн.
Розподiл прибутку
Протягом 2024 та 2023 рокiв Компанiя не нарахувала дивiденди акцiонерам Компанiї.
21. Торгова та iнша кредиторська заборгованiсть
Станом на 31 грудня 2024 року торгова та iнша кредиторська заборгованiсть була представлена таким чином:
		Станом на 31 Грудня 2024		Станом на 31 Грудня 2023		Станом на 01 Сiчня 2023
Торгова кредиторська заборгованiсть		151 915 		154 432 		156 301 
Всього фiнансова заборгованiсть		151 915 		154 432 		156 301 
Заборгованiсть з заробiтної плати та супутнiх нарахувань		6 325 		5 421 		5 694 
Нарахованi зобов'язання		13 090 		12 438 		13 674 
Заборгованiсть за податками (окрiм податку на прибуток)		1 487 		1 248 		1 060 
Iншi зобов'язання		47 		45 		33 
Всього торгова та iнша кредиторська заборгованiсть		172 864 		173 584 		176 762 

Змiни в зобов'язаннях, спричиненi фiнансовою дiяльнiстю станом на 31 грудня 2024 року наведенi в таблицi нижче:
	31 грудня 2023		Рух грошових коштiв		Новi лiзинговi зобов'язання		Iнше		31 грудня 2024
Довгостроковi зобов'язання за договорами оренди	3 945 		- 		7 789 		(10 419)		1 315 
Короткостроковi зобов'язання за договорами оренди	3 187 		(7 137)		-		11 045 		7 095 
Змiни в зобов'язаннях, спричиненi фiнансовою дiяльнiстю станом на 31 грудня 2023 року наведенi в таблицi нижче:
	01 сiчня 2023		Рух грошових коштiв		Новi лiзинговi зобов'язання		Iнше		31 грудня 2023
Довгостроковi зобов'язання за договорами оренди	- 		-		9 222 		(5 277)		3 945 
Короткостроковi зобов'язання за договорами оренди	364 		(3 519)		-		6 342 		3 187 
У колонцi "Iнше" представленi суми, отриманi в результатi перекласифiкацiї зобов'язання за договорами оренди в категорiю короткострокових зобов'язань. Крiм цього, в колонку "Iнше" була включена сума нарахованих вiдсоткiв за процентними кредитами та запозиченнями, а також дохiд вiд зменшення зобов'язань, що виник через призупинення нарахувань по орендi. Компанiя класифiкує сплаченi вiдсотки як грошовi потоки вiд фiнансової дiяльностi.

22. Аванси отриманi
Станом на 31 грудня 2024 року сума отриманих авансiв склала 9 297 тис. грн. (31 грудня 2023: 8 771 тис. грн, 01 сiчня 2023: 11 328 тис. грн.) Отриманi аванси Компанiї являють собою аванси отриманi вiд покупцiв.
23. Умовнi зобов'язання та операцiйнi ризики
Компанiя здiйснює бiльшу частину операцiй в Українi i тому має вiдповiдати вимогам українського податкового законодавства. Українське податкове законодавство та регулятивна база, а також нормативна база з iнших питань, зокрема, валютного контролю та митного законодавства, продовжують розвиватися. Законодавчi та нормативнi акти не завжди чiтко сформульованi, а їх тлумачення залежить вiд точки зору мiсцевих i центральних органiв державної влади та iнших державних органiв. Випадки непослiдовного тлумачення не є поодинокими. Управлiнський персонал вважає, що тлумачення ним положень законодавства, що регулюють дiяльнiсть Компанiї є вiрними. Компанiя дотримувалась усiх нормативних положень, а всi передбаченi законодавством податки були сплаченi або нарахованi. Управлiнський персонал сподiвається, що має iстотнi аргументи для успiшного уникнення можливих ускладнень i не вважає, що ризик бiльш значний, нiж ризики подiбних пiдприємств в Українi. Якщо не вважається ймовiрним, що виникнуть суттєвi вимоги, забезпечення не нараховуються в цiй фiнансовiй звiтностi.
Судовi позови - протягом перiоду Компанiя брала участь у рядi судових проваджень, що виникали в ходi звичайної дiяльностi. Керiвництво вважає, що немає поточних судових процесiв або iнших виплат, якi могли б мати суттєвий вплив на результат дiяльностi Компанiї або фiнансовий стан Компанiї, i якi не були б нарахованi або розкритi в цiй фiнансовiй звiтностi.
24. Операцiї мiж пов'язаними сторонами
Залишки та операцiї з дочiрнiми пiдприємствами складають: 
		Станом на 31 Грудня 2024		Станом на 31 Грудня 2023		Станом на 01 Сiчня 2023
Iншi фiнансовi активи		775 		893 		775 
Торгова та iнша дебiторська заборгованiсть		43 212 		52 948 		152 875 
Торгова та iнша кредиторська заборгованiсть		(129 089)		(140 630)		(143 603)
Аванси виданi		-  		74 		-  

		2024		2023
Продаж товарiв та сировини лiкарського призначення		547 293 		374 210 
Доходи вiд наданих послуг з лабораторного аналiзу		958 		-  
Доходи вiд наданих послуг з виробництва активного фармацевтичного iнгредiєнту		896 		324 
Доходи вiд здачi в операцiйну оренду активiв		170 		248 
Iншi доходи, отриманi вiд пов'язаних сторiн		826 		193 
				
Закупiвля товарiв лiкарського призначення		(187 846)		(209 763)
Отриманi послуги з маркетингових дослiджень		(59 091)		(28 163)
Закупiвля виробничого обладнання		(6 681)		(1 973)
Отриманi послуги з вiдповiдального зберiгання		(1 102)		(184)
Отриманi послуги з реєстрацiї лiкарських засобiв		(3 862)		(1 417)
Iншi отриманi послуги вiд пов'язаних сторiн		(1 625)		(5)

З 2024 року Компанiя орендує обладнання у пов'язаних сторiн та враховує цi договори оренди вiдповiдно до МСФЗ 16. Станом на 31 грудня 2024 року Компанiя мала зобов'язання з оренди в сумi 4 233 тис. грн. та вiдповiдний актив права користування на суму 3 762 тис. грн. (Примiтка 15).
У 2024 роцi Компанiя визнала нарахування амортизацiї активу, що має право користування, у розмiрi 3 762 тис. грн. як витрати на збут. (Примiтка 15). У 2024 роцi були нарахованi процентнi витрати на суму 1 074 тис. грн. (Примiтка 11).
Компенсацiя провiдному управлiнському персоналу, складає:
		2024		2023
Винагорода ключового управлiнського персоналу		3 584 		3 668 
Кiлькiсть директорiв		2 		2 
Операцiї з пов'язаними сторонами здiйснюються на умовах, якi не обов'язково будуть доступнi для непов'язаних сторiн. 
25. Управлiння фiнансовими ризиками
Компанiя схильна до наступних ризикiв, пов'язаних з використанням фiнансових iнструментiв: 
-Кредитний ризик 
-Ризик лiквiдностi
-Ринковий ризик 
В цiй примiтцi розкрито iнформацiю про схильнiсть Компанiї до кожного iз зазначених ризикiв, про цiлi Компанiї, її полiтику та методи оцiнки та управлiння ризиками. Додаткова iнформацiя кiлькiсного характеру розкривається по всьому тексту цiєї фiнансової звiтностi. 
25.1 Система управлiння ризиками 
Керiвництво Компанiї несе повну вiдповiдальнiсть за створення та здiйснення нагляду за системою управлiння ризиками. 
Полiтика Компанiї з управлiння ризиками розроблена з метою iдентифiкацiї та аналiзу ризикiв, яким пiддається Компанiя, встановлення допустимих граничних значень ризику i вiдповiдних механiзмiв контролю, а також монiторингу ризикiв та дотримання встановлених обмежень. Полiтика i системи управлiння ризиками регулярно аналiзуються на предмет необхiдностi внесення змiн у зв'язку зi змiнами ринкових умов i дiяльностi Компанiї.
25.2 Кредитний ризик 
Кредитний ризик - це ризик того, що контрагент не виконає своїх зобов'язань за фiнансовими iнструментами або за контрактом, що може призвести до фiнансових збиткiв. Фiнансовi iнструменти, якi потенцiйно можуть призвести до виникнення концентрацiї кредитного ризику в основному складаються з грошових коштiв та дебiторської заборгованостi. 
Кредитний ризик, пов'язаний з нормальною господарською дiяльнiстю Компанiї, контролюється кожною операцiйною одиницею пiд час виконання затверджених Компанiєю процедур оцiнки надiйностi та платоспроможностi кожного контрагента, в тому числi щодо стягнення заборгованостi. Монiторинг дiяльностi кредитного ризику здiйснюється на рiвнi Компанiї вiдповiдно до встановлених керiвних принципiв та методiв вимiрювання для того, щоб визначати i проводити монiторинг ризикiв, пов'язаних з контрагентами. 
Деяким з найбiльших контрагентiв Компанiя реалiзовує продукцiю на умовах вiдстрочки. Всi клiєнти, яким Компанiя реалiзує продукцiю на умовах вiдстрочки, обов'язково перевiряються на їх платоспроможнiсть.
Максимальний рiвень кредитного ризику дорiвнює балансовiй вартостi фiнансових активiв, якi представленi нижче
	Примiтки	Станом на 31 Грудня 2024		Станом на 31 Грудня 2023		Станом на 01 Сiчня 2023
Торгова та iнша фiнансова дебiторська заборгованiсть	16, 18	49 739 		80 801 		160 671 
Грошовi кошти та їх еквiваленти	19	6 605 		10 726 		7 100 
Всього		56 344 		91 527 		167 771 

25.3 Ризик лiквiдностi 
Ризик лiквiдностi являє собою ризик того, що Компанiя не зможе виконати свої фiнансовi зобов'язання у належнi строки, не зазнаючи при цьому неприйнятних втрат. Пiдхiд Компанiї до управлiння лiквiднiстю полягає у забезпеченнi, наскiльки це можливо, достатньої лiквiдностi для виконання своїх зобов'язань у строк, як в нормальних, так i в напружених умовах, не допускаючи виникнення неприйнятних збиткiв або ризику збитку для репутацiї Компанiї. 
У таблицi нижче наведено фiнансовi зобов'язання за станом на 31 грудня 2024 р. та 31 грудня 2023 р. за залишковими контрактними строками погашення. Суми, що розкриваються в таблицi погашення, - договiрнi недисконтованi грошовi потоки, включаючи валовi кредитнi зобов'язання та торгову та iншу фiнансову кредиторську заборгованiсть. Такi недисконтованi грошовi потоки вiдрiзняються вiд суми, включеної до звiту про фiнансовий стан, оскiльки звiт про суму фiнансового стану базується на дисконтованих грошових потоках.
У наведенiй нижче таблицi узагальнено термiн погашення фiнансових зобов'язань Компанiї на пiдставi договiрних недисконтованих платежiв станом на 31 грудня 2024 року: 
	На вимогу	До одного року	Вiд одного до п'яти рокiв	Бiльше п'яти рокiв	Всього
Торгова та iнша кредиторська заборгованiсть	- 	151 915 	- 	- 	151 915 
Зобов'язання по договорам оренди	- 	8 016 	1 381 	- 	9 397 
Всього	- 	159 931 	1 381 	- 	161 312 

У наведенiй нижче таблицi узагальнено термiн погашення фiнансових зобов'язань Компанiї на пiдставi договiрних недисконтованих платежiв станом на 31 грудня 2023 року:
	На вимогу	До одного року	Вiд одного до п'яти рокiв	Бiльше п'яти рокiв	Всього
Торгова та iнша кредиторська заборгованiсть	-	154 432	-	-	154 432
Зобов'язання по договорам оренди	-	8 739	9 397	-	18 136
Всього	-	163 171	9 397	-	172 568

25.4 Ринковий ризик
Ринковий ризик полягає у можливому впливi на фiнансовий результат Компанiї або на вартiсть фiнансових iнструментiв коливання ринкових цiн, таких як процентнi ставки, та курси валют. Метою управлiння ринковим ризиком є контроль рiвня ринкового ризику та забезпечення оптимального спiввiдношення доходностi та ризику в межах прийнятних параметрiв. 
25.5 Валютний ризик
Компанiя схильна до валютного ризику пiд час здiйснення операцiй з реалiзацiї, закупiвлi i отриманнi позик, у валютi, вiдмiннiй вiд функцiональної валюти, насамперед долар США (USD) та Євро (EUR). Компанiя не здiйснювала операцiї з хеджування проти цих валютних ризикiв. 
Схильнiсть Компанiї до фiнансового ризику, виходячи з балансової вартостi фiнансових активiв та зобов'язань, станом на 31 грудня 2024 представлена наступним чином:
	Примiтки	USD	EUR	UAH	Усього
Грошовi кошти та їх еквiваленти	19	- 	12 	6 593 	6 605 
Торгова дебiторська заборгованiсть та позики виданi	16, 18	2 696 	- 	47 043 	49 739 
Торгова та iнша кредиторська заборгованiсть	21	(21)	(363)	(151 531)	(151 915)
Всього		2 675 	(351)	(97 895)	(95 571)

5%/30% змiцнення/послаблення долара США по вiдношенню до функцiональної валюти на 31 грудня 2024 сприяло би збiльшенню (зменшенню) капiталу та прибутку до оподаткування у звiтi про сукупнi доходи на суми, наведенi нижче:
	2024		Змiцнення / послаблення курсу USD, %		Ефект на прибуток до оподаткування
Торгова дебiторська заборгованiсть та позики виданi	2 696		5		(135)
			(30)		809
Торгова та iнша кредиторська заборгованiсть	(21)		5		1
			(30)		(6)
Загальний вплив	2 675		5		(134)
	х		(30)		803

5%/30% змiцнення/послаблення Євро по вiдношенню до функцiональної валюти на 31 грудня 2024 сприяло би збiльшенню (зменшенню) капiталу та прибутку до оподаткування у звiтi про сукупнi доходи на суми, наведенi нижче:
	2024		Змiцнення / послаблення курсу EUR, %		Ефект на прибуток до оподаткування
Грошовi кошти та їх еквiваленти	12 		5 		(1)
			(30)		4 
Торгова та iнша кредиторська заборгованiсть	(363)		5 		18 
	 		(30)		(109)
Загальний вплив	(351)		5 		17 
	х		(30)		(105)

Схильнiсть Компанiї до фiнансового ризику, виходячи з балансової вартостi фiнансових активiв та зобов'язань, станом на 31 грудня 2023 представлена наступним чином:
	Примiтки	USD	EUR	UAH	Усього
Грошовi кошти та їх еквiваленти	19	- 	11 	10 715 	10 726 
Торгова дебiторська заборгованiсть та позики виданi	16, 18	- 	- 	80 801 	80 801 
Торгова та iнша кредиторська заборгованiсть	21	- 	(1 670)	(152 762)	(154 432)
Всього		- 	(1 659)	(61 246)	(62 905)

25.5 Валютний ризик (продовження)
5%/30% змiцнення/послаблення Євро по вiдношенню до функцiональної валюти на 31 грудня 2023 сприяло би збiльшенню (зменшенню) капiталу та прибутку до оподаткування у звiтi про сукупнi доходи на суми, наведенi нижче: 
	2023		Змiцнення / послаблення курсу EUR, %		Ефект на прибуток до оподаткування
Грошовi кошти та їх еквiваленти	11		5		(1)
			(30)		3
Торгова та iнша кредиторська заборгованiсть	(1 670)		5		84
			(30)		(501)
Загальний вплив	(1 659)		5		83
			(30)		(498)

25.6 Ризик змiни процентних ставок
Змiни процентної ставки впливають в першу чергу на кредити i позики, змiнюючи або їх справедливу вартiсть (борговi зобов'язання з фiксованою ставкою), або майбутнi грошовi потоки (з плаваючою ставкою). Керiвництво не має офiцiйної полiтики щодо визначення того, яке повинно бути вiдношення мiж фiнансовими iнструментами з фiксованою та плаваючою ставкою. Тим не менш, на момент отримання нового фiнансування менеджмент використовує своє судження, щоб вирiшити, чи буде фiксована або змiнна ставка бiльш вигiдною для Компанiї протягом очiкуваного термiну до погашення. 
Компанiя вважає, що ризик змiни вiдсоткових ставок є несуттєвим i не використовує iнструменти для хеджування таких ризикiв в даний час. Тим не менш, Компанiя здiйснює монiторинг процентних ставок i буде використовувати iнструменти для хеджування таких ризикiв по мiрi необхiдностi.
26. Справедлива вартiсть
Керiвництво визначило, що справедлива вартiсть грошових коштiв та короткострокових депозитiв, торгової дебiторської заборгованостi, торгової кредиторської заборгованостi, банкiвських овердрафтiв та iнших короткострокових зобов'язань приблизно дорiвнює їх балансовiй вартостi, головним чином, з огляду на нетривалi термiни погашення даних iнструментiв.
27. Управлiння капiталом
Управлiння капiталом Компанiї спрямовано на забезпечення безперервностi дiяльностi пiдприємства з одночасним зростанням приросту прибуткiв через оптимiзацiю спiввiдношення власних та залучених коштiв.
Керiвництво вживає заходiв по дотриманню рiвня капiталу на рiвнi, що є достатнiм для забезпечення оперативних та стратегiчних потреб Компанiї, а також для пiдтримки довiри з боку iнших учасникiв ринку. Це досягається через ефективне управлiння грошовими коштами, постiйного контролю виручки та прибутку Компанiї, а також плануванням довгострокових iнвестицiй, що фiнансуються за рахунок коштiв вiд операцiйної дiяльностi Компанiї. Виконуючи цi заходи Компанiя намагається забезпечити стабiльне зростання прибуткiв.
Розрахунок показникiв чистого боргу:
	Примiтки	Станом на 31 Грудня 2024		Станом на 31 Грудня 2023
Статутний капiтал	20 	5 023 		5 023 
Нерозподiлений прибуток (збиток)		666 766 		634 065 
Разом власного капiталу		671 789 		639 088 
Торгова та iнша кредиторська заборгованiсть	21	172 864 		173 584 
Аванси отриманi	22	9 297 		8 771 
Заборгованiсть з податку на прибуток		133 		1 993 
Поточна частина зобов'язань за договорами оренди	15	7 095 		3 187 
Загальна сума позичених коштiв		189 389 		187 535 
Грошовi кошти та їх еквiваленти	19 	(6 605)		(10 726)
Чистий борг		182 784 		176 809 
Разом власний капiтал та чистий борг		854 573 		815 897 
Чистий борг/Разом власний капiтал та чистий борг		0.214		0.217

Розрахунок показникiв EBITDA:
	Примiтки	Станом на 31 Грудня 2024		Станом на 31 Грудня 2023
Прибуток (збиток) до оподаткування		41 635 		24 610 
Вiдсотки за орендними зобов'язаннями	11 	2 229 		1 065 
EBIT (прибуток (збиток) до вирахування податкiв та витрат на вiдсотки)		43 864 		25 675 
Амортизацiя О3 та нематерiальних активiв	7, 8, 9	50 296 		35 318 
EBITDA (прибуток (збиток) до вирахування податкiв, витрат на вiдсотки та амортизацiї)		94 160 		60 993 
Чистий борг на кiнець року		161 835 		157 657 
Чистий борг на кiнець року / EBITDA		1.72		2.58
Пiд термiном EBITDA мається на увазi аналiтичний показник, що дорiвнює обсягу прибутку до вирахування витрат за вiдсотками, сплати податкiв та амортизацiйних вiдрахувань. 
28. Подiї пiсля звiтної дати
Згiдно з вимогами стандарту МСБО 10 "Подiї пiсля звiтної дати" керiвництво повiдомляє, що пiсля звiтної дати коригуючi подiї, якi могли значно вплинути на суми активiв та зобов'язань Компанiї станом на 31.12.2024 року не вiдбувались. 
На дату цiєї звiтностi продовжується вiйськова агресiя росiї розпочата 24 лютого 2022 року. 19 квiтня 2025 року Президент України пiдписав, а Верховна Рада України затвердила Закон про продовження строку дiї воєнного стану на 90 дiб - до 06 серпня 2025 року. 
Iнших подiй пiсля звiтної дати, якi б потребували розкриттю у цiй фiнансовiй звiтностi не було.